

អារក្ស

អាណាចក្រសាសនា



ឆ្ងល់ថា តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចេះបទចម្រៀងខ្លីនេះ ដូចដែលខ្ញុំ ជំរាបសួរអ្នកយ៉ាងកក់ក្តៅជាមួយនឹងការប្រកបគ្រីស្ទាន ហើយក្តីស្រឡាញ់ នៃព្រះគ្រីស្ទថ្ងៃនេះ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចេះបទចម្រៀងខ្លីនេះ “ទ្រង់រក្សា អ្នក”? អ្នកដឹងទេ? មិនអីទេ សូមមើលថា តើយើងទទួលបានដែរឬទេ? អ្នកចេះ ច្រៀងទេ បងស្រី? អ្នកស្គាល់ទេ? ឥឡូវនេះ:

ទ្រង់រក្សាអ្នក
ទ្រង់រក្សាអ្នក
តាមរយៈពន្លឺប្រសមោល
ទ្រង់រក្សាអ្នក

អូ មិនអីទេ។ សូមព្យាយាមម្តងទៀតឥឡូវនេះ។

ទ្រង់រក្សាអ្នក
ទ្រង់រក្សាអ្នក
តាមរយៈពន្លឺប្រសមោល
ទ្រង់រក្សាអ្នក។

[កន្លែងទទេនៅលើខ្សែអាត់—អេដ។]

2 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងសូមអរគុណដល់ទ្រង់ដែលទ្រង់បានយកចិត្ត ទុកដាក់ចំពោះយើងហើយបានបង្ហាញពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ចំពោះយើង ទ្រង់បានបញ្ជូនបុត្រាជាទីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ ទៅ...ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែល គ្មានកំហុស ដើម្បីជំនួសមនុស្សមានបាប យើងអរគុណទ្រង់ ដែលទ្រង់បាន យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះយើងហើយគិតគូរដល់យើង ដើម្បីធ្វើដូចនេះ! ហើយយើង កោតសរសើរណាស់ ព្រះអម្ចាស់។ យើងរីករាយដែលបានជួបជុំគ្នានៅសៀល នេះ ក្រោមដំបូលមេឃហើយសុំពរជ័យពីទ្រង់លើកម្មវិធីនេះ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យបុរស ស្រ្តី ក្មេងប្រុសឬក្មេងស្រីដែលនៅទីនេះទាំងអស់ អាចសិក្សាយ៉ាង

ស៊ីជម្រៅឥឡូវនេះនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ យើងកំពុងប្រឈមមុខនឹងពិភពលោកដែល គ្រប់គ្រងដោយសាតាំង។ ហើយ ឱព្រះវរបិតា យើងអធិស្ឋាន នៅពេលយើង សិក្សាពីអំណាចរបស់អារក្សនិងអ្វីដែលពួកគេធ្វើចំពោះមនុស្ស ដើម្បីទ្រង់នឹងផ្តល់ ឱ្យយើងនូវជំនឿដ៏អស្ចារ្យ ហើយសូមឱ្យមានទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យជាច្រើន កើតឡើង។ ព្រោះយើងសូមវាក្នុងនាមព្រះគ្រីស្ទនិងដើម្បីសិរីល្អរបស់ព្រះ។ អា ម៉ែន។

3 យើង កំពុងសិក្សានៅរៀននេះ យ៉ាងលឿន ខ្ញុំគិតថាមុនប្រហែលដប់ប្រាំ នាទី វានៅតែបន្តនៅក្នុងអត្ថបទ *អារក្ស* ។

4 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំទើបតែទទួលបានសារមួយ មុននេះបន្តិច។ បងប្រុស រៀនលឺ ពីមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមនៅអាហ្វ្រិក នៅពាក់កណ្តាល ខែកក្កដា។ ដូច្នេះនោះយើងបានដោះស្រាយឥឡូវនេះ។ ហើយបងចាត់ដើមិន អាចទៅបានទេនៅពេលនោះ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងត្រូវទៅអាហ្វ្រិកដោយខ្លួនឯង។ ដូច្នេះ ទៅទីនោះជាមួយ... សូម... អ្នកត្រូវតែអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំឥឡូវនេះ ថាព្រះអម្ចាស់ នឹងជួយខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំពិតជាត្រូវការវាឥឡូវនេះ នៅទីនោះ... ខ្ញុំពឹងថានឹងមានមនុស្ស យ៉ាងហោចណាស់ពីរសែននាក់នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំនោះ។

5 ហើយ ខ្ញុំមាននិមិត្តសរសេរនៅទីនេះ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ ពីវា។ វាបានកើតឡើងនៅក្នុងខែធ្នូ។ ខ្ញុំនៅបន្ទប់នៅព្រឹកមួយនៅពេលដែលទេវតា របស់ព្រះអម្ចាស់បានចូលមក។ ខ្ញុំ... អ្នកឃើញទេ នៅពេលខ្ញុំនៅទីនោះ ខ្ញុំមិន ស្តាប់បង្គាប់ព្រះ ហើយខ្ញុំបានកើតអាមីប។ តើមាននរណាម្នាក់—ស្គាល់អាមីប គឺជាអ្វីទេ វាជាប៉ារ៉ាស៊ីតដែល...ស្ទើរតែសម្លាប់អ្នកបាន។ ហើយដោយសារតែខ្ញុំ បានធ្វើអ្វីមួយដែលព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំមិនឱ្យធ្វើ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែល បានឮរឿងនេះ? ខ្ញុំគិតថាអ្នកខ្លះនៅទីនេះ។ ខ្ញុំដឹងថាប្រជាជនមកពីជុំវិញរោង ឧបោសថបានឮរឿងរ៉ាវនៃអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យទៅកន្លែង មួយ ហើយត្រូវនៅឱ្យឆ្ងាយពីកន្លែងនេះ ហើយត្រលប់ទៅកន្លែងផ្សេងវិញ។ ហើយ ខ្ញុំអនុញ្ញាតឱ្យគ្រូអធិប្បាយនិយាយពីខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ គ្រូអធិប្បាយគឺអស្ចារ្យ ហើយ ពួកគេជាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែអ្នកគិតពីអ្វីដែលព្រះប្រាប់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? អ្នកមានបេសកកម្មមួយ។

6 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចងចាំពេលមួយដែលមានហោរាពីរនាក់នៅក្នុង ព្រះគម្ពីរ? ហើយមួយក្នុងចំណោមពួកគេព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់គាត់ ថា “អ្នក ទៅកន្លែងជាក់លាក់មួយនោះ។ ហើយកុំ—អ្នកកុំមក..អ្នកត្រលប់ទៅផ្លូវផ្សេង” ជាដើម។ ហើយ—និងបាននិយាយថា “កុំបញ្ចាំឬផឹកពេលអ្នកនៅទីនោះ។”

7 ហើយហោរាពិតម្នាក់ទៀតបានជួបគាត់ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បាន ជួបខ្ញុំបន្ទាប់ពីទ្រង់បានជួបអ្នក។” ហើយនិយាយថា “មកក្បែរផ្ទះខ្ញុំ។” ហើយ ហោរាបានស្តាប់នូវអ្វីដែលម្នាក់ទៀតនិយាយ ហើយបានបាត់បង់ជីវិតដោយសារ វា។ ឃើញទេ អ្នកធ្វើអ្វីដែលព្រះប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើដោយមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកផ្សេង និយាយ។

8 ឥឡូវនេះយើងគឺ...នៅក្នុងទស្សនៈវិស័យនេះ ទ្រង់...វាបានធ្វើឱ្យខ្ញុំភ្ញាក់ នៅថ្ងៃទីដប់បីនៃខែកញ្ញា...ឬខែធ្នូ។ ហើយ—ហើយនៅពេលខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅ ចំហៀងគ្រែ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើអនាគតខ្ញុំនឹងទៅជាយ៉ាងណា។ ខ្ញុំ... នៅពេលខ្ញុំត្រលប់ មកទីនេះវិញ ពួកគេបានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចដើម្បីបោះខ្ញុំទៅក្នុងផ្ទះសត្វល្អិត ប៉ារ៉ាស៊ីតបានចាប់ខ្ញុំ។ ហើយពួកគេផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវការពិនិត្យនៅពេលខ្ញុំត្រូវបាន វាយក្នុងទឹកដីនេះ។ ហើយដោយព្រះគុណរបស់ព្រះ ពួកគេគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យ ខ្ញុំទៅផ្ទះវិញ ព្រោះវាខ្លាត់ខ្លាយណាស់។ ហើយខ្ញុំបានអធិស្ឋាន ហើយខ្ញុំបានទៅ រកអ្នកដឹកនាំទាំងនោះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បានមានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំថា កុំទៅតាមផ្លូវនោះ។”

បាននិយាយថា “អូ ព្រះនិយាយជាមួយនរណាម្នាក់ក្រៅពីអ្នក។”

9 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ក្លែងទាំងនោះម្តង។” ដូច្នេះហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានទៅ យកស្លឹកឈើខ្លះមកដាក់លើជើងពួកគេ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមចងចាំក្នុង ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ ប្រសិនបើយើងធ្វើដំណើរទៅទីនោះ វានឹងបរាជ័យ ហើយយើង ទាំងអស់គ្នានឹងចំណាយសម្រាប់វា។” ហើយយើងប្រាកដជាអញ្ចឹង! អូ ខ្ញុំអើយ! យើងទាំងអស់គ្នាចូលចិត្តស្លាប់។ ដូច្នេះបន្ទាប់មកក៏ត្រឡប់មកវិញ...

10 អ្នកមានអ្វីជាច្រើនដែលអ្នកឈ្លោះជាមួយបរទេសទាំងនោះ ឧទាហរណ៍ ចៃ តូចៗនឹងខាំអ្នក វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកក្តៅខ្លួន។ ហើយរឿងតូចតាចនេះនៅពេលវាខាំអ្នក ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាមាស់ អ្នកមិនអាចអេះវាបានទេ។ អ្នកមើលទៅ បើ

វាជាសត្វខ្មៅតូចៗ កុំទាញវាចេញ។ វាមានក្បាលតូច វាទ្រុឌទ្រោមចូលទៅក្នុងស្បែក វិលជុំវិញដូចនេះហើយវិធីបន្លឹងខ្លួនវា។ ប្រសិនបើអ្នកទាញវា អ្នកនឹងដកក្បាលចេញពីទីនោះ។ វាមានមេរោគនៅក្នុងខ្លួន វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកខ្លិន ដូច្នោះវា... កុំអេះ ឬកុំទាញវាចេញ គ្រាន់តែយកកម្រិតខ្ពស់។ ហើយវាដកដង្ហើមតាមខ្នងរបស់វា។ ទម្លាក់លើវា ហើយវាចេញមក។

11 បន្ទាប់មកមានមូសតិចតួច។ វាមិនធ្វើឱ្យមានសម្លេងរំខានបន្តិចទេ។ វាមកត្រង់តាមខ្យល់។ [ប្រុងប្រុស ប្រាណហាំ គោះដៃរបស់គាត់ផ្ទាល់—អេដ។] វាគ្រាន់តែប៉ះអ្នក ហ្នឹងហើយ គឺអ្នកមានជំងឺគ្រុនចាញ់។

12 ហើយ—ហើយបន្ទាប់មកមានអ្វីដែលគេហៅថាពស់ម៉ាមបា។ ប្រសិនបើវាចឹកអ្នក អ្នកនឹងរស់នៅតែប្រហែលពីរនាទីបន្ទាប់ពីវាចឹកអ្នក។

13 ហើយមានពស់វែកពណ៌លឿង។ អ្នករស់នៅប្រហែលដប់ប្រាំនាទីបន្ទាប់ពីវាខាំ។ ហើយមួយក្នុងចំណោមវាគឺនៅជិតនឹងកូនប្រុសខ្ញុំ ស្ទើរតែគាត់អាចដាក់ដៃលើក្បាលរបស់វាបាន។ រួចទៅហើយ ដើម្បីធ្វើការចឹក មុនពេលដែលយើងទទួលបានការប្រហារ ដូចនោះ។

14 ហើយមានពស់វែកខ្មៅ។ អូ មានអ្វីៗទាំងអស់! ហើយបន្ទាប់មកសត្វព្រៃគ្រោះថ្នាក់ ហ្នឹងហើយគឺសត្វតោ ខ្លា ឬខ្លាខិន និងអ្វីៗផ្សេងទៀតស្រដៀងនេះនៅក្នុងព្រៃ។ ហើយបន្ទាប់មកគឺជំងឺ មានជំងឺគ្រប់ប្រភេទនៅទីនោះ។

15 ហើយអ្នកមានអ្វីទាំងអស់ដែលត្រូវប្រឈមមុខនៅពេលអ្នកទៅ។ លើសពីនេះទៅទៀត នេះគឺជាវេជ្ជបណ្ឌិតអាបធ្មប់ដើម្បីប្រជែងជាមួយអ្នកគ្រប់ដៃ ឃើញទេ និងអបិយជំនឿនិងអ្វីៗទាំងអស់របស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែ តើអ្វីដែលអស្ចារ្យដែលឃើញព្រះអម្ចាស់របស់យើងគ្រាន់តែបញ្ចៀសវាចេញពីចំហៀងទៅម្ខាង ដូចនោះ បន្ទាប់មកបន្តទៅ។

ហើយនៅថ្ងៃនោះខ្ញុំចាំថា ឈរនៅទីនោះ ល្អប៉ុណ្ណាតើមានអ្វីកើតឡើង ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកនៅពេលណាមួយនៅក្នុងការប្រជុំផ្សេងទៀត ព្រោះខ្ញុំចង់និយាយអំពីប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនៅសៀលនេះ អំពីអារក្ស។

16 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ហើយនេះខ្ញុំកំពុងគិតអំពី ការអង្គុយនៅទីនោះ តើទីបញ្ចប់នឹងទៅយ៉ាងណា? ហើយការត្រលប់មកឆ្លងកាត់សមុទ្រវិញ ខ្ញុំដឹងថាយើង

មានការផ្លាស់ប្រែប្រហែលមួយសែននាក់នៅពេលយើងនៅទីនោះ។ ហើយបង
ប្រុសប៊ូសសូតមករកខ្ញុំ។ បាននិយាយថា ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយបងប៊ូ
សសូត?”

17 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានមោទនភាពចំពោះអ្នកណាស់បងប្រុសប្រាណ
ហាំ!” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគ្រាន់តែ—អ្នកគ្រាន់តែនៅក្នុងការចាប់ផ្តើមនៃជីវិត”
ហើយគាត់បាននិយាយដូច្នោះ។

18 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំស្មានថាចប់ហើយ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ
មានអាយុហាសិបឆ្នាំហើយ ខ្ញុំស្មានថាខ្ញុំប្រយុទ្ធបានល្អហើយបានបញ្ចប់វគ្គ។”

19 គាត់បាននិយាយថា “ឆ្លងកាត់សែសិបឆ្នាំហើយឬ?” បាននិយាយថា “ខ្ញុំ
មានវ័យចាស់មុនពេលខ្ញុំបានប្រែចិត្តជឿ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំនៅតែល្អប្រសើរ។”
គាត់ស្ទើរតែធាតុឈានចូលវ័យ៨០ឆ្នាំហើយ។ ហើយគ្រាន់តែ...

ខ្ញុំគិត “មែនហើយ ប្រហែលជាត្រឹមត្រូវហើយ។”

20 ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “ទេ អ្នកគ្រាន់តែជាប្រាណហាំម៉ាកថ្មីឥឡូវនេះ។
អ្នកគ្រាន់តែដឹងពីរបៀបគ្រប់គ្រងការប្រជុំរបស់អ្នកឱ្យប្រសើរជាងមុននិងអ្វីៗ
គ្រប់យ៉ាង។” បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់វាយប្រហារអាមេរិកតាមរបៀប
ត្រឹមត្រូវ ជាមួយនឹងការរៀបចំប្រជុំត្រឹមត្រូវ ដែលអ្នកអាចស្នាក់នៅប្រាំមួយឬប្រាំបី
សប្តាហ៍នៅក្នុងកន្លែងមួយ ហើយរៀបចំវាហើយផ្សាយពាណិជ្ជកម្មនៅជុំវិញ” បាន
និយាយថា “អ្នកនឹងធ្វើអ្វីមួយ ប៉ុន្តែ សម្រាប់ព្រះអម្ចាស់របស់យើង។” ដូច្នោះយើង
បន្តទៅមុខទៀត បន្តដូច្នោះ វាពិតជាល្អខ្លាំងណាស់—ល្អណាស់។

21 បន្ទាប់មកមួយរយៈក្រោយមក ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តមួយនៅពេលខ្ញុំនៅអាមេរិក
ហើយវាបានមករកខ្ញុំ ហើយបាននាំខ្ញុំត្រលប់ទៅអាហ្វ្រិកវិញ ហើយវាបានបង្ហាញ
ខ្ញុំពីការប្រជុំដដែល ដោយអង្គុយនៅទីនោះទល់មុខខ្លួន។ ហើយកិច្ចប្រជុំ
លើកដំបូងបានរសាត់បាត់ទៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ ឆ្ពោះទៅទិសខាងលិច។ កិច្ចប្រជុំ
លើកទី ២ បានកើតឡើង ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើង វានៅតែធំជាងការប្រជុំ
លើកដំបូង។ ហើយទ្រង់...ខ្ញុំបានលឺសំលេងស្រែក ហើយទេវតាកំពុងចេញពី
ស្ថានសួគ៌។ ទ្រង់មានពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ។

22 ហើយទេវតានៃព្រះអម្ចាស់ដែលឈរក្បែរយើងនៅទីនេះបានឈរ...តែងតែឈរនៅខាងស្តាំខ្ញុំនៅខាងនេះ ហើយគាត់កំពុងឈរនៅទីនោះ ហើយគាត់គឺជា—បាននៅជុំវិញ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញបុរសម្នាក់នេះឈរនៅក្រោមទ្រង់។ គាត់—គាត់មិនមែន...ឥឡូវនេះមិនមែនជានិមិត្តទេនៅពេលអ្នកឃើញទ្រង់។ វាពិតដូចអ្នកកំពុងមើលមកខ្ញុំ។ ហេតុអ្វី អ្នកអាចឮ ទ្រង់យាងមកហើយនិយាយជាមួយអ្នក។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់...អ្វីក៏ដោយ វាគ្រាន់តែដូចការពិត។ ហើយវាមិនមែនជានិមិត្តទេ មនុស្សគ្រាន់តែឈរនៅទីនោះដូចអ្នកដែរ។ ហើយសំលេងរបស់គាត់គឺដូចគ្នានឹងសំលេងរបស់ខ្ញុំដែរ។ ប៉ុន្តែនិមិត្ត អ្វីមួយដែលបំបែកនៅចំពោះមុខអ្នកហើយអ្នកឃើញវា ដូចនោះ។ ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់នេះគ្រាន់តែដើរឡើងហើយឈរនៅទីនោះ។

23 ដូច្នេះទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំថា...អ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា...ទេវតានេះបានចុះមក ហើយទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យងាកមកមើលផ្លូវនេះ។ ហើយឥឡូវនេះវាមើលទៅ ឥណ្ឌា។ ខ្ញុំមិននិយាយថាវានៅឥណ្ឌាទេ ប៉ុន្តែវានៅជិត។ ប៉ុន្តែពួកគេជាជនជាតិឥណ្ឌា។

24 ព្រោះជនជាតិអាហ្វ្រិកជាមនុស្សធំ ខ្លាំង មានខ្លាញ់ច្រើន។ ពួកគេខ្លះមានកម្ពស់ជិតប្រាំពីរប្រាំ និងមានទម្ងន់ អូ ពីររយប៉ែតសិប និងបីរយផាន។ ហ្សូលូឥឡូវនេះ សុងហ៊ីនិងបាស៊ីតូស ហើយ មានកុលសម្ព័ន្ធផ្សេងៗគ្នាជាច្រើន។ នៅថ្ងៃនោះមានកុលសម្ព័ន្ធ ១៥ ផ្សេងគ្នាដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយ។

25 ខ្ញុំចង់និយាយពាក្យមួយដូចជា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” ខ្ញុំនឹងទៅយកទឹកជីកមុនពេលវាឆ្លងកាត់អ្នកបកប្រែទាំងអស់។ ម្នាក់នឹងនិយាយ... ហើយមានសំលេងរំខានទាំងអស់!

ខ្ញុំធ្លាប់គិតនៅពេលខ្ញុំឮមនុស្សពេនទីកុស្តនិយាយភាសាដទៃ ប្រហែលជាមនុស្សម្នាក់និយាយក្នុងសំឡេងមួយប្រភេទហើយម្នាក់និយាយមួយទៀត តើពិភពលោកនេះអាចទៅយ៉ាងណា? ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាព្រះគម្ពីរគឺត្រឹមត្រូវ ហើយខ្ញុំដឹងថានៅពេលនោះវាចែង “គ្មានសម្លេងណាដែលគ្មានសារៈសំខាន់ទេ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។

ពួកគេខ្លះនឹងនិយាយថា ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទៅ “ប្តី ប្តី ប្តី ប្តី” មានន័យថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” មួយផ្សេងទៀតថា “ក្អក ក្អក ក្អក ក្អក” នោះគឺ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ” ជាភាសារបស់គាត់។ ដូច្នេះមិនថា សំឡេងប្រភេទណាទេ វាមានអត្ថន័យនៅកន្លែងណាមួយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ មិនថាវាជាសំលេងរំខានបែបណានោះទេ វាមានន័យចំពោះនរណាម្នាក់នៅកន្លែងណាមួយ។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់មាន... ពួកគេនឹងផ្តល់ឱ្យវា។

26 ហើយខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ថានៅខាងឆ្វេងខ្ញុំ នៅពេលដែលទេវតាចុះមក ហើយ ខ្ញុំឃើញមានប្លង់ដូចនោះ ហើយពួកគេជាបុរស... មើល ទៅដូចជាពួកគេមាន — សន្លឹកមួយនៅជុំវិញពួកគេ ដូចនេះហើយបានរុំនិងចង ដូចជានៅជុំវិញទារកតូច កន្សែងពោះគោ។ ហើយវាក៏អញ្ជឹង។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែអាចមើលឃើញតាមដែល ខ្ញុំអាចមើលឃើញវា គ្មានអ្វីក្រៅពីមនុស្សទេ។ ហើយបន្ទាប់មកទេវតានេះបានបើក ពន្លឺដ៏អស្ចារ្យមួយ ហើយចាប់ផ្តើមវិលត្រលប់មកវិញដូចនោះ។ ហើយខ្ញុំមិនដែល ឃើញមនុស្សច្រើនបែបហ្នឹងទេនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ!

27 ហើយបន្ទាប់មកទេវតាផ្សេងទៀតបានមកជិតខ្ញុំយ៉ាងជិត ហើយទ្រង់មាន បន្ទូលថា “មានពួកគេបីសែននាក់នៅក្នុងការប្រជុំនោះ។” ហើយខ្ញុំបានសរសេរ វានៅទីនេះ។ ហើយអ្នកសរសេរវានៅក្នុងក្រដាសមួយប្រភេទ ដូចជាខ្ញុំបានប្រាប់ អំពីក្មេងប្រុសតូចដែលត្រូវបានប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញនៅក្នុងប្រទេសហ្វាំងឡង់។ អ្នកសរសេរវានៅលើសន្លឹកព្រះគម្ពីររបស់អ្នកប្រកាន់នៃណាមួយ នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំនេះ (នឹងមានការប្រជុំមួយ។ ហើយអ្នកនឹងលឺវាតាមច្រកចេញ។) មនុស្ស ៣ សែននាក់ ចូលរួមកិច្ចប្រជុំនោះ។ ឥឡូវនេះមើលថាតើវាមិនត្រឹមត្រូវទេឬ? នោះនឹងមានទំហំ ធំជាងបីដង។ ឃើញទេ? មនុស្សបីសែននាក់ដើម្បីចូលរួមកិច្ចប្រជុំនេះ។ ហើយ ខ្ញុំសប្បាយចិត្តណាស់ដែលបានទៅដល់ទីនោះ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើយ៉ាងម៉េចទេ ព្រោះខ្ញុំចូលចិត្តយកព្រលឹងទៅថ្វាយព្រះអម្ចាស់។

28 ហើយនៅទីនោះ នៅពេលមួយ បានឃើញ—ដោយឃើញមនុស្សកំសត់៣ម៉ឺន នាក់មកកព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅក្នុងការហៅមកឯអាសនៈ មានជនជាតិដើមបីម៉ឺន នាក់។

29 ឥឡូវនេះសូមចូលទៅប្រធានបទរបស់យើងឱ្យបានរហ័ស។ ម្សិលមិញ យើងបានសិក្សាពីបច្ចេកទេសអារក្ស។ ខ្ញុំបានគិតនៅថ្ងៃនេះ ដូចជាព្រះកំពុង

ដោះស្រាយ។ អ្នកមិនដឹងថាសេរីភាពវាជាអ្វីទេដើម្បីចេញក្រៅ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំមិនមែនជាគ្រូបង្រៀនទេ។ ខ្ញុំនៅវែងឆ្ងាយពីការក្លាយជា—អ្នកបង្ហាញព្រះគម្ពីរ។ ហើយខ្ញុំគឺជា...ការអប់រំរបស់ខ្ញុំត្រូវបានកំណត់ត្រឹមថ្នាក់ទីប្រាំពីរ។ ដូច្នេះនោះហើយ... ហើយខ្ញុំចេញពីសាលារៀនប្រហែលម្ភៃប្រាំឆ្នាំមុន ដូច្នេះនោះជាពេលយូរហើយ ហើយខ្ញុំមិនមានការអប់រំច្រើនទេ ប៉ុន្តែអ្វីទាំងអស់ដែលខ្ញុំដឹងគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំទទួលបានតាមរយៈការបើកសម្តែង។ ហើយប្រសិនបើការបើកសម្តែងនោះមិនប្រៀបធៀបជាមួយព្រះគម្ពីរទេ នោះវាខុសហើយ។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែជាព្រះគម្ពីរ។ មិនថាវាជាការបើកសម្តែងអ្វីទេ វាត្រូវតែមក...នេះគឺជាគ្រឹះរបស់ព្រះ។ មិនមានគ្រឹះផ្សេងទៀតត្រូវបានដាក់ទេប៉ុន្តែនេះ។ ហើយតើនេះជាអ្វី ប្រសិនបើអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយផ្ទុយពីនេះ អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យពាក្យខ្ញុំនិយាយកុហកព្រោះនេះគឺជាការពិត។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើទេវតានឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលខុសពីនេះ ប៉ុលបាននិយាយថា “សូមឱ្យគាត់ទទួលបានបណ្តាសាររបស់អ្នកចុះ” សូម្បីតែទេវតានៃពន្លឺ។ ឥឡូវនេះមានរឿងអស្ចារ្យជាច្រើន។ ខ្ញុំមានតែ...តែមួយគត់...ខ្ញុំបានជ្រើសរើសពីរថ្ងៃដើម្បីធ្វើប្រធានបទនេះដល់ប្រជាជន នោះគឺកាលពីម្សិលមិញនិងថ្ងៃនេះនៃកិច្ចប្រជុំពេលរសៀល។

³⁰ ឥឡូវនេះហេតុផលដែលខ្ញុំធ្វើនេះ គឺដើម្បីឱ្យខ្ញុំព្យាយាមបន្តិចដើម្បីដឹងថាតើព្រះនឹងជួយខ្ញុំទេ។ មានអ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ។ ហើយនេះគឺ បន្ទាប់ពីសារដ៏អស្ចារ្យនេះ ហើយបន្ទាប់ពីព្រះផ្ទាល់បញ្ជាក់ពីអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយថាជាសេចក្តីពិតនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ជាដំបូងហើយបន្ទាប់មកតាមរយៈទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថា ជាមួយនឹងដំណឹងល្អចំពោះក្រុមជំនុំ ខ្ញុំមានកាតព្វកិច្ចចំពោះព្រះ ដើម្បីនាំរឿងនេះមកកាន់ក្រុមជំនុំ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពួកគេបានបែកបាក់គ្នានៅក្នុងអង្គការផ្សេងៗជាច្រើន និងផ្នែកនិកាយរបស់វា រហូតដល់វាខុស។ យើងទាំងអស់គ្នាជាកូនរបស់ព្រះនៅពេលយើងកើតជាថ្មី សូមមើល។ ហើយការពិតនៃរឿងនោះគឺថាព្រះចង់ឱ្យយើងដឹងថាយើងជាកូនរបស់ទ្រង់។

³¹ ឥឡូវនេះ សូមចងចាំថា ព្រះវិហារសាឡាម៉ូនត្រូវបានកាត់ផ្តាច់នៅទូទាំងពិភពលោក។ ហើយនៅទីនេះមានថ្មមួយដុំក្រឡាប់តាមផ្លូវនេះ ហើយថ្មមួយដុំបានបត់បែនតាមរន្ទះ ហើយមួយទៀតបានកាត់តាមវិធីនេះ ហើយមួយទៀត

កាត់តាមនោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកជាមួយគ្នា គ្មានការភ្ញាក់ផ្អើលទេ ក៏គ្មានសំឡេងញញួរ អ្វីគ្រប់យ៉ាងបានទៅដល់កន្លែងរបស់វាហើយ។ ព្រះជាម្ចាស់បង្ហាត់បង្រៀនរឿងនោះ។

³² ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះវិហារមួយដែលមានឈ្មោះថាក្រុមជំនុំ ហើយមានព្រះវិហារមួយរបស់ព្រះជាម្ចាស់ មួយនិងវីបបនេះ និងមួយទៀតវីបបនោះ។ ហើយប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាមកជាមួយគ្នា ពួកគេនឹងក្លាយជាក្រុមធំមួយនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន ហើយព្រះនឹងដាក់ ប្រមូលផ្តុំក្រុមជំនុំនោះជាមួយគ្នាហើយនាំនាងឡើងទៅលើមេឃ។

³³ រាល់រូបភាពល្អៗ មុនពេលវាត្រូវបានព្យួរនៅក្នុងសាលសិល្បៈ វាត្រូវតែបានព្យួរ ឆ្លងកាត់សាលនៃការិះគន់ ជាដំបូង។ បុរសដែលលាបពណ៌...?...ឬសូមទោស ខ្ញុំមិនអាចហៅឈ្មោះគាត់ អ្នកលាបពណ៌ពេលអាហារចុងក្រោយ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ វាចំណាយអស់មួយជីវិតរបស់គាត់។ គាត់បានគួររូបនោះ។ ខ្ញុំជឿថាប្រហែលម្ភៃឆ្នាំ ឬដប់ឆ្នាំ រវាងការគូរព្រះគ្រីស្ទនិងយូដាស។ ហើយតើអ្នកបានដឹងទេថា នៅក្នុងរូបភាពដ៏ល្អៗនោះ គឺថាបុរសដែលនោះបានតាំងរូបព្រះគ្រីស្ទ ១០ឆ្នាំក្រោយបានដាក់រូបយូដាស? ត្រូវហើយ។ គាត់បានធ្វើ។ ដប់ឆ្នាំនៃអំពើបាប ពីអ្នកចម្រៀងល្ខោនអូប៉េរ៉ាដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ដើម្បីជំនួសកន្លែងក្នុងព្រះគ្រីស្ទមកកន្លែងយូដាស។ អ្នកមិនចាំបាច់ចំណាយពេលដប់ឆ្នាំទេ។ វាចំណាយពេល ១០ នាទីនឹងធ្វើដូចគ្នាចំពោះអ្នក។ វានឹងផ្លាស់ប្តូរចរិតរបស់អ្នក នៅក្នុងអំពើបាប។ តែ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ រូបភាពនោះបានឆ្លងកាត់ការិះគន់ទាំងអស់។

³⁴ ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំគិតអំពីក្រុមជំនុំរបស់ព្រះ ក្រុមដែលត្រូវបានត្រាស់ហៅ។ មែនហើយ ខ្ញុំមិនមានន័យការនេះតាមរយៈអ្នកណាមួយឡើយ។ ខ្ញុំបានជិះឆ្លងកាត់សមុទ្រទាំង ៧ ហើយខ្ញុំកំពុងធ្វើដំណើរលើកទី ៣ របស់ខ្ញុំនៅជុំវិញពិភពលោក ហើយប្រជាជននិយាយថា “អ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ! អ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ!” ហើយខ្ញុំបានស្វែងរកលោកិយ ហើយខ្ញុំមិនដែលរកឃើញអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធនៅឡើយទេ។ នោះគឺជាឈ្មោះដែលអារក្សបានដាក់លើមនុស្ស។ ហ្នឹងហើយ។ មិនមានអ្វីដូចជាអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធទេ។ ហើយខ្ញុំមានស្ថិតិនៃព្រះវិហារផ្សេងៗគ្នា៦៦៨ក្រុមជំនុំនៅទីនោះ ហើយរៀបចំនៅលើពិភពលោក គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេហៅថា អ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធទេ។ ហើយនោះមក

ពីរដ្ឋាភិបាល។ មិនមានព្រះវិហារសម្តែងភាពបរិសុទ្ធជាមួយដែលខ្ញុំស្គាល់ទេ។ ដូច្នោះគ្រាន់តែជាអ្វីដែលអារក្សហៅ។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងរឿងទាំងអស់នេះ អ្វីៗ ទាំងអស់នេះ ព្រះជាម្ចាស់បានគូររូបមួយ។ ហើយមានត្រាមួយដែលវិហារចាស់ៗ ទាំងនេះធ្លាប់នៅទីនេះ អ្នករាល់គ្នា...

35 ខ្ញុំមើលបុរសមានសក់ក្បាលប្រផេះទាំងនេះ។ កូនប្រុសខ្ញុំកាលពីម្សិលមិញ ខ្ញុំនៅក្នុងបន្ទប់ កំពុងសិក្សា ហើយថ្នាក់ដឹកនាំម្នាក់បានមកហើយនិយាយ ថា “ចង់ចាប់ដៃជាមួយអ្នកលោកពួក។” ពិតណាស់ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំត្រូវបាន ចិញ្ចឹមបីបាច់ជាមួយបងប្រុស បាត់ធ្វើ ហើយពួកគេដែលទើបតែ “ទេ” នោះ ហើយ យ៉ាងឆាប់រហ័ស ខ្ញុំមិនចូលចិត្តនោះទេ។ ឃើញទេ? មិនថាខ្ញុំទេ...ពិត ណាស់ ខ្ញុំក៏មិនអាចធ្វើជាអ្នកបំរើមនុស្សនិងព្រះដែរ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាខ្ញុំចូលចិត្ត ចាប់ដៃជាមួយបងប្អូនខ្ញុំ។ ខ្ញុំចូលចិត្តធ្វើអញ្ចឹង។ មានអ្វីអំពីវា ខ្ញុំចូលចិត្តចាប់ដៃ —របស់អ្នកដឹកនាំម្នាក់។ មិនត្រឹមតែជាអ្នកដឹកនាំទេ ប៉ុន្តែជាកូនរបស់ព្រះណា ម្នាក់ ខ្ញុំចូលចិត្តធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនដឹងអំពីរឿងនេះទេរហូតដល់ប្រពន្ធខ្ញុំប្រាប់ខ្ញុំបន្តិច ក្រោយមក។ អញ្ចឹង បើគាត់អាចប្រាប់ពីអ្នកដឹកនាំម្នាក់នោះបាន “គ្រាន់តែមួយ នាទី គាត់បានត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងការអធិស្ឋាន ហើយ—ហើយខ្ញុំនឹងមើលអ្វី ដែលគាត់នឹងនិយាយ។” មែនហើយ នោះនឹងប្រសើរជាង។ ដូច្នោះខ្ញុំផ្តល់ឱ្យគាត់នូវ ការកែតម្រូវបន្តិចបន្តួចអំពីរឿងនេះ កុំធ្វើបែបនោះ។ ឃើញទេ?

36 ដូច្នោះវាជាការពិត អ្នកមិនអាចនិយាយត្រូវ ដូចបងប្រុសបាននិយាយកាលពី មួយរយៈមុននោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើដូច្នោះនៅពេលយប់ខ្ញុំ—ខ្ញុំព្រមានអ្នក ឃើញទេ? មនុស្សទៅនិយាយ ហើយមនុស្សគ្រប់គ្នាប្រហែលជាមានជំងឺ ហើយ នៅពេលពួកគេទៅនិយាយអំពីវា យ៉ាងឆាប់រហ័ស មានទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់នៅ ទីនោះដើម្បីប្រាប់អំពីវា។

37 មាននរណាម្នាក់កំពុងអង្គុយសម្លឹងមករកខ្ញុំឥឡូវនេះ ដឹងថានោះជាការពិត កាលពីប៉ុន្មាននាទីមុននេះ ឬប្រហែលមួយម៉ោងកន្លះមុន។ ស្ត្រីម្នាក់អង្គុយនៅ ទីនេះដែលមិនដឹងថាវាជាអ្វី ថាទេវតានៃព្រះអម្ចាស់បាននិយាយជាមួយនាង នៅយប់ផ្សេងទៀតហើយប្រាប់នាងពីអ្វីមួយ ហើយនាងមិនអាចយល់បានទេ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះវាបានកើតឡើង ដូច្នោះនាងដឹងឥឡូវនេះថាវាមានន័យយ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលដែលគាត់កំពុងនិយាយជាមួយនាង។ ហើយតើធ្វើដូចម្តេច ឈរនៅ

ទីនោះនិយាយជាមួយនាង ទេវតានៃព្រះអម្ចាស់បានទៅត្រង់ នៅខាងក្រោយ ហើយប្រាប់នាងពីអ្វីដែលជាបញ្ហារបស់នាង និងអំពីអ្វី និង—ហើយអ្វីដែលនាង កំពុងគិត និងម្នាក់ក្នុងចំណោមមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់នាង និងរបៀបដែល ព្រះជាម្ចាស់បានមានបន្ទូលហើយបាននិយាយថាទ្រង់បានបញ្ជាក់អំពីវា ហើយ អ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ដូច្នោះនោះគ្រាន់តែជារបៀបដែលវានឹងកើតឡើង។ ឃើញ ទេ? ព្រះជាម្ចាស់បានមានបន្ទូលដូច្នោះ។

38 មែនហើយ ឥឡូវនេះ ចុះប៉ុន្មានដងដែលមិនធ្លាប់មាន...បន្ទាប់មក ហើយ និមិត្តនីមួយៗគ្រាន់តែធ្វើឱ្យអ្នកខ្សោយជាងនេះទៅទៀត ឃើញទេ? ហើយរឿង ដំបូងដែលអ្នកដឹងនៅពេលអ្នកទៅដល់ព្រះវិហារនៅពេលយប់ អ្នកគ្រាន់តែអស់ កំលាំងរហូតដល់អ្នកស្ទើរតែមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វី។ ហើយអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ឥឡូវនេះ សូមមើល ពីព្រោះវាចេញពីការប្រជុំមួយទៅកិច្ចប្រជុំមួយទៀត។ នេះគឺជា កិច្ចប្រជុំតែមួយគត់ វានឹងខុសគ្នា ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងទៅផ្ទះឥឡូវនេះហើយខ្ញុំនឹងមិន ធ្វើអ្វីសោះពីរបីខែ ចេញទៅក្រៅហើយយកខ្សែនេសាទរបស់ខ្ញុំហើយទៅនេសាទ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវទៅពីការប្រជុំមួយទៅកន្លែងមួយទៀត ពីស្តាំទៅមួយទៀត អ្នកឃើញ ទេ? នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើវា។

39 ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាអធិស្ឋាន អ្នកដែលត្រលប់មកទីនេះវិញនៅក្នុង ទស្សនិកជន។ ពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំកាលពីយប់មិញថាខ្ញុំ—ថាខ្ញុំកំពុងនិយាយ ជាមួយមនុស្សជាក់លាក់ ហើយមនុស្សនោះមិនឆ្លើយតបនឹងការហៅនេះទេ។ ឥឡូវនេះ វាពិតជាគ្រោះថ្នាក់ណាស់ អ្នកឃើញទេ? នៅពេលពួកគេនិយាយ... មែនហើយ ពេលខ្លះពន្លឺទាំងនេះមិនភ្លឺទេ មានកន្លែងដីតមួយនៅចន្លោះនោះ។

40 ហើយខ្ញុំមើលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់នៅពេលដែលគាត់ឈរនៅទីនេះ ខ្ញុំ អាចមានអារម្មណ៍។ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងមានអារម្មណ៍ថាវាផ្លាស់ប្តូរពីខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹង មើល វានឹងចាកចេញពីខ្ញុំហើយវានឹងទៅកន្លែងណាមួយហើយឈរនៅទីនោះ បន្តិច ហើយខ្ញុំអាចឃើញវា។ ហើយវានឹងភ្លឺហើយនឹងមាននិមិត្តមកដល់។ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងឃើញនិមិត្ត។ ខ្ញុំនឹងមើលថាតើមនុស្សម្នាក់នោះមើលទៅបែប ណានៅក្បែរនោះ។ ខ្ញុំរកឃើញមនុស្ស បន្ទាប់មកខ្ញុំនិយាយ។ នោះគឺជាអ្វីដែល កើតឡើង។ នោះគឺជាអ្វីដែលកើតឡើង។ អ្នកមិនចាំបាច់ប្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នាទេ

ប៉ុន្តែនោះហើយវា—គឺជាអ្វីដែលកើតឡើង អ្នកឃើញទេ? វាទាំងអស់នៅក្នុងពិភពខាងវិញ្ញាណ។

41 បន្ទាប់មកប្រសិនបើបុគ្គលនោះមិនឆ្លើយតបទេ វាដូចជាការអានព្រះគម្ពីរនៅទីនេះហើយនិយាយថា “គ្មានន័យអ្វី” ដើរចេញពីវា។ ឃើញទេ? ដូច្នេះវាធ្វើឱ្យវាអាក្រក់។ ដូច្នេះសូមប្រយ័ត្ន ត្រូវស្តាប់ ត្រូវមើល។ នៅពេលទ្រង់មានបន្ទូលសូមឆ្លើយ។ សូមមើលគ្រាន់តែត្រៀមខ្លួនដើម្បីឆ្លើយគ្រប់ពេល។

42 ដូច្នេះហើយប្រពន្ធខ្ញុំ និងបងប្រុសបៀលលំរំនិងពួកគេជាច្រើននៅព្រឹកនេះបានប្រាប់ខ្ញុំអំពីរឿងនេះ ថាវាកំពុងហៅបុរសម្នាក់ពីបងប្រុសរបស់គាត់ នៅកន្លែងណាមួយ ដែលមានអ្វីខុសជាមួយគាត់ ជាដើម។ ហើយបុរសនោះមិនបានឆ្លើយតបនឹងការហៅ ដូច្នេះមិនអាចជួយបាន។ នោះគឺរវាងព្រះនិងបុរសនោះ។ និមិត្តបានចាកចេញពីខ្ញុំ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំរកមិនឃើញទៀតទេព្រោះគាត់មិនឆ្លើយ។ ដូច្នេះសូមប្រយ័ត្ន សូមប្រយ័ត្ន។

43 ឥឡូវនេះចូលទៅប្រធានបទអារក្ស ហើយនិយាយអំពីអារក្ស។ ឥឡូវនេះមនុស្ស នៅពេលអ្នកនិយាយពី “អារក្ស” ភ្លាមៗពួកគេចាប់ផ្តើមគិត “អូ ការនិយមជ្រុលឬអ្វីមួយ!” ប៉ុន្តែអារក្សគឺពិតប្រាកដដូចទេវតា។ ពួកគេគ្រាន់តែមានពិត។

44 ហើយអារក្សគឺពិតជាអារក្សពិត ដូចព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ មានអារក្ស! ស្ថានសួគ៌គឺពិត។ ហើយប្រសិនបើគ្មានរឿងដូចជាឋាននរកទេ នោះគ្មានអ្វីដូចឋានសួគ៌ទេ។ ហើយប្រសិនបើគ្មានពរជ័យអស់កល្បជានិច្ច... ក៏គ្មានការដាក់ទណ្ឌកម្មអស់កល្បជានិច្ចដែរ គ្មានពរជ័យអស់កល្បឡើយ។ បើគ្មានថ្ងៃគ្មានយប់ទេ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែប្រាកដថាមានថ្ងៃមានយប់។ ដូច—ដូចជាប្រាកដថាមាន—ប្រាកដថាមានគ្រីស្ទានពិត និងមានអ្នកពុតត្បុត។ ដូចជាប្រាកដថាមាននរណាម្នាក់ដែលពិតប្រាកដពីព្រះ មាននរណាម្នាក់ក្លែងបន្លំ។ ឃើញទេ? វាគ្រាន់តែជាការគាំទ្រនិងប្រឆាំង ខ្មៅនិងស នៅពេញមួយជីវិតលើអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងពិតនិងមិនពិតនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ហើយមានដំណឹងល្អក្លែងក្លាយ មានដំណឹងល្អពិត។ មានបុណ្យជ្រមុជទឹកពិត មានបុណ្យជ្រមុជទឹកក្លែងក្លាយ។ មានធ្វើជាមានជំនឿហើយមានការជឿពិត។ មានដុល្លារអាមេរិកពិតប្រាកដ មានដុល្លារអាមេរិកក្លែងក្លាយ។ មានគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ មានគ្រីស្ទានពុតត្បុត សូមមើលនោះគ្រាន់តែ

ជាការក្លែងបន្លំប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នោះអ្នករកឃើញដូច្នោះ វាទាំងអស់គ្នាទៅជាមួយគ្នា។ ឥឡូវនេះយើងមិនអាចបំបែកវាបានទេ។ ព្រះអនុញ្ញាតឱ្យភ្លៀងធ្លាក់។

45 សូមទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយនៅទីនេះបន្តិច។ តើមានគ្រូអធិប្បាយប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃឡើង។ នៅជុំវិញ អ្នកអធិប្បាយ សូមមើលដៃរបស់អ្នក។ មែនហើយ ព្រះប្រទានពរវង់បួន។ ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ អ្នកមិនយកវាសម្រាប់គោលលទ្ធិឥឡូវនេះទេ ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែមុនពេលយើងខិតជិតប្រធានបទសំខាន់នេះខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វី។ តើមានមនុស្ស ពេនទីកុស្តប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃឡើងគ្រប់ទីកន្លែង។ មែនហើយ អ្នកទាំងអស់គ្នាគឺជាអ្នកពេនទីកុស្ត។ មិនអីទេ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលខ្ញុំមាននៅពេលដែលខ្ញុំបានចូលមកក្នុងអាណាចក្ររបស់អ្នក។

ខ្ញុំនៅទីនេះក្នុងរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណានៅកន្លែងជាក់លាក់មួយឈ្មោះ មីស្យាវ៉ាកា។ ក្រុមទីមួយនៃមនុស្សពេនទីកុស្តដែលខ្ញុំធ្លាប់ឃើញពួកគេត្រូវបានគេហៅថា—ការប្រជុំពេនទីកុស្តរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំជឿថាអញ្ចឹង ឬអ្វីមួយដូចនោះ ក្រុមមនុស្សដ៏អស្ចារ្យ។ ឥឡូវនេះពួកគេបានរៀបចំរួមគ្នាហើយហៅពួកគេថាពេនទីកុស្តរួម។ ពួកគេបែកបាក់ពីពួកគេដទៃទៀតដែលនៅសេសសល់ដោយសារតែបញ្ហានៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ នោះមិនធ្វើឱ្យពួកគេលាក់ពុតទេ។ មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏ពិតប្រាកដ ពិតប្រាកដដែលមានដើមកំណើតជាគ្រីស្ទាននៅក្នុងជួររបស់ពួកគេ។ ហើយព្រះបានប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ពួកគេដោយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុង “ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ” ហើយផ្តល់ឱ្យអ្នកផ្សេងទៀតនូវការជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយទទួលបុណ្យជ្រមុជក្នុង “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ដូច្នោះ “ព្រះប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ពួកគេដែលគោរពប្រតិបត្តិតាមទ្រង់” ដូច្នោះតើអ្នកណា—តើអ្នកណាទទួលបាន អ្នកណាគោរពតាមទ្រង់? នោះគឺអ្នក។

46 ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែភ្លេច ហើយអ្នកដែលចង់ក្លាយជាផ្លូវតែមួយ សូមឱ្យពួកគេទៅចុះ ហើយអ្នកទៅមុន ហើយក្លាយជាបងប្អូន។ ហ្នឹងហើយ។ កុំ... អ្វីដែលបានធ្វើវាគឺបំបែកពួកគេ បំបែកចេញ។ ឃើញទេ? អ្វីទៅ? កំពុងបែកបាក់រំហែក បំបែកបំបាក់ភាពជាបងប្អូនបង្កើតនិងបំបែកខ្លួនអ្នក។ ទេ អត់ទេ យើងមិនបែកគ្នាទេ យើងតែមួយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

47 ប៉ុន្តែនៅពេលខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនោះ ខ្ញុំកំពុងមើលមនុស្សទាំងនោះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ គ្រាន់តែចេញពីក្រុមជំនុំបាទីស្ទខាងត្បូង ចាស់បន្តិច ហេតុអ្វី ខ្ញុំ ឃើញមនុស្សទាំងនោះ ខ្ញុំចូលទៅទីនោះ ហើយពួកគេទះដៃ យំ “ម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ រីករាយដែលខ្ញុំនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ!”

48 ខ្ញុំគិត “ខ្ញុំអើយ! អើ!” រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង នៅទីនេះមានអ្នកណាម្នាក់ ឆ្លងកាត់ទីនោះ រាំយ៉ាងខ្លាំងដូចដែលពួកគេអាចរាំបាន។ “ថូ-ថូ-ថូ-ថូ-ថូ” ខ្ញុំគិត “តើ អ្វីទៅជាអាកប្បកិរិយារបស់ក្រុមជំនុំ! ខ្ញុំមិនដែលឮរឿងបែបនេះទេ។” ខ្ញុំនៅតែបន្ត មើលពួកគេ។ ឆ្ងល់ “អញ្ចឹង តើនៅក្នុងពិភពលោកនេះមានបញ្ហាអ្វីជាមួយមនុស្ស ទាំងនោះ?”

49 ឥឡូវនេះ អ្នកបានឮខ្ញុំប្រាប់រឿងរ៉ាវជីវិតរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំបានជួបប្រជុំនៅ ទីនោះ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជារឿងមួយដែលខ្ញុំមិនដែលប្រាប់ មិនដែលប្រាប់ពីមុនមក ជាសាធារណៈ។ ដូចនេះពួកគេ...ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់លុបវាចេញពីម៉ាស៊ីន ថតរបស់អ្នក ហេតុអ្វី អ្នកអាចធ្វើដូច្នោះបាន។ មិនអីទេ។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងរឿង នេះខ្ញុំបានមើល ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថា “មែនហើយ ពួកគេគឺជាមនុស្សដែលមាន សុភមង្គលបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។” ពួកគេមិនខ្មាស់ នឹងសាសនារបស់ពួកគេទេ។ យើងជាបាទីស្ទគ្រាន់តែខ្មាស់អៀនបន្តិច ម្តងៗ អ្នកដឹងទេ។ ឃើញទេ? ហើយនៅពេលដែលពួកគេទៅអធិស្ឋាន អ្នកដឹងទេ អ្នក នៅពីក្រោយអ្នកគាំទ្រ អ្នកដឹងទេ។ និង— ហើយប៉ុន្តែយើង...ប៉ុន្តែពួកគេមិនមែនទេ បងប្អូន ពួកគេ—ពួកគេមានសាសនានៅខាងក្នុង ខាងក្រៅនិងជុំវិញពួកគេ។

50 មែនហើយ ខ្ញុំចង់ចាំនាយប់នោះនៅពេលខ្ញុំឡើងលើវេទិកា។ បាននិយាយ ថា “ត្រួតង្វាលទាំងអស់នៅលើវេទិកា។” វាគឺជាអនុសញ្ញាមួយ។ ពួកគេត្រូវតែ មានវានៅទីនេះនៅភាគខាងជើង ដោយសារតែ—ដោយសារបញ្ហាពណ៌សម្បុរ ច្បាប់របស់ដើមក្រូ នៃភាគខាងត្បូង។ ដូច្នេះពួកគេទាំងអស់ត្រូវបានជួបនៅទីនោះ ពីគ្រប់ទិសទី។ ដូច្នេះ ខ្ញុំបានអង្គុយនៅទីនោះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា... មែនហើយ ឥឡូវនេះមាន...ខ្ញុំបានលឺត្រូវអធិប្បាយទាំងអស់នៅថ្ងៃនោះនិងយប់ នោះ។ ពួកគេនិយាយថាត្រូវអធិប្បាយចាស់ខ្លះ គាត់ជាបុរសសម្បុរខ្មៅម្នាក់ចេញ មកក្រៅ គ្រាន់តែមានសក់រុំព័ទ្ធជុំវិញក្បាលគាត់បន្តិច ដូចនោះ អាវ៉ែដែលមាន

កន្ទុយវែងវែង អ្នកដឹងទេ អារក្សក៏វល្លិហើយអាកាសធាតុក្តៅ។ បុរសចំណាស់ក្រីក្រ ចេញមកក្រៅដូចនេះ។ គាត់បាននិយាយថា “កូនជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ” គាត់បាន និយាយថា “ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នក” ត្រូវផ្តល់ទីបន្ទាល់។ ខ្ញុំក្មេងជាងគេដែលអង្គុយនៅលើ វេទិកា។ ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំប្រាប់អ្នក!” គាត់បានយកអត្ថបទរបស់គាត់ ពីក្នុងយ៉ូប “តើឯងនៅឯណានៅពេលអញដាក់គ្រឹះនៃលោកិយ? ប្រកាសប្រាប់ខ្ញុំពី កន្លែងដែលពួកគេបានតោង។”

51 គ្រូអធិប្បាយផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះបានអធិប្បាយអំពីព្រះគ្រីស្ទតាមដំណើរ ធម្មតា។ ខ្ញុំបានស្តាប់ពួកគេរីករាយជាមួយពួកគេ។ ប៉ុន្តែមិនមែនបុរសចាស់ នោះទេ! គាត់បានត្រលប់ទៅក្រោយប្រហែលមួយម៉ឺនឆ្នាំមុនពេលពិភពលោក ចាប់ផ្តើម។ គាត់បានឡើងទៅស្ថានសួគ៌ហើយធ្លាក់ចុះមកលើមេឃ នូវអ្វីដែល កំពុងកើតឡើង។ អ្វីដែលពួកគេកំពុងអធិប្បាយបន្តនៅពេលថ្ងៃ។ គាត់កំពុង អធិប្បាយអំពីអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងនៅស្ថានសួគ៌។ គាត់បាននាំព្រះគ្រីស្ទ ត្រឡប់មកវិញនៅលើឥន្ទន្ទ ត្រលប់ទៅកន្លែងណាមួយនៅក្នុងភាពអស់កល្ប ជានិច្ច។ ហេតុអ្វី គាត់មិនបានអធិប្បាយប្រហែលប្រាំនាទីរហូតដល់មិត្តចាស់នោះ មានអ្វីជាប់នឹងគាត់។ គាត់បានលោតឡើងលើអាកាសហើយចុចកែងជើងរបស់ គាត់ជាមួយគ្នា ហើយទៅ “រ៉ូប!” គាត់មានបន្ទប់ប្រហែលច្រើនដូចខ្ញុំឡើងមកនៅ ទីនេះ។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនមានបន្ទប់គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ឱ្យខ្ញុំអធិប្បាយ ទេ” ហើយគាត់បានទៅឆ្ងាយ។

52 មែនហើយ ខ្ញុំបានគិតថា “ប្រសិនបើវានឹងធ្វើបែបនេះចំពោះបុរសម្នាក់ដែល មានអាយុប្រហែលប៉ែតសិបឆ្នាំ តើវានឹងធ្វើអ្វីដល់ខ្ញុំ? នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់បាន។ នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់បាន។”

53 ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំទទួលបានគឺនេះ។ ឥឡូវនេះ យើងកំពុងនិយាយអំពីអារក្ស ឥឡូវនេះ។ អ្វីដែលខ្ញុំទទួលបានបាន ខ្ញុំមើលបុរសពីរនាក់។ មួយលុតនៅ ផ្នែកម្ខាងហើយមួយទៀតនៅផ្នែកម្ខាងទៀត។ ហើយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណ យាងចុះមក បុរសទាំងនោះនឹងងើបឡើងនិយាយភាសាដទៃហើយស្រែក ហើយ ប្រែជាពណ៌សនាដំរីវិញមាត់។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “អូ ខ្ញុំអើយ ប្រសិនបើខ្ញុំ អាចមានវា!” ឃើញទេ? “អស្ចារ្យណាស់! អូ នោះហើយ...ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ វា!” មែនហើយ ខ្ញុំចេញទៅក្រៅចំការពោត។ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីរឿងវាវិវិត

របស់ខ្ញុំ។ អ្នកបានអានវានៅក្នុងសៀវភៅ។ ខ្ញុំបានគេងពេញមួយយប់។ ហើយ ខ្ញុំត្រលប់មកវិញនៅព្រឹកបន្ទាប់ ដូច្នេះខ្ញុំគិតថាខ្ញុំទើបតែសាកល្បង។ ខ្ញុំមានវិធីធ្វើ អ្វីៗដែលគ្មានអ្នកណាដឹងក្រៅពីព្រះនិងខ្ញុំ។ ដូច្នេះ ខ្ញុំ លើកយករឿងប្រៀបប្រដូច មួយហើយទៅជួបវិញ្ញាណមនុស្ស។ អ្នកឃើញវានៅទីនេះនៅលើវេទិកា។ ឃើញ ទេ? ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវនិយាយជាមួយម្នាក់ក្នុងចំណោមបុរសទាំងនោះ។ ខ្ញុំឃើញពួកគេ ពួកគេនៅជិតគ្នា ហើយពួកគេគ្រាន់តែកាន់ដៃគ្នាវ៉ានិងស្រែក។ ខ្ញុំគិត “អូ ខ្ញុំអើយ ស្តាប់ទៅដូចពិតណាស់ចំពោះខ្ញុំ!”

54 ហើយខ្ញុំបានកាន់ដៃម្ខាងរបស់គាត់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកធ្វើដូចម្តេច?”

55 គាត់បាននិយាយថា “ជំរាបសួរ។” មនុស្សរូសរាយ ប្រភេទមនុស្សសុភាព។ គាត់បាននិយាយថា...

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកជាអ្នកដឹកនាំឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “ទេ លោក។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាសមាជិកធម្មតា។”

56 ហើយខ្ញុំត្រូវសន្ទនាជាមួយគាត់បន្តិចដើម្បីខ្ញុំអាចចាប់យកស្មារតីរបស់គាត់។ ឃើញទេ? គាត់មិនដឹងនោះទេ។ គ្មាននរណាដឹងឡើយ។ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយអ្វី អំពីវាទេ។ ជាច្រើនឆ្នាំក្រោយមក មុនពេលដែលខ្ញុំបានរៀបរាប់។ ដូចនេះពួកគេ... ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំកឃើញថា ជាការពិត គឺដូចជាគ្រីស្ទាន ល្អម្នាក់! បុរសនោះ ពិតជាពួកបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំគិត “បងប្រុស មិនអីទេ”

57 ប៉ុន្តែផ្នែកដ៏ចំលែក នៅពេលដែលខ្ញុំចាប់បុរសម្នាក់នោះ វាផ្ទុយពីនេះ។ គាត់ ថែមទាំងរស់នៅជាមួយស្ត្រីម្នាក់ដែលមិនមែនជាប្រពន្ធរបស់គាត់ទៀតផង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញវាទាញគាត់ នូវនិមិត្តមួយ។ ខ្ញុំគិត “អូ វាមិនអាចដូចនោះទេ។” ហើយបុរសនោះ...ខ្ញុំគិតថា “ឥឡូវនេះ វិញ្ញាណនេះ ក្នុងចំណោមមនុស្សគឺខុស។ នោះហើយជាអ្វីដែលមានចំពោះវា។”

58 ដូច្នេះនៅយប់នោះនៅពេលដែល...បានទៅការប្រជុំ ហើយពរជ័យបាន ធ្លាក់ចុះ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានដល់ព្រះ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទៅតារបស់ព្រះអម្ចាស់ ផ្តល់ទីបន្ទាល់ថាវាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណដដែលបានធ្លាក់ មកលើបុរសនេះកំពុងធ្លាក់មកលើបុរសនោះ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណ យាងចុះមក ពួកគេទាំងពីរនឹងក្រោកឡើង ហើយពួកគេទាំងពីរស្រែកហើយ

ត្រូវសកហើយសរសើរព្រះអម្ចាស់ ហើយនិយាយភាសាដទៃនិងរាំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចទទួលបានទេ ព្រះជាម្ចាស់ នេះ...ខ្ញុំមិនអាចមើលវានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ជាកន្លែងដែលថាវាត្រឹមត្រូវនោះទេ។” ឥឡូវនេះខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រហែលជាខ្ញុំត្រូវបានគេបញ្ជាក់។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា...ឥឡូវនេះនៅទីនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាច...ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានមូលដ្ឋានយ៉ាងតឹងរឹងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ វាត្រូវតែបែបនេះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ជ្រាបអំពីស្ថានភាពរបស់ទូលបង្គំ ហើយទូលបង្គំ—ត្រូវមើលវានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយទូលបង្គំ—ទូលបង្គំមិនអាចយល់បាន។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងធ្លាក់មកលើបុរសម្នាក់នេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្លាក់មកលើបុរសនោះ ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាពួកបរិសុទ្ធហើយម្នាក់ទៀតជាមនុស្សលាក់ពុត។ ហើយខ្ញុំដឹងថាវាអញ្ចឹង។” ខ្ញុំដឹងហើយ។ ដោយគ្មាន...ខ្ញុំអាចយកបុរសនោះចេញ ហើយបង្ហាញវាដល់គាត់ ឬហៅគាត់នៅទីនោះហើយប្រាប់គាត់អំពីវា។

59 ដូចជាខ្ញុំអាចធ្វើឱ្យបុរសម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនេះយប់មិញ គ្មានអ្វីក្រៅពី—អ្នកក្លែងបន្លំ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំគួរតែហៅវាចេញ ប៉ុន្តែគាត់នឹងងើបឡើង ហើយចាប់ផ្តើមអ្វីទាំង។ ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវាទៅដោយសារតែការប្រជុំ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានស្គាល់គាត់។ បាទ មែនហើយ។

មានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ពីរនាក់អង្គុយនៅខាងក្រោយ នៅយប់នោះ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំជាក់លាក់មួយនៅទីនេះក្នុងទីក្រុង។ អ្នករិះគន់ពិតប្រាកដ! ខ្ញុំបានឃើញពួកគេ។ ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើអ្នកចង់ គាត់គ្រាន់តែចាប់ផ្តើមមានបញ្ហា។ ខ្ញុំបានធ្វើវាជាច្រើនដង។ ខ្ញុំគ្រាន់តែទុកវាមួយឡើយ ឃើញទេ? វាមិនអីទេ។ ព្រះជាម្ចាស់ជ្រាប ទ្រង់ជាចៅក្រម អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេហៅខ្ញុំម្តង ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងឃើញអ្វីមួយកើតឡើង អ្នកឃើញ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ចុះ។

ដូចជាអារក្សដេរ ខ្ញុំមិនដែលហៅអារក្សចេញទេ។ វាគ្រាន់តែមករកខ្ញុំហើយជំទាស់ខ្ញុំ។ បន្ទាប់មកគឺជាពេលដែលព្រះបានទៅធ្វើការ ឃើញទេ នោះត្រឹមត្រូវហើយ អ្នកបានឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវាទៅ។ ធ្វើឱ្យកិច្ចប្រជុំពិបាក ដ្បិតវិញ្ញាណនោះកំពុងដើរចូលមករកខ្ញុំគ្រប់ពេល។ ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែបន្ត។

60 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ បុរសទាំងនេះ ខ្ញុំមិនអាចយល់បានទេ។ ហើយវាគឺពីរឆ្នាំក្រោយមក ឬបីឆ្នាំ នៅពេលដែលខ្ញុំបានឡើងនៅឯប្រ៊ីនមីល រដ្ឋឥណ្ឌាអាណា នៅទីនេះ តាមការកត់សម្គាល់។ ខ្ញុំបានត្រលប់មកវិញនៅក្នុងរូងភ្នំចាស់មួយដែលខ្ញុំទៅអធិស្ឋាន។ ហើយនៅទីនោះខ្ញុំបាននិយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំមិនអាចយល់ពីអ្វីក្នុងក្រុមមនុស្សនោះទេ។ មនុស្សល្អបំផុតដែលខ្ញុំធ្លាប់ជួបក្នុងជីវិតខ្ញុំ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចយល់ពីរបៀបដែលនោះអាចជាវិញ្ញាណខុស។ នៅពេលដែលវា...បើដូច្នោះ...អ្នកដឹងពីភាពស្មោះត្រង់នៃបេះដូងខ្ញុំ។ អ្នកដឹងពីរបៀបដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់និងរបៀបដែលខ្ញុំបានបម្រើទ្រង់។ ហើយវិញ្ញាណដដែលដែលនៅទីនេះ ជាមួយខ្ញុំ គឺនៅលើមនុស្ស។ ហើយនៅទីនេះវាគឺនៅលើបុរសម្នាក់ នៅទីនោះគ្រាន់តែដូចគ្នា។” ដូច្នោះខ្ញុំមិនអាចយល់បានទេ។

61 ហើយព្រះអម្ចាស់យាងចុះមកដោយមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ហើយបង្ហាញខ្ញុំ។ នេះជាកន្លែងដែលវានៅ។ វាត្រូវតែជាបទគម្ពីរ គាត់បាននិយាយថា “យកព្រះគម្ពីររបស់អ្នក។” ហើយខ្ញុំបានយកព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំកាន់ព្រះគម្ពីរនោះដប់នាទីដោយគ្មាននរណាម្នាក់... ឬពាក្យណាមួយនឹងមកដល់។ ខ្ញុំបានរង់ចាំមួយភ្លែត។ ខ្ញុំឮទ្រង់និយាយម្តងទៀត “បើកទៅហេព្រើរ ៦ ហើយចាប់ផ្តើមអាន។” ហើយខ្ញុំបានធ្វើ។ ហើយនៅពេលដែលបើកដល់កន្លែងនោះ វាចែងថា “ភ្លៀងតែងតែធ្លាក់មកលើផែនដីដើម្បីស្រោចស្រពហើយរៀបចំវា បំពាក់វាសម្រាប់អ្វីដែល...តែបន្តនិងអព្វាញ ដែលនៅជិតដល់ការបដិសេធ ដែលចុងបញ្ចប់របស់វានឹងត្រូវដុតចោល។” ហើយខ្ញុំចាប់បាននៅទីនោះ។

ខ្ញុំគិត “ហ្នឹងហើយ។ សូមអរគុណដល់ព្រះ! ហ្នឹងហើយ។” ឃើញទេ?

62 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “មានអ្នកសាបព្រួសម្នាក់ចេញទៅព្រួសគ្រាប់” តើមែនទេ? ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងអស់គ្នាជាគ្រីស្ទាននៅទីនេះ។ មនុស្សគ្រប់គ្នាលើកដៃឡើងទោះជា អ្នកពោនទីកុស្ត គ្រីស្ទានដែលបានកើតជាថ្មី ត្រឹមត្រូវ។ ពួកគេ...ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “មានអ្នកសាបព្រួសម្នាក់ ចេញទៅព្រួសគ្រាប់ពូជ។ ហើយខណៈពេលដែលគាត់គេងលក់...” ការសម្រាករបស់គាត់ រវាងការស្លាប់។ ឃើញទេ? “ខណៈពេលដែលគាត់កំពុងដេកលក់ សត្រូវមួយបានមកហើយសាបព្រួសស្រងែនៅក្នុងស្រែនោះ។” តើស្រងែគឺជាអ្វី? ជាស្មៅក្រូជាតិ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ឥឡូវនេះ “ហើយនៅពេលដែលស្វាមី (គ្រូគង្វាល) បានឃើញ

ស្រងៃទាំងនេះកំពុងលូតលាស់ និយាយថា សូមអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទៅទាញវាចេញ។ គាត់បាននិយាយថា ទេ ទេ ។ អ្នកអាចនឹងទាញស្រូវសាលីផងដែរ។ សូមឱ្យពួកគេ ទាំងពីរលូតលាស់ជាមួយគ្នា។”

63 មានវាលស្រូវសាលីនៅទីនេះ។ មានល្វីក្លែងក្លាតិ ស្មៅ ក្លិនស្អុយ អ្វីគ្រប់យ៉ាង ផ្សេងទៀត នៅក្នុងវា។ តើវាត្រូវទេ? ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ នៅទីនោះមានស្រូវសាលី។ ឥឡូវនេះ ភ្លៀងរំតងតែធ្លាក់មកលើផែនដី ដើម្បីស្រោចទឹកវា។ ឥឡូវនេះ តើភ្លៀង ធ្លាក់សម្រាប់អ្វី? មិនមែនដើម្បីស្រោចវាល្វីទេ។ ឥឡូវនេះមើលហើយយកចិត្ត ទុកដាក់។ មិនដើម្បីស្រោចស្មៅទេ។ ភ្លៀងត្រូវបានបញ្ជូនសម្រាប់ស្រូវសាលី ប៉ុន្តែវាល្វីនិងស្មៅគឺស្រែកដូចស្រូវសាលីដែរ។ ហើយភ្លៀងដូចគ្នាដែលធ្លាក់លើ ស្រូវសាលីក៏ធ្លាក់មកលើស្មៅដែរ។ ហើយស្មៅចាស់បន្តិចនឹងឈរត្រង់ត្រង់ ដូចនោះ ហើយសប្បាយនិងរីករាយ ដូចជាស្រូវសាលីតូចៗនឹងក្រោកឈរហើយ ក្រោកឈរឡើង។

64 “ប៉ុន្តែដោយផលរបស់គេអ្នកនឹងស្គាល់គេ។” ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាអាចប្រទានពរដល់មនុស្សលាក់ពុត។ នោះ បានធ្វើឱ្យអ្នកអាមេនីនខ្លះចេញ ប៉ុន្តែនោះគឺជាការពិត។ នោះគឺជាសេចក្តីពិត។ ត្រូវ បានបង្រៀនពីភាពបរិសុទ្ធដែលខ្ញុំជឿលើភាពបរិសុទ្ធផងដែរ។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណ តែមួយ ភ្លៀងធ្លាក់មកលើមនុស្សសុចរិតនិងមនុស្សទុច្ចរិត ប៉ុន្តែដោយផលរបស់ ពួកគេអ្នកនឹងស្គាល់ពួកគេ។

65 ប្រសិនបើខ្ញុំមើលទៅទីនេះហើយទៅឯស្រូវសាលី ខ្ញុំនឹងទទួលបាន ស្រូវសាលី ប៉ុន្តែស្មៅទាំងអស់ត្រូវបានចងភ្ជាប់។ ហើយពួកគេរស់នៅលើភ្លៀង ដូចគ្នាដែលធ្លាក់មកលើស្រូវសាលី។ ហើយទឹកភ្លៀងមិនត្រូវបានបញ្ជូនសម្រាប់ ស្មៅទេ វាត្រូវបានបញ្ជូនទៅឯស្រូវសាលី។ ប៉ុន្តែមានភ្លៀងធ្លាក់នៅវាលស្រែ ស្រូវសាលី...ស្មៅនៅក្នុងវាលស្រែ ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ច្រើនពីភ្លៀងដូចអ្វី ដែលពួកគេបានធ្វើ។ ហើយភ្លៀងដូចគ្នាដែលធ្វើឱ្យស្រូវសាលីមានជីវិត ក៏ធ្វើឱ្យ ស្មៅមានជីវិតដែរ។

66 អ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងធម្មជាតិជាប្រភេទខាងវិញ្ញាណ ដូចដែលយើងកំពុង បង្រៀន។ នៅទីនោះ វាជាអារក្ស អារក្សក្លែងបន្លំជាគ្រីស្ទាន ដោយមានពរជ័យ។

នោះមិនមែនជាទឹកដោះគោឆៅទេ បងប្អូន បើអ្នកអាចយកវាបាន។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ វាជា—វាជាការពិត។

67 ដូច្នោះ ថ្ងៃនេះខ្ញុំមិនបានសង្គ្រោះទេព្រោះខ្ញុំអាចស្រែកបាន។ ខ្ញុំបានសង្គ្រោះ ព្រោះខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំបានសង្គ្រោះ។ ខ្ញុំបានសង្គ្រោះពីព្រោះខ្ញុំបានបំពេញតាម លក្ខខណ្ឌរបស់ព្រះក្នុងព្រះគម្ពីរនេះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកដែលស្តាប់ ពាក្យខ្ញុំហើយជឿលើទ្រង់ដែលបានចាត់ខ្ញុំមកនោះនឹងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនត្រូវផ្តន្ទាទោសឡើយ ប៉ុន្តែត្រូវឆ្លងពីសេចក្តីស្លាប់ទៅជីវិត។” ខ្ញុំជឿថា អញ្ចឹង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហើយតាមលក្ខខណ្ឌពួកគេខ្ញុំបានសង្គ្រោះពីព្រោះព្រះ មានបន្ទូលដូច្នោះ។

68 បើគាត់ប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកបានសង្គ្រោះដោយសារមាននរណាម្នាក់និយាយថា “ខ្យល់ដ៏ខ្លាំងមួយបានបក់មកចំមុខខ្ញុំ” ពិតជាអស្ចារ្យមែន ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ដឹងថា ខ្យល់ដ៏ខ្លាំងដែលបក់មកពីណាមុនពេលវាមកប៉ះខ្ញុំ។ តើជីវិតបែបណាដែលអ្នក នឹងរស់នៅបន្ទាប់ពីខ្យល់ដ៏ខ្លាំងដែលបក់មកលើអ្នក? ឃើញទេ? សូមមើល វាគឺជាផលផ្លែរបស់អ្នកដែលអ្នកស្គាល់។ ដូច្នោះអារក្សអាចធ្វើការបានត្រឹមត្រូវ ក្នុងចំណោមពួកគ្រីស្ទាន។ អ្នកជឿទេ? មើលប៉ុលចុះ ប៉ុលនិយាយ...

69 ឥឡូវនេះនេះគឺជាកន្លែងដែលមានភ្លៀងចុងក្រោយ... បើមានអ្នកនៅទីនេះ សូមអភ័យទោសផងបើខ្ញុំនិយាយអ្វីប្រឆាំងអ្នក ខ្ញុំនឹងមិននិយាយអ្វីប្រឆាំងអ្នក ជាងអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយក្នុងការជួបប្រជុំគ្នាទេ ឬអ្នកណាមួយ ពួកបាទីស្ទ ឬអ្នកផ្សេងទៀតឡើយ។ វាជាការពិតគឺជាអ្វីដែលជាការពិត។ កន្លែងដែលអ្នក ចុះចត គឺនេះ៖ អ្នកកំពុងបង្កើតហោរាចេញពីពួកគេជាបុរសហើយអ្វីដែលមិនមែន ជាហោរា។ ហោរាមិនមែន “ដាក់ដៃលើ” ហើយបានបញ្ជូនចេញនោះទេ។ ហោរាគឺ បានកើតមក។ ឃើញទេ? នៅក្នុងព្រះគម្ពីរមានអំណោយទាននៃការទាយ។ មាន កន្លែងដែលកំហុសរបស់អ្នកស្ថិតនៅ ចន្លោះអំណោយទាននៃទំនាយនិងហោរា អំណោយ...

70 “ឯព្រះដែលពីដើមទ្រង់មានបន្ទូលនិងពួកព្យាយាមដោយពួកហោរា នៅថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះតាមរយៈព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ គឺព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ” ហើយប្រកាយ របស់ព្រះគ្រីស្ទមានអំណោយខាងវិញ្ញាណប្រាបូនដែលកំពុងដំណើរការនៅក្នុង វា។ ហើយវាប្រហែលជានៅលើស្រ្តីម្នាក់នៅយប់នេះ ការព្យាករណ៍ប្រហែលជា

មិនដែលសោះក្នុងជីវិតរបស់នាង។ វាប្រហែលជានៅលើស្រ្តីម្នាក់នេះនាយប់
បន្ទាប់។ អាចនៅជាមួយបុរសនេះនៅពេលក្រោយ។ អាចនៅខាងក្រោយ
ម្នាក់នោះនៅពេលក្រោយ។ នោះមិនធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាហោរាទេ ហើយក៏មិនធ្វើឱ្យ
នរណាម្នាក់ក្លាយជាហោរាដែរ។ វាគឺជាអំណោយនៃការទាយនៅក្នុងអ្នក។

71 ហើយមុនមនុស្សនោះឬទំនាយនោះអាចត្រូវបានផ្តល់ដល់ក្រុមជំនុំ វាត្រូវ
វិនិច្ឆ័យមុខចៅក្រមខាងវិញ្ញាណពីរបីនាក់។ តើវាត្រូវទេ? យោងតាមឥឡូវនេះ
ប៉ុលបាននិយាយថា “អ្នកទាំងអស់គ្នាអាចទាយបាន ម្តងមួយៗ។” ប្រសិនបើ
មានអ្វីត្រូវបង្ហាញដល់ម្នាក់នេះ សូមឱ្យម្នាក់នោះរក្សាភាពសុខសាន្តរបស់គាត់។
មែនហើយ នោះនឹងធ្វើឱ្យក្រុមហោរាទាំងមូល យោងតាមការបង្រៀននៅថ្ងៃនេះ។
ទេ ក្រុមជំនុំពេនទីកុស្ត យើងមានអ្វីៗទាំងអស់ នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះ
មិនអាចចូលមកបាន លុះត្រាតែយើងទទួលបាននូវអ្វីដែលត្រង់ ហើយត្រង់ទៅ
ឯព្រះគម្ពីរ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកត្រូវទៅរកផ្លូវត្រូវ។ តើអ្នកនឹងសង់ផ្ទះដោយមិន
មើលល្ងង់មេដោយរបៀបណា? ឃើញទេ? អ្នកត្រូវចាប់ផ្តើមត្រឹមត្រូវ។

72 ឥឡូវនេះ នៅទីនោះ ជាហោរា អ្នកមិនដែលឃើញអ្នកណាឈរនៅចំពោះមុខ
អេសាយ ម៉ូសេឡើយ។ មនុស្សម្នាក់បានឈរ នៅថ្ងៃមួយ គឺកូរ៉ា ហើយព្យាយាម
ឈ្លោះជាមួយគាត់ ហើយព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “បំបែកខ្លួនអ្នកចេញ អញ
នឹងបើកផែនដីហើយ...” ហោរាម្នាក់បានកើតមក។ “អំណោយទាននិងការត្រាស់
ហៅ...-ចេញពីការប្រែចិត្ត។” នោះគឺជាការបង្គាប់បញ្ជារបស់ព្រះ តាំងពីទារកឡើង
ទៅ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺត្រឹមត្រូវឥតខ្ចោះ តាមអ្វីដែលគាត់និយាយគឺជាការពិត ហើយ
បានបង្ហាញការពិតហើយបានចេញមកក្រៅ។ វាគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ មកដល់
ហោរា។ ប៉ុន្តែអំណោយទាននៃការទាយគឺស្ថិតនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។

73 ឥឡូវនេះអ្នកបាននិយាយថា “មែនហើយ ពួកហោរាគឺជាអ្នកនៅ
សញ្ញាចាស់។” អូ អត់ទេ! គម្ពីរសញ្ញាថ្មីមានហោរាដែរ។

74 អាកាប៊ូស គឺជា—គឺជាហោរាគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ សូមមើលព្រះវិញ្ញាណនៃ
ទំនាយធ្លាក់ចុះនៅទីនោះហើយប្រាប់ប៉ុលអំពីវា។ បន្ទាប់មកអាកាប៊ូសចុះពីក្រុង
យេរូសាឡឹមមក ជួបប៉ុលហើយចងខ្សែនៅជុំវិញគាត់ ហើយងាកមកហើយ
និយាយថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ បុរសដែលស្លៀកពាក់នេះនឹងត្រូវ
ជាប់ច្រវាក់នៅពេលគាត់ទៅដល់ក្រុងយេរូសាឡឹម។” អាកាប៊ូស ដែលក្រោកឈរ

ឡើង ហើយប្រាប់ទុកជាមុនអំពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើង គាត់គឺជាហោរា មិនមែនជាមនុស្សដែលមានអំណោយទាននៃទំនាយទេ។

75 ហើយអំណោយនៃការព្យាបាលនិងអំណោយទាំងអស់នោះជាមិត្តពេទ្យកុស្តរបស់ខ្ញុំ អ្នកបានលាយបញ្ចូលគ្នាហើយ។ អំណោយទានគឺនៅក្នុងក្រុមជំនុំអាស្រ័យលើបុគ្គលណាម្នាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ អ្នកណាដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយ។ “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។” ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយ...

“មែនហើយ ខ្ញុំទទួលបានអំណោយទាននៃការព្យាបាល។”

76 មែនហើយ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “សារភាពកំហុសរបស់អ្នកទៅគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយអធិស្ឋានឱ្យគ្នាទៅវិញទៅមក។” មនុស្សម្នាក់ៗអធិស្ឋានឱ្យគ្នាទៅវិញទៅមក។ យើងមិនមែនជាក្រុមដែលបែកគ្នាទេ យើងជាក្រុមដែលប្រមូលផ្តុំគ្នា។ ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះ ហើយមានរបៀបដែលអារក្សពេលខ្លះធ្វើការ។

77 ឥឡូវនេះសូមមើលអ្វីដែលប៉ុលនិយាយ “បើម្នាក់និយាយភាសាដទៃហើយ ម្នាក់ទៀតបកស្រាយ ហើយអ្វីក៏ដោយដែលគាត់បាននិយាយសូមឱ្យវាត្រូវបានវិនិច្ឆ័យជាមុនសិន មុនពេលក្រុមជំនុំអាចទទួលបាន។”

78 ឥឡូវនេះ វានឹងមិនមែនជាការដកស្រង់បទគម្ពីរ ឬអ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះទេ។ ព្រះមិនធ្វើម្តងទៀតសារឡើងវិញទេ។ ប៉ុន្តែវានឹងជាការព្រមានដល់ក្រុមជំនុំ។ បើចៅក្រមល្អនិយាយថា “តោះទទួលវា។” មិនអីទេ វាជារបស់ព្រះអម្ចាស់។ អ្នកទីពីរនិយាយថា “តោះទទួលវា។” “មាត់សាក្សីពីរប្រឺនាក់ សូមឱ្យពាក្យនីមួយៗត្រូវបានបង្កើតឡើង។” បន្ទាប់មកក្រុមជំនុំទទួលវាហើយទៅរៀបចំវា។ ប្រសិនបើវាមិនកើតឡើងទេ អ្វីដែលនិយាយនោះ អ្នកនឹងមានវិញ្ញាណអាក្រក់នៅក្នុងខ្លួនអ្នក។ ត្រូវហើយ។ ហើយប្រសិនបើវាកើតឡើងមែន នោះសូមអរគុណព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះស្ថិតនៅក្នុងចំណោមអ្នក។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះជាកន្លែងដែលអ្នកត្រូវមើលហើយប្រយ័ត្ន។ ដូច្នេះកុំព្យាយាមចុច។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើឱ្យខ្លួនឯងមានភ្នែកពណ៌ត្នោតនៅពេលខ្ញុំមានពណ៌ខៀវទេ ខ្ញុំត្រូវតែពេញចិត្តនឹងភ្នែកពណ៌ខៀវ។ ឥឡូវនេះមានកន្លែងដែលអារក្សធ្វើការនៅក្នុងអាណាចក្រមនុស្សខាងវិញ្ញាណ។

79 ឥឡូវនេះយើងមានអ្វីដែលជ្រៅចូលមកទីនេះ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនជ្រៅពេកទេ។ ឥឡូវនេះនៅក្នុងសាយ្យអែលទី១ ជំពូក២៨ ខ្ញុំចង់អានបទគម្ពីរខ្លះនៅទីនេះនៅពេលនេះ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ ហើយខ្ញុំចង់នាំយកអត្ថបទ “អារក្ស” បង្ហាញអ្នកពីរបៀបដែលពួកគេធ្វើការយ៉ាងត្រឹមត្រូវនៅក្នុងក្រុមជំនុំ និងរបៀបដែលសាតាំងមានរបស់ក្លែងក្លាយចំពោះរបស់ពិតទាំងអស់។ ឥឡូវនេះអ្នកអាចមើលឃើញ យោងទៅតាមព្រះគម្ពីរ ថាអារក្សចូលក្នុងចំណោមពួកគ្រីស្ទានហើយពួកគេក្លែងបន្លំ។

80 ហើយជាច្រើនដងយើងបានប្រកាសថាប្រជាជនជាគ្រីស្ទាននៅពេលពួកគេនិយាយថា “ខ្ញុំជឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ហេតុអ្វីបានជាអារក្សរៀបរយតែមួយដូចគ្នា ហើយញាប់ញ័រ។ នោះមិនមែនជាសញ្ញាដែលអ្នកបានសង្គ្រោះទេ។ យប់មួយក្នុងចំណោមយប់ទាំងនេះខ្ញុំចង់ចូលរួមការជ្រើសរើស ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងឃើញថាការសង្គ្រោះមានន័យដូចម្តេច។ ឃើញទេ? វាគ្មានអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើជាមួយវា នៅកន្លែងដំបូង ឬកន្លែងចុងក្រោយ ឬគ្មានអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើទេ។ ព្រះសង្គ្រោះបុរសម្នាក់ ដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ។ ក្មេងប្រុសអើយ វាលិចជ្រៅហើយមែនទេ? ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែអាចយកវាចេញពីប្រព័ន្ធរបស់អ្នក ខណៈពេលដែលយើងកំពុងធ្វើវា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

81 អំប្រាហាំគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃជំនឿរបស់យើង។ តើវាត្រូវទេ? អូ អំប្រាហាំមានការសន្យា។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ហៅអំប្រាហាំព្រោះគាត់ជាមនុស្សអស្ចារ្យខ្ញុំគិតថាអញ្ចឹង? អត់ទេ បាទ។ គាត់ចេញពីបាប៊ីឡូន—នៅស្រុកខាល់ដេក្នុងក្រុងអេរី ហើយព្រះជាម្ចាស់បានគ្រាស់ហៅគាត់ហើយបានចុះកិច្ចព្រមព្រៀងជាមួយគាត់ដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ។ “ខ្ញុំនឹងជួយសង្គ្រោះអ្នក។ ហើយមិនត្រឹមតែអ្នកទេ អំប្រាហាំប៉ុន្តែពូជរបស់អ្នកផង” ដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ។

82 ព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតសម្ព័ន្ធមេត្រីជាមួយមនុស្ស ហើយមនុស្សតែងតែបំពានសម្ព័ន្ធមេត្រីរបស់ទ្រង់រាល់ពេល មនុស្សមិនដែលរក្សាកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់គាត់ជាមួយព្រះទេ (ច្បាប់មិនដែលត្រូវបានគោរពទេ ពួកគេមិនអាចរក្សាច្បាប់បានទេ ព្រះគ្រីស្ទបានយាងមកហើយបានរំលាយច្បាប់ ដោយខ្លួនឯង។) ព្រោះព្រះគុណបានផ្តល់អ្នកដែលបានសង្គ្រោះរួចហើយ ម៉ូសេបានផ្តល់នូវវិធីនៃការរត់គេចខ្លួន ហើយបន្ទាប់មកគឺការរត់គេចខ្លួន ហើយបន្ទាប់មកប្រជាជនធ្វើ

បន្ទាប់ពីនោះ ពួកគេនៅតែចង់ធ្វើអ្វីមួយ។ មនុស្សតែងតែព្យាយាមធ្វើអ្វីមួយដើម្បីជួយសង្គ្រោះខ្លួនឯង នៅពេលដែលអ្នកមិនអាចធ្វើបាន។ វាជាធម្មជាតិរបស់គាត់។ ដរាបណាគាត់ដឹងថាគាត់អាចក្រាតនៅស្ថានច្បារអេដែន គាត់បានធ្វើអារស្លឹកល្ងាខ្លះ។ តើវាត្រូវទេ? ប៉ុន្តែគាត់ដឹងថាពួកគេមិនដំណើរការទេ។ គ្មានអ្វីដែលមនុស្សអាចជួយសង្គ្រោះខ្លួនឯងបានទេ។ ព្រះជួយសង្គ្រោះអ្នកដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌទាំងអស់ តាមសម័យកាល។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកបានសង្គ្រោះ អ្នកនឹងបានសង្គ្រោះ។

83 សូមមើលអំប្រាហាំ។ នៅទីនោះមិត្តម្នាក់នោះ បានចេញទៅ ហើយព្រះជាម្ចាស់ប្រទានដីប៉ាឡេស្ទីនដល់គាត់ហើយប្រាប់គាត់ថាកុំចាកចេញពីទីនោះ។ ជនជាតិយូដាណាម្នាក់ដែលចាកចេញពីប៉ាឡេស្ទីនគឺបានដើរថយក្រោយ។ ព្រះបានប្រាប់គាត់ឱ្យស្នាក់នៅទីនោះ។ ប្រសិនបើព្រះប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើអ្វីមួយផ្សេងទៀត ហើយអ្នកមិនធ្វើវាទេ នោះអ្នកនឹងថយក្រោយវិញ។ តើវាត្រូវទេ? មិនអីទេ គ្រោះរាំងស្ងួតបានកើតឡើង ដើម្បីសាកល្បងជំនឿរបស់អំប្រាហាំ ហើយជំនួសឱ្យអំប្រាហាំស្នាក់នៅទីនោះ អត់ទេ គាត់មិនអាចស្នាក់នៅទីនោះបានទេ គាត់បានរត់ចេញហើយបានយកសារ៉ាហើយបានធ្វើដំណើរប្រហែលបីរយម៉ាយល៍ (សង្ឃឹមថាខ្ញុំមានពេលដើម្បីបន្តដំណើរនោះ) ចុះទៅទឹកដីផ្សេងទៀត។

84 ហើយនៅពេលដែលគាត់បានចុះទៅទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកគាត់មានស្តេចដ៏អស្ចារ្យនេះចុះនៅទីនោះ គឺអប៊ីម៉ាឡិច។ គាត់គឺជាមិត្តវ័យក្មេងហើយគាត់កំពុងស្វែងរកសង្សារ ដូច្នោះគាត់បានរកឃើញសារ៉ាជាភរិយារបស់អំប្រាហាំ ហើយលង់ស្នេហ៍ជាមួយនាង។ ហើយអំប្រាហាំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកប្រាប់គាត់ថាអ្នកគឺជាប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំគឺជាបងប្រុសរបស់អ្នក។”

85 ហេតុនេះហើយបានជាធ្វើឲ្យអប៊ីម៉ាឡេកពេញចិត្ត ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ យើងគ្រាន់តែនាំនាងទៅប្រាសាទ។” ហើយខ្ញុំគិតថាភាពជាស្រ្តីបានកំណត់នាង ហើយគាត់នឹងរៀបការជាមួយនាងនៅថ្ងៃបន្ទាប់។

86 ហើយអប៊ីម៉ាឡិចជាមនុស្សល្អ ជាមនុស្សសុចរិត។ ហើយនៅយប់នោះ ខណៈពេលដែលគាត់កំពុងដេកលក់ ព្រះអម្ចាស់បានលេចមករកគាត់ ហើយនិយាយថា “អ្នកល្អដូចជាមនុស្សស្លាប់។” គាត់បាននិយាយថា “បុរសនោះ...ស្រ្តី

ដែលអ្នកទទួលបានពីក្រៅដើម្បីរៀបការគឺជាប្រពន្ធរបស់បុរសផ្សេង។” ឥឡូវនេះ មើល ។ “គឺជាប្រពន្ធរបស់បុរសម្នាក់ទៀត។”

87 ហេតុអ្វី គាត់និយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទ្រង់ជ្រាបអំពីចិត្តស្មោះរបស់ ទូលបង្គំ” ជាមនុស្សសុចរិតនិងបរិសុទ្ធ។ “ទ្រង់ដឹងពីភាពស្មោះត្រង់នៃបេះដូងខ្ញុំ។ បុរសនោះប្រាប់ខ្ញុំថានោះជា ‘ប្អូនស្រី’ របស់គាត់ទេ។ ហើយតើនាងមិនបានប្រាប់ខ្ញុំ ទេឬថា នោះហើយជា ‘បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ’?”

88 គាត់បាននិយាយថា ព្រះមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំដឹងពីភាពស្មោះត្រង់នៃបេះដូងអ្នក ហើយនោះជាមូលហេតុដែលខ្ញុំការពារអ្នកពីការធ្វើបាបប្រឆាំងខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជា ហោរារបស់ខ្ញុំ!” ហាលេលូយ៉ា!

89 តើគាត់ជាអ្វី? បែរចេញពីជំនឿ ហើយនិយាយកុហក បន្តិច។ តើវាត្រូវទេ? អូ អត់ទេ គ្មានការកុហកពណ៌សបន្តិចទេ។ ពួកគេទាំងខ្មៅកុហកឬពួកគេមិនកុហក ទាល់តែសោះ។ បុរសនោះកំពុងអង្គុយនិយាយកុហកទេ ដោយនិយាយថានោះ ជា ‘ប្អូនស្រី’ របស់គាត់ នៅពេលដែលវាជាប្រពន្ធរបស់គាត់សោះ វាយនៅជុំវិញព្រៃ ហើយជំនឿថយក្រោយ។

90 ហើយនៅទីនេះមានមនុស្សសុចរិតម្នាក់ឈរនៅចំពោះព្រះ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តទូលបង្គំ។”

91 “ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិនឮការអធិស្ឋានរបស់អ្នកទេ អាប៊ីម៉ាឡិច ប៉ុន្តែយកគាត់ទៅ... យកនាងមកវិញហើយឱ្យគាត់អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ គាត់គឺជាហោរារបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ នឹងស្តាប់គាត់។” ត្រូវហើយ អ្នកជឿថយក្រោយ និយាយកុហក ប៉ុន្តែ “នោះគឺជា ហោរារបស់ខ្ញុំ។” នោះជាសេចក្តីពិត? នោះគឺជាព្រះគម្ពីរ។

92 ឥឡូវនេះ កុំទៅណាឆ្ងាយពេកនៅទីនេះនៅផ្នែកខាង ខាលវិន “នៅពេលដែល មានព្រះគុណ ជានិច្ចនៅក្នុងព្រះគុណ” ព្រោះអ្នកនឹងអាក់អន់ចិត្ត។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែមួយភ្លែត យើងនឹងមានពេលវេលានៅសប្តាហ៍នេះដើម្បីបង្ហាញ ពីវាហើយបង្ហាញអ្នកថាវាកំរិតណា។ ប៉ុន្តែកុំគិតព្រោះអ្នកបានធ្វើអ្វីខុសនោះអ្នក បានបាត់បង់ជារៀងរហូត។ អ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ អ្នកកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណនៃ ព្រះ អ្នកគឺជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ ហើយផលផ្លែនឹងត្រូវរកត្រាដោយខ្លួនឯង។ ហ្នឹងហើយ។

93 ឥឡូវនេះយើងនៅទីនេះ កំពុងអង្គុយនៅលើទឹកដី។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អាននៅ ទីនេះខ ៦។

តែកាលសូលទូលដល់ព្រះយេហូវ៉ា នោះទ្រង់មិនឆ្លើយតបមកឡើយ ទោះបីដោយការពន្យល់សន្តិប្បដោយសារយូរមី ឬដោយពួកហោរាក្តី។

ដូច្នោះ សូលទ្រង់មានព្រះបន្ទូលប្រាប់ទៅពួកអ្នកបំរើទ្រង់ថា ចូរទៅរក ស្រីដែលចេះខាបខ្មោចឲ្យអញចុះ ដើម្បីឲ្យអញបានទៅសួរទំនាយពីស្រី នោះ។

ខ្ញុំអាចដាក់អ្វីមួយទៅនឹងដំបងនៅត្រង់នេះ បាន... ទៅរកស្រីដែលចេះខាប ខ្មោចឲ្យអញចុះ។”

...ពួកអ្នកបំរើទ្រង់ក៏ទូលឆ្លើយថា មើលនៅឯអេន-ដោរ មានស្រ្តី ម្នាក់ជាអ្នកចេះខាប។

នោះសូលទ្រង់ក៏ក្លែងខ្លួន ហើយផ្លាស់សំលៀកបំពាក់ រួចចេញទៅ មានមនុស្ស២នាក់ទៅជាមួយផង ក៏បានដល់ទៅស្រីនោះនៅពេល យប់ៈ ហើយមានព្រះបន្ទូលថា សូមទាយប្រាប់ខ្ញុំ...ដោយនូវខ្មោចចុះ ហើយសូមខាបយកអ្នក...១ ដែលខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកឲ្យមកឯខ្ញុំផង។

ស្រ្តីនោះឆ្លើយឡើងថា លោកជ្រាបហើយពីការដែលស្តេចសូល បានធ្វើយ៉ាងណា គឺទ្រង់បាន បណ្តេញពួកចេះខាប និង អន្លង់ខ្មោច...ពីស្រុកចេញ ចុះហេតុអ្វី...បានជាលោកដាក់អន្ទាក់ចាប់ ជីវិតខ្ញុំ ឲ្យត្រូវស្លាប់ដូច្នោះ?

នោះសូលក៏ស្បថឲ្យស្រ្តីនោះ ដោយនូវព្រះយេហូវ៉ាថា ខ្ញុំ ស្បថដោយនូវព្រះយេហូវ៉ាដ៏មានព្រះជន្មរស់នៅថា អ្នកមិន ត្រូវមានទោសក្នុងការនេះឡើយ...

រួចស្រីនោះសួរថា តើចង់ឲ្យខ្ញុំខាបយកអ្នកណា...មកឲ្យលោក នោះ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា សូមខាបយកសាំយូអែលមកឲ្យខ្ញុំចុះ

កាលស្រ្តីនោះបានឃើញសាំយូអែល នោះក៏ស្រែកឡើងជាខ្លាំងៈ រួច ទូលសូលថា ហេតុអ្វីបានជាបញ្ជាក់ខ្ញុំម្ចាស់ដូច្នោះ? ជីវិតខ្លួនលោកនេះ ហើយ គឺជាសូល។

តែទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា កុំឲ្យភ័យខ្លាចឡើយ តើអ្នកបានឃើញអ្វី
រួចស្រ្តីនោះទូលឆ្លើយថា ខ្ញុំម្ចាស់...បានឃើញពួកព្រះឡើងពីដើមក។

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៀតថា តើមានភាពយ៉ាងដូចម្តេច? គាត់
ឆ្លើយថា មានភាពជាមនុស្សចាស់គ្រលុំដោយអារដែលឡើងមក។
និងសាំ...(នោះហើយជាភស្តុតាងរបស់ហោរា រ៉ូអារ។ ឃើញទេ?)
...យល់ថាវាជាសាំយូអែល ជាសាំយូអែលហើយ ...រួចទ្រង់ក្រាបព្រះ
ភក្ត្រចុះដល់ដីដោយគោរព។

ឯសាំយូអែល លោកទូលសួរថា ហេតុអ្វីបានជាធ្វើឲ្យទូលបង្គំខាន
ដោយហៅឲ្យទូលបង្គំឡើងមកដូច្នោះ? សូលមានព្រះបន្ទូលឆ្លើយថា ខ្ញុំ
មានសេចក្តីអំនោយខ្លាំង ពីព្រោះពួកសាសន៍ភីលីស្ទីនគេមកច្បាំងនឹង
ខ្ញុំ ហើយព្រះទ្រង់បានថយចេញពីខ្ញុំទៅ ទ្រង់ឥតមានព្រះបន្ទូលឆ្លើយ
មកខ្ញុំទៀតឡើយ ទោះបីដោយហោរា ឬដោយការពន្យល់សប្តិក្តី:
ហេតុនោះបានជា...ខ្ញុំហៅលោកមក ដើម្បីលោកបង្ហាញការ ដែល
ខ្ញុំគួរធ្វើយ៉ាងណា។

នោះសាំយូអែលឆ្លើយថា បើព្រះយេហូវ៉ាបានថយចេញពីទ្រង់ទៅ
...ចុះហេតុអ្វីបានជាទ្រង់សួរដល់...ទូលបង្គំវិញដូច្នោះ បើព្រះយេហូវ៉ា
បានថយចេញពីទ្រង់ទៅ ហើយបានត្រឡប់ជាទាសទទឹងនឹងទ្រង់
ដឹង?

ព្រះយេហូវ៉ាបានសំរេចដល់ទ្រង់ តាមសេចក្តីទំនាយ
ដែលទាយដោយសារទូលបង្គំហើយ: គឺបានដករាជ្យពី
ព្រះហស្តទ្រង់ចេញប្រគល់ឲ្យដល់អ្នកដទៃម្នាក់ គឺ...ដារីខៈ:

94 ឥឡូវនេះអ្នករាល់គ្នាជាច្រើនស្គាល់ច្បាស់អំពីរឿងនេះ។ ឥឡូវនេះយើង
ចង់ចូលទៅហើយព្រះជួយយើងឥឡូវនេះ មួយភ្លែតដើម្បីចូលទៅក្នុងរឿងនេះ។
ឥឡូវនេះមើល។ មានបុរសម្នាក់ឈ្មោះសូលដែលធ្លាប់ត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជា
ហោរា ព្រោះគាត់បានទាយជាមួយពួកហោរា។ ត្រូវទេ អ្នកគ្រូលោកគ្រូ? ឥឡូវនេះ
បុរសនេះមានជំនឿថយក្រោយ។ តើវាត្រូវទេ? ប៉ុន្តែចងចាំកន្លែងដែលសាំយូអែល
បាននិយាយថា សូលនឹងនៅជាមួយគាត់ នៅថ្ងៃបន្ទាប់។ បាត់មុនកំណត់ ឃើញ
ទេ? មិនអីទេ បើអ្នកមិនគិតពីព្រះទេ ព្រះនឹងនាំអ្នកចេញពីផែនដី។

95 សូមមើលនៅក្នុងសំបុត្ររបស់កូរិនថូសនៅទីនោះ របៀបដែលប៉ុលបានកំណត់មនុស្សទាំងនោះតាមលំដាប់លំដោយ។ គាត់បាននិយាយថា “ទីមួយខ្ញុំសូមអរគុណព្រះចំពោះអ្នកដែលមិនមានរឿងបែបនេះនៅក្នុងចំណោមអ្នក និងរបៀបនោះ—ថាអ្នកខ្លះអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ។” ប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលពួកគេមាន ទីតាំងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មកគាត់ចាប់ផ្តើមដាក់ញញូរលើពួកគេ ប្រាប់ពួកគេអំពីគ្រូអធិប្បាយស្ត្រីរបស់ពួកគេ និងរបៀបដែលពួកគេធ្វើ និងរបៀបដែលពួកគេបរិភោគនៅតុរបស់ព្រះអម្ចាស់។

ហើយសូម្បីតែបុរសម្នាក់ដែលរស់នៅជាមួយម្តាយចុងរបស់គាត់ ហើយគាត់បាននិយាយទៅកាន់បុរសម្នាក់នេះ នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទថា “បង្វែរគាត់ទៅអារក្ស ចំពោះការបំផ្លាញសាច់ឈាមដើម្បីឱ្យព្រលឹងបានសង្គ្រោះ។” សូមមើលហ្នឹងហើយ បង្វែរគាត់ចេញ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ហេតុនេះហើយបានជាមានមនុស្សជាច្រើនឈឺនិងខ្សោយ ហើយមានមនុស្សជាច្រើនដេកលក់” បានទៅមុនពេលកំណត់ដោយសារតែអំពើបាប។ ព្រះបាននាំអ្នកចេញពីផ្លូវ សញ្ញាណមួយដែលអ្នកមានគឺជាគ្រីស្ទាន បើអ្នកត្រូវគេចាប់។

96 ដូច្នេះ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះ សូលត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាហោរាម្នាក់ក្នុងចំណោមហោរា ពីព្រោះគាត់បានទាយ។ ហើយឥឡូវនេះគាត់បានដើរថយក្រោយ ដោយសារតែគាត់មិនស្តាប់បង្គាប់ព្រះ ហើយវាជួររបស់គាត់ត្រូវបានគេបោះបង់ចោល ហើយដាក់ក្នុងកណ្តាប់ដៃរបស់ដាវីឌ ដែលព្រះបានចាក់ប្រេងតាំងដោយសំយុងអែលដោយប្រើប្រេង។

97 សូមកត់សម្គាល់ថាមានវិធីបីយ៉ាងដែលពួកគេមានក្នុងការស្វែងរកវត្ថុពីព្រះ។ ដំបូងគឺ—គឺជាហោរាទី ២ គឺជាសុបិន ហើយទី ៣ ជាយូរីមរបស់ធូមមីម។ ហើយគ្មានពួកគេណាមួយឆ្លើយទេ។ ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងថាហោរាជាអ្វី អ្នកដឹងថាសុបិនខាងវិញ្ញាណគឺជាអ្វី ហើយអ្នកដឹងពីអ្វីដែលយូរីមនៃធូមមីមគឺជាអ្វី។ អ្នកដឹងទេ ថ្ងៃផ្សេងទៀតខ្ញុំបានសួរ—បុរសម្នាក់ចុះយ៉ាងណាចំពោះយូរីម ហើយបុរសនោះមិនអាចប្រាប់ខ្ញុំថាវាជាអ្វីទេ គឺយូរីមនៃធូមមីម។ ជាការពិត វាគឺជាព្រះដែលឆ្លើយដោយរបស់ទាំងនេះ។ ឃើញទេ?

98 ហើយអារក្សបង្កើតរបស់ក្លែងក្លាយមួយក្នុងចំណោមរបស់ទាំងនោះ។ អ្នកជំនួយការ ហោរាក្លែងក្លាយ និងកែវពន្លឺគ្រីស្តាល់។ ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះ យូរិមរបស់ធួមីមបានព្យួរនៅលើទ្រូងរបស់ធួរីន ទីនេះហើយយូរិមនៃធួមីមបានគ្របលើថ្មទាំងនោះ។ ហើយពួកគេបានព្យួរវានៅក្នុងព្រះវិហារ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេមិនច្បាស់ ពួកគេនឹងទៅមុនព្រះជាម្ចាស់ ហើយពន្លឺនឹងចាំងមកលើយូរិមនៃធួមីម ដែលថាតើវាជាឆន្ទៈរបស់ព្រះឬក៏អត់។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយូរិមរបស់ធួមីមមិនឆ្លើយ... ឥឡូវនេះនោះគឺជាចម្លើយផ្ទាល់ពីព្រះ។

ឥឡូវនេះយូរិមនៃធួមីមសព្វថ្ងៃ ត្រូវទាយសំណាងបានយកគ្រាប់គ្រីស្តាល់មួយដុំមកធ្វើជាគំរូនោះ ជារឿងមិនពិត។ ព្រះគឺនៅក្នុងត្រែងកម្ពុយ អំណាចរបស់ព្រះស្ថិតនៅក្នុងត្រែងក។ ហើយអារក្សស្ថិតនៅក្នុងព្រះត្រែងក ហើយអំណាចរបស់វាស្ថិតនៅក្នុងព្រះត្រែងក។ ហើយខ្ញុំអាចបញ្ជាក់វាដោយព្រះគម្ពីរ។ ហើយថាយូរិមនិងធួមីម... គ្រាន់តែជាគ្រាប់គ្រីស្តាល់ដែលអារក្សប្រើសព្វថ្ងៃ។ ហើយហោរាក្លែងក្លាយបានត្រលប់មកទីនេះវិញនៅថ្ងៃនេះ ដែលយើងមានឥឡូវនេះ គឺជាអាបធ្មប់ឬអ្នកនាំសំណាងចេញមកក្រៅ បានជំនួសកន្លែងរបស់ហោរា នៅខាងអារក្ស។ យល់អ្វីដែលខ្ញុំនិយាយទេ?

⁹⁹ ឥឡូវនេះយូរិមនៃធួមីមសព្វថ្ងៃនេះគឺជាព្រះគម្ពីរនេះ។ ប្រសិនបើនរណាម្នាក់ផ្តល់ការព្យាករណ៍ឬក្តីសុបិន្ត ហើយវាមិនប្រៀបធៀបឬបន្ទូរជាមួយព្រះគម្ពីររបស់ព្រះទេ វាមិនពិតទេ។ កុំជឿវា។

¹⁰⁰ បុរសម្នាក់មករកខ្ញុំមិនយូរប៉ុន្មានទេ មកពីប្រទេសឥណ្ឌា ជាកន្លែងដែលខ្ញុំទើបតែចង់ទៅ ដែលជាគ្រូអធិប្បាយដ៏ល្អម្នាក់។ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំខ្ញុំមកទីនេះ។” បាននិយាយថា “ស្ត្រីម្នាក់មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយ” បាននិយាយថា “នាងគ្រាន់តែជាស្ត្រីដែលផ្អែមល្ហែមនិងស្រស់ស្អាតបំផុត។” គាត់បាននិយាយថា “ហើយនាងបានរៀបការបួនដងហើយកំពុងរស់នៅជាមួយស្វាមីទីបួនរបស់នាង។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា ‘អញ្ចឹង តើវាអាចយ៉ាងម៉េចទៅលោកម្ចាស់?’” ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំបានទៅរកទ្រង់ហើយនិយាយថា ‘អូ សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ!’ និយាយ ‘ហាលេលូយ៉ា! សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់!’” គ្រាន់តែប្រភេទមួយនោះ អ្នកដឹងហើយ។ “បាននិយាយថា ‘ហាលេលូយ៉ា! សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់!’” បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំថា ‘នៅទីនេះខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសុបិនមួយ។’” ហើយនិយាយថា

“ខ្ញុំសុបិនថាប្រពន្ធខ្ញុំ ខ្ញុំឃើញនាងរស់នៅផិតក្បត់។ ហើយនាងត្រលប់មករកខ្ញុំ ហើយនិយាយថា ‘អូ តើអ្នកនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំទេ វិកទី? តើអ្នកនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ទេ? ខ្ញុំមិនបាន...’ ‘ហេតុអ្វី’ ខ្ញុំបាននិយាយថា ‘ប្រាកដណាស់ខ្ញុំនឹងអត់ទោសឱ្យ អ្នក ហើយនាំអ្នកមកវិញ។’” គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំ បានធ្វើ។” បាននិយាយថា “សូមមើល ខ្ញុំអភ័យទោសឱ្យ។”

101 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វិកទី ក្តីសុបិន្តរបស់អ្នកពិតជាគួរឱ្យស្រឡាញ់ណាស់ ប៉ុន្តែគឺអារក្សផ្តល់ឱ្យអ្នក។”

គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី?”

102 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមិនប្រៀបធៀបជាមួយព្រះបន្ទូលព្រះទេឬ? នាងរស់ នៅក្នុងអំពើផិតក្បត់។ ជាដាច់ខាត។ នាងមិនអាចរស់នៅជាមួយបុរសបួននាក់ បានទេ។ ត្រឹមត្រូវ។ នាងទុកវាហើយត្រឡប់ទៅរកនាងពីមុនវិញ នាងអាក្រក់ជាង អ្វីដែលនាងចាប់ផ្តើម។ នាងត្រូវនៅលើពេញមួយជីវិតរបស់នាង។” ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “អ្នកដឹងថាវាមិនប្រៀបធៀបជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ ដូច្នោះនាង...ក្តី សុបិន្តរបស់អ្នកគឺមិនពិត។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “វានឹងមិនប្រៀបធៀបជាមួយ នេះទេ។”

103 ហើយនៅពេលដែលហោរាម្នាក់បានផ្តល់ការទស្សនាមួយ ហើយពួកគេ បាននិយាយ ហើយចង់ដឹងថាតើការទស្សនានោះពិតដែររឺទេ? ពួកគេបានដាក់ វានៅចំពោះមុខយូរីម៉ែនធូមីម។ ហើយប្រសិនបើសំឡេងរបស់ព្រះបោះពន្លឺមក លើយូរីម៉ែនធូមីមនោះ វាពិតជាសេចក្តីពិតដាច់ខាត។ ហើយប្រសិនបើបុរសម្នាក់ ផ្តល់ការបកស្រាយ ផ្តល់ក្តីសុបិន្ត ផ្តល់អ្វីមួយពីព្រះគម្ពីរ និងឬអ្វីផ្សេងទៀត ហើយ វាមិនប្រៀបធៀបជាមួយព្រះគម្ពីររបស់ព្រះទេ វាមិនពិតទេ។ ថ្ងៃនេះមានយូរីម៉ែនធូ មីម។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិយាយ ហើយនោះជាសំឡេងរបស់ព្រះដោយផ្ទាល់ ដូចជាយូរីម៉ែនធូមីមមុនពេលដែលព្រះគម្ពីរត្រូវបានសរសេរ។ អាម៉ែន! ហាលេ លូយ៉ា! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណឥឡូវនេះ។ កុំធៀបខ្ញុំជាអ្នកនិយម ជ្រុល បើអ្នកធ្វើ។ ខ្ញុំដឹង ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនៅទីណា។ ខ្ញុំមិនរំភើបទេ។ ហ្នឹងហើយ។

104 នេះគឺជាសេចក្តីពិត ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាសុបិនបែបណា ដែលអ្នកមាន ឬទំនាយបែបណាដែលអ្នកបានផ្តល់ឱ្យទេ ប្រសិនបើវាមិនមែន

ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវាខុសហើយ បើវាមិនផ្ទៀងផ្ទាត់ជាមួយព្រះបន្ទូលនោះ។ នោះហើយជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ។ មនុស្សម្នាក់មានក្តីសុបិន្ត ម្នាក់មាននិមិត្ត ម្នាក់មានភាសាដទៃ ម្នាក់មានការបើកសម្តែង វាមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលញញើតនិងអ្វីៗទាំងអស់ អ្នកមាននិកាយហើយបំបែកអ្វីៗទាំងអស់។ អ្នកគួរតែនាំវាត្រលប់ទៅរកគ្រឹះចុងក្រោយ ហើយនោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វាជាការពិត។

105 វិហារត្រូវបានសាងសង់លើអ្វីមួយ បាននិយាយថា “អូ ព្រះយេស៊ូវយាងមកលើសេះស។ ខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់នៅក្នុងនិមិត្តមួយ។” ពួកគេបង្កើតក្រុមជំនុំប្រភេទនោះ។ “អូ ហាលេលូយ៉ា! ទ្រង់កំពុងមកលើពពក។” ពួកគេធ្វើវានៅក្នុងប្រភេទនោះ។ បំបែកពួកគេ ហើយញែកចេញពីគ្នា ហើយហៅគ្នាទៅវិញទៅមក “មាន់ជល់” និង “ជជែកកំសាន្តពីសត្វកណ្តុរ” ហើយអ្វីៗដូចនោះ។ ហេតុអ្វីបងប្រុស វាបង្ហាញឱ្យឃើញ ក្នុងកន្លែងដំបូង បេះដូងរបស់អ្នកមិនត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះនៅពេលដែលអ្នកធ្វើបែបនោះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ យើងជាបងប្អូន។ យើងត្រូវតែនៅជាប់គ្នា។ យើងត្រូវការគ្នាទៅវិញទៅមក។

106 ឥឡូវមើលចុះ។ សូលមានការថយក្រោយ ហើយគាត់ឡើងទៅ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានបែរព្រះភ័ក្ត្រចេញពីគាត់។ ហើយគាត់បានឡើងទៅហើយគាត់បានសួរជាមួយពួកហោរា។ ពួកហោរាបានទៅហើយទាយ ហើយព្រះជាម្ចាស់កាត់ផ្តាច់មិនផ្តល់និមិត្តទៀតទេ។ ហោរាចេញមក និយាយថា “ខ្ញុំមិនអាច អត់ទេ ទ្រង់មិនដែលប្រាប់ខ្ញុំអ្វីពីអ្នកទេ។”

107 អញ្ចឹង គាត់និយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់ សូមប្រទានសុបិនមួយដល់ទូលបង្គំ” ពីមួយយប់ទៅមួយយប់គ្មានសុបិនកើតឡើងទេ។

108 បន្ទាប់មកគាត់ចូលទៅក្នុងយូរីមនៃធូមីម ហើយគាត់និយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់! ខ្ញុំបានសាកល្បងហោរា ខ្ញុំបានព្យាយាមសុបិន្ត ឥឡូវនេះសូមទ្រង់ជួយខ្ញុំ។ តើទ្រង់នឹងធ្វើវាទេ?” កាត់វាចោល គ្មានពន្លឺទាល់តែសោះ។

109 បន្ទាប់មកគាត់បានប្រើអាបធ្មប់ ទាបថោក អន់។ ហើយគាត់បានទៅរកនាង ហើយលូនចូលទៅក្នុងនោះហើយលាក់ខ្លួន។ ហើយអាបធ្មប់នេះចេញទៅក្រៅ ហើយហៅវិញ្ញាណរបស់សាំយូអែល។

110 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកកំពុងគិតអ្វី។ មនុស្សជាច្រើនបាននិយាយថា “នោះមិនមែនជាសំយុងអែលទេ។” ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាវាគឺជាសំយុងអែល ហើយវាគឺជា សំយុងអែល។ ការចម្លែកដែលអ្នកចាប់វាបាន មែនទេ? ប៉ុន្តែនោះគឺជាសំយុងអែល។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាវាគឺជាគាត់។

111 ហើយអាបធ្មប់នោះអាចហៅគាត់មក ហើយនាងបានហៅសំយុងអែល។ ហើយសំយុងអែលនៅកន្លែងផ្សេង ប៉ុន្តែបានដឹងអំពីអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង ហើយនៅតែឈរជាមួយអាវធំរបស់ហោរាលើគាត់។ ដូច្នោះ បងប្រុស នៅពេលអ្នកស្តាប់អ្នកមិនស្តាប់ទេ អ្នកកំពុងរស់នៅកន្លែងណាមួយ កន្លែងផ្សេងទៀត។

112 សូមអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំឈប់មួយនាទី ដើម្បីធ្វើឱ្យវិញ្ញាណអាក្រក់នេះធ្លាក់ចុះបន្តិច។ នាងគឺជាអារក្ស ប៉ុន្តែនាងមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយពិភពវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ មានអ្នកខាងវិញ្ញាណជាច្រើន ដែលពិតជាដឹងអំពីពិភពខាងវិញ្ញាណជាងមនុស្សដែលអះអាងថាខ្លួនជាគ្រីស្ទាន ប៉ុន្តែនាងគឺជាអារក្ស។ នៅសម័យព្រះគម្ពីរវាជារឿងដូចគ្នា។

113 នៅពេលព្រះយេស៊ូវគង់នៅលើផែនដីនេះ មានសាស្ត្រាចារ្យអ្នកប្រាជ្ញនិងគ្រូបង្រៀនដែលល្អបំផុត ចេញពីសិក្ខាសាលាល្អជាងអ្វីដែលយើងអាចផលិតបាននៅថ្ងៃនេះ។ ហើយមនុស្សជីវិតសុទ្ធ ពួកគេត្រូវតែមាន។ ប្រសិនបើពួកលោកត្រូវបានរកឃើញ គាត់ត្រូវតែបានរកឃើញថាគ្មានកំហុសសោះ សុចរិតគ្រប់បែបយ៉ាង។ ប៉ុន្តែបុរសនោះមិនបានដឹងអំពីព្រះច្រើនជាងទន្សាយដែលដឹងអំពីស្បែកជើងកងទេ។ នៅពេលព្រះយេស៊ូវយាងមក គាត់បរាជ័យក្នុងការស្គាល់ទ្រង់ ហើយគាត់បានហៅព្រះយេស៊ូវថា “អារក្ស។” គាត់បាននិយាយថា “គាត់គឺជាបេលសេប៊ូលដែលជាព្រះនៃអារក្ស។” តើវាត្រូវទេ?

114 ហើយនៅទីនេះមានប្រភេទអារក្សទាបបំផុត ដែលបុរសម្នាក់ចង់ដោយចំណងនៅខាងមុខផ្លូវ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាង ហើយពួកគេបានហៅ។ អារក្សខ្លួនឯងបាននិយាយថា “យើងដឹងថាអ្នកជានរណា។ អ្នកគឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏បរិសុទ្ធ។” តើវាត្រូវទេ? មេធ្មប់ និងអ្នកជំនួយការអារក្ស បានទទួលស្គាល់ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខណៈពេលអ្នកទទួលការអប់រំ គ្រូអធិប្បាយខាងទ្រឹស្តីបានទទួលស្គាល់ទ្រង់ថាជាបេលសេប៊ូល។ តើមួយណាដែលត្រឹមត្រូវ អារក្សឬគ្រូ

អធិប្បាយ? គឺអារក្ស។ ហើយ បងប្រុស វាមិនផ្លាស់ប្តូរច្រើនទេនៅថ្ងៃនេះ។ ពួកគេ មិនទទួលស្គាល់អាណាចក្ររបស់ព្រះទេ។

115 មិនថាអ្នកទទួលបានការបង្រៀនប៉ុណ្ណាទេ អ្នកអាចវាយបញ្ចូលវាទៅក្នុងខ្លួន អ្នក។ ព្រះមិននៅក្នុងពាក្យធំទេ។ ព្រះនៅក្នុងចិត្តស្មោះត្រង់។ អ្នកអាចឈរនៅ ទីនេះ និយាយពាក្យធំ ដូចជាខ្ញុំមិនដឹងថាអ្វី នោះគឺមិនបាននាំអ្នកទៅជិតព្រះ ទេ។ អ្នកអាចក្រោកឈរហើយអនុវត្តរបៀបនិយាយឡើងវិញនូវសេចក្តីអធិប្បាយ របស់អ្នកហើយនិយាយពាក្យទាំងនេះ នោះគឺមិនធ្វើឱ្យអ្នកកាន់តែខិតទៅជិតព្រះ ឡើយ។ អ្នកអាចរៀនវិចនានុក្រមរហូតដល់អ្នកគេងជាមួយវា ហើយវានៅតែមិន ធ្វើឱ្យអ្នកកាន់តែខិតទៅជិតព្រះឡើយ។ បេះដូងដ៏រាបទាប ដែលបានដាក់បញ្ចូល ក្នុងភាពសាមញ្ញ គឺជាអ្វីដែលនាំអ្នកទៅរកព្រះ។ ហើយនោះជាការពិត។ អាម៉ែន! ចិត្តរាបទាប ព្រះស្រឡាញ់។ ឥឡូវនេះ មិនថាអ្នកមិនស្គាល់ កឧបរបស់អ្នកប៉ុណ្ណា នោះទេ មិនមានអ្វីប្លែកទេ។ គ្រាន់តែមានបេះដូងដ៏រាបទាប! ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅ ក្នុងចិត្តរាបទាប។ មិននៅក្នុងការអប់រំ វាមិនមែននៅក្នុងសាលារៀន មិនមែន នៅក្នុងទេវវិទ្យា ឬសិក្ខាសាលាទេ មិនមែននៅក្នុងកន្លែងផ្សេងៗទៀតទាំងអស់នេះ ទេ មិននៅក្នុងពាក្យធំ ឬមិននៅក្នុងកន្លែងបុរាណ។ ព្រះគង់នៅក្នុងចិត្តមនុស្ស។ ហើយទាបជាងនេះអ្នកអាចធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកធ្លាក់ចុះកាន់តែសាមញ្ញ អ្នកអាចក្លាយជា ធំជាងមុននៅចំពោះមុខព្រះ។

116 សូមឱ្យខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអ្វីមួយ។ ខ្ញុំឃើញវាលស្រែរបស់អ្នកពោរពេញទៅ ដោយស្រូវសាលីនៅទីនេះ។ ស្រូវសាលីរៀបរយទំនេរតែងតែខិនក្បាល។ មែកឈើចាស់ បន្តិចនៅទីនោះ ហើយវិលជុំវិញដូចជាវាដឹងអ្វីៗទាំងអស់ វាមិនមាននៅក្នុងក្បាល ទេ។ នោះគឺជាវិធីដែលមានមនុស្សជាច្រើន ដែលគិតថាពួកគេទទួលបានគំនិត ច្រើននៅក្នុងក្បាលរបស់ពួកគេ ហើយគ្មានអ្វីនៅក្នុងចិត្តទេ។ ក្បាលដ៏បរិសុទ្ធនឹង ខិនចុះ ដើម្បីអាណាចក្រ សូមទទួលស្គាល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយជឿលើកិច្ចការរបស់ទ្រង់។

117 “ហើយទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ” អូ ពួកគេទទួលស្គាល់ទ្រង់ច្បាស់ តាម ទស្សនៈប្រវត្តិសាស្ត្រ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជារឿងប្រវត្តិសាស្ត្រទេ។ មនុស្សក្រោកឈរ ហើយនិយាយថា “អូ ខ្ញុំជឿថាថ្ងៃបុណ្យទីហាសិប នៅពេលដែលពួកគេមានការ ចាក់បំពេញដំនឹងអ្វីៗដូចនោះ” ហើយភ្លើងវិញ្ញាណ។ បុរសត្រជាក់ម្នាក់មិនអាច

ត្រូវបានកំដៅដោយភ្លើងទេ? ពណ៌ភ្លើងមិនក្តៅទេ? នោះគឺជាអ្វីដែលពួកគេមាន។ តើថ្ងៃនេះជាអ្វីទៅ បើទ្រង់ដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត? នោះគឺជា ភ្លើងដែលលាបលើ។ មិត្តខ្លះបង្កករហូតដល់ស្លាប់ និយាយថា “សូមក្រឡេកមើល ភ្លើងដ៏ធំដែលពួកគេមាន។” ហេតុអ្វីមិនធ្វើឱ្យអ្នកក្តៅ។

118 អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនៅថ្ងៃបុណ្យទីហាសិប អ្វីដែលពួកគេមាននៅក្នុងគម្ពីរ សញ្ញាចាស់ យើងទទួលបាននៅថ្ងៃនេះ! ដរាបណាព្រះជាម្ចាស់អាចយករបស់ ដែលមានជាតិដែកចេញ ហើយក្រុមជំនុំបានរៀបចំរូមគ្នានោះ ការលើកឡើង នឹងមកដល់។ ប៉ុន្តែយើងមិនអាចទទួលបានសេចក្តីជំនឿចំពោះការព្យាបាលដ៏ ទេវភាពបានទេ លើកលែងតែការលើកឡើង ពីព្រោះយើងទាំងអស់គ្នារមូល វិធី មួយនេះនិងវិធីមួយនោះ។ “វេជ្ជបណ្ឌិតអញ្ចេះនិងអញ្ចេះបាននិយាយថានេះគឺជា រឿងនេះ។ មែនហើយត្រូវអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំបាននិយាយថាទ្រង់គឺជានេះ។”

119 មួយរយៈមុននេះ មានស្ត្រីម្នាក់និយាយថា “ទ្រង់គ្រាន់តែជាអ្នកក្លែងបន្លំ។” បាននិយាយថា “បូជាចារ្យរបស់ខ្ញុំបានប្រាប់ខ្ញុំដូច្នោះ។” ខ្ញុំសង្ឃឹមថាបូជាចារ្យរបស់ នាងនឹងចុះមកទីនេះម្តង យើងនឹងមើលថាអ្នកណាជាអ្នកក្លែងបន្លំ។ បាទ យើង នឹងមើលថាអ្នកណាក្លែងក្លាយ។ សូមមកសាកល្បង។

120 មិនយូរប៉ុន្មានទេ នៅហាលីសហ្គិន រដ្ឋតិចសាស់ យើងកំពុងមានកម្មវិធីនៅ ទីនោះ។ ហើយពួកគេមានសញ្ញាសំគាល់ធំៗ ពេញរថយន្តនៅយប់នោះនៅពេល ខ្ញុំទៅទីនោះ បាននិយាយថាអេហ្វប៊ីអាយនៅទីនោះដើម្បីលាតត្រដាងខ្ញុំថាជា អ្នកក្លែងបន្លំ។ ដូច្នោះក្មេងស្រីតូចម្នាក់ត្រូវបានព្យាបាលនៅរដ្ឋតិចសាស់នៅទីនោះ នៅកន្លែងណាមួយ។ នាងបានឡើងមក ហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថានៅចំងាយប្រហែល មួយពាន់ម៉ាយល៍ ឡើងជុំវិញបានហាន់ដល់។ ហើយនេះគឺជាផ្លូវចុះនៅហាលីសហ្គិន នៅតាមព្រំដែន។ បងប្រុស បាត់ដើមកហើយនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ” បាននិយាយថា “អ្នកមិនដែលឃើញភាពញើរញើរបែបនេះនៅទីនោះទេ ប្រហែល បួនឬប្រាំពាន់នាក់។” ហើយនិយាយថា “ហើយនៅជុំវិញនោះអេហ្វប៊ីអាយនឹងចាប់ អ្នកនៅលើវេទិកាយប់នេះ ហើយលាតត្រដាងអ្នក។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ជើងខ្ញុំប្រាកដជារីករាយចំពោះរឿងនោះ។”

121 បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេពីក្មេងស្រីតូចដែលបានជាសះស្បើយនៅយប់ ផ្សេងទៀត?”

122 ខ្ញុំមកពីផ្ទះ...ចូលទៅក្នុងបន្ទប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំឮអ្វីយំ ហើយសម្លឹងមើលជុំវិញ។ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាមាននរណាម្នាក់ត្រូវបានវាយប្រហារ។ វាគឺជាក្មេងស្រី។ ហើយខ្ញុំមើលទៅក្រោយ។ ខ្ញុំបាននិយាយ...ហើយខ្ញុំត្រលប់មកវិញខ្ញុំនិយាយថា “មានរឿងអ្វីមែនទេ លោកស្រី?” ហើយមានក្មេងស្រីតូចពីរនាក់ឈរនៅទីនោះ ប្រហែលដប់ប្រាំពី ដប់ប្រាំបីឆ្នាំ ម្នាក់ ដែររបស់ពួកគេចាប់ដៃគ្នា យំ។

123 បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ!” ខ្ញុំដឹងបន្ទាប់មកពួកគេស្គាល់ខ្ញុំ។ បាននិយាយថា “យើងខ្ញុំបាននាំនាងមកទីនេះ។” បាននិយាយថា “នាងត្រូវទៅស្ថាប័នមនុស្សឆ្លុត។” ហើយក្មេងស្រីតូចនៅក្នុងកិច្ចប្រជុំរបស់ខ្ញុំនៅឡប់ប៉ុក រដ្ឋតិចសាស។ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើឱ្យនាងចុះមកទីនេះ ហើយអ្នកនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់នាង ខ្ញុំជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលនាង។”

124 អញ្ចឹង ខ្ញុំបានគិត “ជំនឿអ្វីល្អណាស់ហ្ន៎!” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះបងស្រី តើអ្នកអាចយកនាងមកបានទេ...” ហើយបន្ទាប់មក ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកចុះមកទីនេះក្នុងផ្លូវយេឡូវដង្ហី មែនទេ?”

ឆ្លើយថា “ចាស!”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ម្តាយរបស់អ្នកគឺមិនប្រក្រតី។”

នាងឆ្លើយថា “ចាស។”

ខ្ញុំបន្តថា “អ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារមេតូឌីស។”

នាងឆ្លើយថា “នោះពិតជាការពិត។”

125 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅលើផ្លូវចុះក្រោម អ្នកស្ទើរតែត្រឡប់ទៅវិញ។ អ្នកនិងក្មេងស្រីម្នាក់នេះបានសើចនៅពេលអ្នកមកកែវរ កន្លែងដែលវាជាបេតុង ពាក់កណ្តាលនិងពាក់កណ្តាលទៀតផ្លូវកៅស៊ូ ហើយអ្នកកំពុងបត់។”

នាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ នោះគឺជាការពិត!”

ខ្ញុំបានតបថា “ដូច្នេះព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ក្មេងស្រីនេះបានជាហើយ។”

126 នៅថ្ងៃបន្ទាប់នាងបានដុតបំផ្លាញទីក្រុង ដោយប្រាប់អ្នកគ្រប់គ្នា អំពីរឿងនេះ។ ពិតណាស់ ពួកគេមិនស្គាល់នាងនៅទីនោះទេ ថាតើនាងធ្លាប់មានស្ថានភាព

បែបនេះឬអត់? ហើយបន្ទាប់មកនៅថ្ងៃនោះខ្ញុំ...បងប្រុស បាត់ធ្វើបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ” បាននិយាយថា “ក្មេងស្រីនោះកំពុងវេចខ្ចប់វាលើរបស់ពួកគេ នៅទីនោះ។” ហើយនេះគឺជារឿងមួយដែលគាត់មិនដឹងថាខ្ញុំបានដឹង។ ហិរញ្ញវត្ថុរបស់យើងបានធ្លាក់ចុះ។ ខ្ញុំមិនដែលអនុញ្ញាតឱ្យគាត់និយាយអំពីវាទេ។ ប៉ុន្តែក្មេងស្រីម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបានដាក់ប្រាក់ប្រាំបួនរយដុល្លារ—នៅក្នុងដង្ហាយនៅមុនយប់នោះ ហើយដាក់ហិរញ្ញវត្ថុនោះនៅខាងលើ។ ឥឡូវនេះ គាត់មិនបានគាត់មិនដឹងរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានដឹងហើយ។ ឃើញទេ? ថាខ្ញុំ... ព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំថាវានឹងមិនអីទេ។

127 ហើយបងប្រុសបាត់ធ្វើបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ” បាននិយាយថា “អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទាញបន្តិច។” បាននិយាយថា “ពួកគេមានអ្នកព្យាបាលដ៏ទេវភាពទាំងនេះនៅទីនេះ ដែលគ្រាន់តែទាញមនុស្សនេះ។”

128 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្មានអ្វីទេ? ទេ បាទ។ អ្នកនឹងមិនធ្វើវាទេ? បងបាត់ធ្វើនៅពេលណាដែលអ្នករកលុយបានដូចនេះ នោះជាពេលដែលអ្នកនឹងខ្ញុំគ្រាន់តែចាប់ដៃគ្នាក្នុងនាមជាបងប្អូន ខ្ញុំនឹងទៅតែម្នាក់ឯង។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមិនធ្វើដូច្នោះទេ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់គោក្របីនៅលើភ្នំមួយពាន់ហើយអ្វីៗទាំងអស់របស់ទ្រង់។ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់នឹងមើលថែខ្ញុំ។”

គាត់បាននិយាយថា “ត្រូវហើយ។”

129 ហើយនៅយប់នោះគាត់និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំសូមមើលនៅទីនេះ។ នរណាម្នាក់...មើលនេះ! នេះគឺជាស្រោមសំបុត្រមួយនៅទីនេះ គ្មានឈ្មោះនៅលើវា មានក្រដាសប្រាក់ប្រាំបួនរយដុល្លារនៅក្នុងនោះ។ គ្រាន់តែជាអ្វីដែលយើងត្រូវការដើម្បីធ្វើ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុសបាត់ធ្វើ”

គាត់បាននិយាយថា “អភ័យទោសឱ្យខ្ញុំផង។”

130 ដូច្នោះខ្ញុំដឹងថាវាជាក្មេងស្រីនោះ។ ដូច្នោះបន្ទាប់មក—បន្ទាប់មកនៅថ្ងៃបន្ទាប់បងប្រុស បាត់ធ្វើបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ពួកគេនៅទីនេះវេចខ្ចប់សំលៀកបំពាក់របស់ពួកគេ យំ។”

ខ្ញុំបានសួរថា តើមានបញ្ហាអ្វី?

បាននិយាយថា “អ្នកគួរតែចុះទៅហើយមើលពួកគេ។”

131 ខ្ញុំចុះទៅបន្ទប់ដែលពួកគេនៅ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើពួកគេនៅក្នុងបន្ទប់អ្វី?”
ខ្ញុំចុះទៅទីនោះហើយគោះទ្វារផ្ទះ។ ខ្ញុំឮគេយំ។ ខ្ញុំបានគោះទ្វារហើយក្មេងស្រីមករក
ក្មេងនាងនិយាយថា “អូ បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំសុំទោស។” នាងបាននិយាយថា
“ខ្ញុំបានធ្វើឱ្យអ្នកមានបញ្ហាទាំងអស់នេះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានបញ្ហា? មានរឿងអីមែនទេ ប្អូនស្រី?”

នាងបាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំឱ្យខាងអេហ្វប៊ីអាយ តាមដានអ្នក។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ តើមែនឬទេ?”

132 បាននិយាយថា “ចាស” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានផ្តល់ទីបន្ទាល់
ច្រើនពេកនៅជុំវិញទីក្រុងថ្ងៃនេះ និងអ្វីៗទាំងអស់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ។”

133 ហើយនាងបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ អេហ្វប៊ីអាយនៅទីនោះ គឺ
នៅទីនោះ នឹងបើកបង្ហាញអ្នកនៅយប់នេះ។”

134 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង បើខ្ញុំ—បើខ្ញុំធ្វើអ្វីខុសខ្ញុំត្រូវលាតត្រដាង។” ឃើញ
ទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដហើយ។ ប្រសិនបើការអធិប្បាយពីដំណឹងល្អ
ចាំបាច់ត្រូវលាតត្រដាង ចូរយើងធ្វើវាចុះ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ
—ខ្ញុំរស់នៅតាមព្រះគម្ពីរនេះ ហើយអ្វីដែលព្រះគម្ពីរនេះមិននិយាយ... នេះគឺជាការ
ការពាររបស់ខ្ញុំ នៅទីនេះ។” ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំបាននិយាយ ហើយគាត់...

នាងបាននិយាយថា “អញ្ចឹង” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំទោសដែលខ្ញុំ
បានធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្អូនស្រី មិនបានធ្វើអ្វីសោះឡើយ។”

នាងបាននិយាយថា “មែនហើយ តើអ្នកមិនខ្លាចទៅទីនោះទេឬ?”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ខ្លាចទេ។”

នាងបាននិយាយថា “អញ្ចឹងអេហ្វប៊ីអាយនៅទីនោះ។”

135 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹងខ្ញុំបានឲ្យពួកគេមកឯការប្រជុំរបស់ខ្ញុំពីមុន ហើយ
ពួកគេបានសង្គ្រោះ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោកអាល់ហ្វារ៉ា...”

136 ប្រធានក្រុមអាល់ហ្វារ៉ា អ្នករាល់គ្នាដឹងពីការប្រែចិត្តជឿរបស់គាត់នៅតាកូម៉ា រដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន ត្រូវបានសង្គ្រោះ នៅខាងសាលបាញ់កាំភ្លើង គាត់និយាយថាមកដកចិត្តប្រជុំ “ខ្ញុំតាមបុរសម្នាក់នេះពីរឆ្នាំហើយ។ ហើយខ្ញុំបានឮអំពីហិរញ្ញវត្ថុហើយខ្ញុំបានមើលវា គ្រប់ទីកន្លែង។” ហើយនិយាយថា “វាគឺជាការពិត យប់នេះ អ្នកនឹងមិនស្តាប់មនុស្សឆ្លុតទេ អ្នកកំពុងស្តាប់ការពិត។” បាននិយាយថា “បុរសម្នាក់ក្នុងចំណោមកងកម្លាំងប៉ូលីស ដែលខ្ញុំបានជួបគ្រូពេទ្យមើលកូនរបស់គាត់ ហើយបានបញ្ជូនគាត់តាមខ្សែបន្ទាត់អធិស្ឋាន” ហើយបាននិយាយថា “កុមារត្រូវបានគេប្រាប់យ៉ាងច្បាស់អំពីអ្វីដែលខុសជាមួយវា ហើយអ្វីដែលបានកើតឡើងចំពោះវា។ ហើយនិយាយថា “ប្រាំបីថ្ងៃវានឹងត្រលប់ទៅសាលារៀនវិញ” ករណីជំងឺគ្រុនស្ទិកដៃជើង។ ហើយនិយាយថា “នៅថ្ងៃទីប្រាំបីកុមារនោះបានត្រលប់ទៅសាលារៀនវិញ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំតាមគាត់ពីរឆ្នាំហើយ” មុខមនុស្ស១ម៉ឺននាក់ នៅទីនោះមានទាំងអស់...មានរូបភាពរបស់វា ការប្រជុំស៊ីថែល នៅ—នៅក្នុងសៀវភៅរបស់អ្នក។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងថាអ្នកមិនស្តាប់របៀបសាសនាខ្លះទេ។ អ្នកកំពុងស្តាប់ការពិត។” ប្រធានក្រុម អាល់ហ្វារ៉ា។ ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់ ខ្ញុំបាននាំគាត់ទៅរកព្រះ ហើយគាត់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅក្នុងសាលបាញ់កាំភ្លើងនៅកន្លែងធំនៅទីនោះ។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រហែលជាបុរសនេះនឹងធ្វើដូចគ្នា។”

ដូច្នោះនាងបាននិយាយថា “តើអ្នកខ្លាចក្នុងការទៅទីនោះទេ?”

137 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្លាច? ហេតុអ្វី ច្បាស់ជាមិនមែនទេ។ ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ ហេតុអ្វីខ្ញុំត្រូវខ្លាចនៅពេលដែលព្រះបានចាត់ខ្ញុំឱ្យធ្វើវា? គាត់គឺជាអ្នកដែលប្រយុទ្ធមិនមែនខ្ញុំទេ។” ដូច្នោះខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទាំងអស់គ្នានៅឱ្យឆ្ងាយ។” ហើយដូច្នោះ...

138 យើងបានទៅកិច្ចប្រជុំនៅយប់នោះ កន្លែងត្រូវបានរៀបចំ។ ហើយអាណាព្យាបាលនៅទីនោះចេញមក និយាយថា “អរិស ប្រាណហាំ ខ្ញុំបានជួលក្មេងមុកស៊ុកកូ ១០ នាក់។” បាននិយាយថា “សូមមើលនៅទីនេះ បព្វជិត ប្រាណហាំនឹងត្រូវលាតត្រដាងនៅយប់នេះ ដោយអេហ្វប៊ីអាយ ដែលជាអ្នកនិយមខាងសាសនា” ឬអ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះ។ ហើយនិយាយថា “វាស្ថិតនៅលើឡាននី

មួយៗរបស់ពួកគេ។ ទាញចេញ...” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានជួលក្មេងៗម៉ិកស៊ិកកូ ១០ នាក់ដែលនឹងទាញពួកគេទាំងអស់ចេញ ហើយដាក់ពួកគេនៅទីនេះ។” បាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាប្រសិនបើខ្ញុំចាប់បុរសនោះ!”

139 ខ្ញុំបាននិយាយថា “កុំបារម្ភអី លោក ព្រះនឹងចាប់គាត់។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទុកឱ្យគាត់នៅតែគាត់ទៅ។”

140 ដូច្នេះគាត់មកបន្តទៀត។ ហើយនៅយប់នោះនៅពេលដែលយើងចូលមក ខ្ញុំនឹងមិនភ្លេចទេ ដើរចូលបន្ទប់។ ខ្ញុំ...បងប្រុស បាត់ជើច្រៀងចម្រៀង គ្រាន់តែជឿតាម។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះបងប្រុស ប្រាណហាំ អធិប្បាយនៅយប់នេះសំរាប់យើងចាកចេញពីអាគារ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រលប់ទៅខាងក្រោយហើយអង្គុយចុះ។” គាត់បាននិយាយថា “ពួកគេកំពុងរៀបចំដើម្បីបង្ហាញគាត់នៅយប់នេះនៅលើវេទិកា។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញគាត់នៅក្នុងសមរម្យយ៉ាងលំបាកជាច្រើន ហើយបានឃើញព្រះធ្វើការជំនួសគាត់។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រលប់ទៅអង្គុយវិញ។”

141 ខ្ញុំបានដើរឡើង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំទើបតែអានអត្ថបទតូចមួយនៅទីនេះជាកន្លែងដែលខ្ញុំត្រូវបង្ហាញនៅយប់នេះ នៅវេទិកានៅទីនេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ឲ្យភ្នាក់ងារ អេហ្វប៊ីអាយឥឡូវនេះចេញមុខមកបង្ហាញខ្ញុំនៅលើវេទិកានេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំឈរនៅទីនេះដើម្បីការពារដំណឹងល្អ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកមកលាតត្រដាងខ្ញុំ។” ខ្ញុំបានរង់ចាំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រហែលជាពួកគេមិននៅទីនេះនៅឡើយទេ។” ខ្ញុំបានដឹងថាខ្ញុំនៅទីណា។ គាត់បានបង្ហាញខ្ញុំរួចហើយនៅក្នុងបន្ទប់ខ្ញុំ នៅពីមុខ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងមុនខ្ញុំចាកចេញ អ្នកឃើញទេ? ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រហែលជាខ្ញុំនឹងរង់ចាំបន្តិច តើយើងអាចច្រៀងចម្រៀងបានទេ?” ហើយមាននរណាម្នាក់ឡើងមកច្រៀងទោល។

142 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ភ្នាក់ងារអេហ្វប៊ីអាយ តើអ្នកនៅខាងក្នុងឬខាងក្រៅ? ខ្ញុំកំពុងរង់ចាំការលាតត្រដាង។ តើអ្នកនឹងចេញមុខមកទេ?” គ្មាននរណាម្នាក់មក។ ខ្ញុំនៅតែឆ្ងល់ថាតើវានៅឯណា។ ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំថាវាជាអ្វី។ វាក៏ជាត្រូវអធិប្បាយពីរនាក់ក្រោយខ្នង ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងមើល។ ខ្ញុំឃើញស្រមោលខ្មៅព្យួរនៅជ្រុង។ ខ្ញុំបានដឹងថាវានៅឯណា។ ខ្ញុំមើលទៅទីនោះ ហើយវាវិញឡើង ហើយឡើងទៅក្នុងសាលដូចនេះ។ បុរសម្នាក់ពាក់អាវពណ៌ខៀវ ពាក់អាវពណ៌ប្រផេះ។

143 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សម្លាញ់អើយ គ្មានអេហ្វប៊ីអាយទេ។ តើ អេហ្វប៊ីអាយ មានអ្វីទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយព្រះគម្ពីរ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ មិនមែនទេ។ ពួកគេមិនមែនជាក្នុងការអេហ្វប៊ីអាយពីរនាក់មកលាតត្រដាងខ្ញុំ ទេ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាការលាតត្រដាងនៅទីនោះ ពួកគេអង្គុយនៅទីនោះ ពួកគេជាគ្រូ អធិប្បាយពីរនាក់នៅទីនោះ។” ហើយពួកគេបានចុះក្រោម។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “កុំ ចុះដូចនោះ។” ហើយពួកគេពីរនាក់នៅក្នុងរដ្ឋតិចសាស់ នឹងឡើងទៅទីនោះហើយ ចាប់ពួកគេ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ បងប្អូនអើយ នេះមិនមែនជាសាច់ឈាមទេ គ្រាន់តែអង្គុយស្ងៀម ព្រះនឹងចាត់ការរឿងនោះ។”

144 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ បងប្អូនអើយ សូមមើលខណៈពេលដែលអ្នក ទៅដល់ទីនោះ សូមមើលផ្លូវនេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “បើ... អ្នកបាននិយាយថាខ្ញុំ គឺជាស៊ីម៉ូនដែលជាអាបធ្មប់ ក្រោមអាបធ្មប់ ខ្ញុំបានធ្វើជាមនុស្សបោកប្រាស់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំជាស៊ីម៉ូនអាបធ្មប់ ហើយអ្នកគឺជាមនុស្សរបស់ ព្រះ។ ឥឡូវនេះ ចុះមកលើវេទិកានេះមក។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំជាស៊ីម៉ូនអាបធ្មប់ សូមឱ្យព្រះសម្លាប់ខ្ញុំចុះ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះ អ្នកចុះមកហើយ អនុញ្ញាតឱ្យព្រះធ្វើឱ្យអ្នកស្លាប់។ ឥឡូវនេះយើងនឹងដឹងថាអ្នកណាត្រូវនិងអ្នកណា ខុស។ ឥឡូវនេះអ្នកចុះមក។ យើងនឹងច្រៀងចំរៀង។” ពួកគេបានចេញពីអាគារ នោះ ហើយយើងមិនដែលឃើញពួកគេតាំងពីពេលនោះមក។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបាន និយាយថា “ឆាប់ឡើង។ បើខ្ញុំជាស៊ីម៉ូនអាបធ្មប់ សូមឱ្យព្រះធ្វើឱ្យខ្ញុំស្លាប់។ ហើយ ប្រសិនបើខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះនោះព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកស្លាប់ នៅពេលអ្នក មកដល់វេទិកានេះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំពិតនៅចំពោះមុខព្រះជាម្ចាស់ ព្រះនឹងអនុញ្ញាត ឱ្យអ្នកស្លាប់នៅលើវេទិកានេះ។” ពួកគេបានដឹងច្បាស់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពួកគេ បានដឹងច្បាស់ជាង។ ពួកគេបានឮពីកន្លែងផ្សេងទៀត។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ដូច្នេះកុំ គិតអ្វី ដែលព្រះនៅតែជាព្រះ។ ទ្រង់ឆ្លើយ។

145 ឥឡូវនេះ អាបធ្មប់របស់អេនឌ័រ នាងបានហៅវិញ្ញាណរបស់សាំយូអែល ហើយសូលបាននិយាយជាមួយសាំយូអែល។ ឥឡូវនេះ អ្នកប្រហែលជាឆ្ងល់ថា តើធ្វើដូចម្តេចទើបអាចសម្រេចបាន? វាមិនអាចធ្វើបានទេនៅថ្ងៃនេះ។ ទេ បាទ។ ដោយសារតែឈាមគោនិងពពែគ្រាន់តែជាការរង់ចាំពេលវេលានៃការបំពេញ។ នៅពេលដែលមនុស្សម្នាក់បានស្លាប់នៅក្នុងពួកគេប៉ុន្មានថ្ងៃ... គ្រូអធិប្បាយ សូម

គាំទ្រខ្ញុំប្រសិនបើអ្នកគិតថាវាត្រឹមត្រូវ នៅពេលបុរសម្នាក់ស្លាប់ គាត់បានស្លាប់ ក្រោមការធូនបាបរបស់ឈាមសត្វ ហើយព្រលឹងរបស់គាត់បានចូលឋានសួគ៌។ ហើយនៅទីនោះគាត់បានស្នាក់នៅរហូតដល់—ដល់ថ្ងៃច្រោសលោះ។ ហើយ ព្រលឹងរបស់គាត់នៅទីនោះ។

146 សូមឱ្យខ្ញុំគូររូបតូចមួយនៅទីនេះ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលអាន អត្ថបទខ្ញុំ ឬអត្ថបទដែលពួកគេបានសរសេរអំពីខ្ញុំនៅក្នុងវីដេឌីឌីហ្គេស នៅ ទីនេះ ពីខែតុលាបញ្ហាខែវិច្ឆិកា? ត្រឹមត្រូវ។ តើអ្នកបានកត់សំគាល់ពីរបៀប ដែលវាកើតឡើងទេ? តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ ប្រហែលពីរបៀបស្តាប់មុន នោះ មធ្យោបាយដ៏ល្អល្អាញនេះនៅទីនេះ ដែលត្រូវបានគេសាកល្បងតាំងពី យូរយារណាស់មកហើយ គឺកញ្ញាកីកី។ តើមានអ្នកណាធ្លាប់អានអត្ថបទរបស់ កញ្ញាកីកីនៅក្នុងកម្មវិធី វីដេឌីឌីហ្គេសដែរឬទេ? តើវាមិនចម្លែកទេដែលវិញ្ញាណ ពួកគេទាំងពីរ...

147 តើខ្ញុំមានពេលប៉ុន្មាន? មិនមែនទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែបន្តិចប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំបាន ចំណាយអស់២០នាទីហើយ គ្រាន់តែខ្ញុំត្រូវប្រញាប់។ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកទទួល... មើលចុះ សុំទោសសុំពេលមួយនាទី

148 អ្នកដឹងទេ មាន—មានភាពមិនពិត។ មានការពិតនិងមិនពិតនៃអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ បើខ្ញុំឱ្យលុយមួយដុល្លារ ហើយខ្ញុំនិយាយថា “តើនេះជាប្រាក់ដុល្លារល្អទេ?” ហើយ អ្នកមើលទៅ វាគួរតែមើលទៅដូចប្រាក់ដុល្លារពិតប្រាកដ បើមិនដូច្នោះទេអ្នកនឹង មិនជឿទេ។ តើវាត្រូវទេ? ដូច្នោះវាត្រូវតែជាការធ្វើគ្រាប់តាមដីល្អ។

149 ហើយប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា វិញ្ញាណទាំងពីរនៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងមានភាពជិតស្និទ្ធរហូតដល់វានឹងបញ្ឆោតអ្នកដែលបានជ្រើសតាំងប្រសិនបើ អាចធ្វើទៅបាន អ្នកជឿស៊ុប។ ឥឡូវចងចាំ។ ឥឡូវនេះគ្មានអ្វីក្រៅពីពួកគេទេ... ត្រ...ត្រជាក់ ជាផ្លូវការ។ នៅខាងក្រៅពួកគេគ្រាន់តែមានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែវិញ្ញាណទាំងពីរនេះ ដែលជាវិញ្ញាណពិតប្រាកដ នឹងនៅជិតគ្នា រហូតដល់វាបញ្ឆោតអ្នកដែលបានជ្រើសតាំង របៀបដែលពួកគេធ្វើការជាមួយគ្នា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ តើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះទេ? ទ្រង់បានធ្វើ។

150 ឥឡូវនេះចូរមើល មិត្តភក្តិខ្ញុំនឹងគូររូបតូចមួយដល់អ្នក។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកក្រឡេក មើលត្រង់នេះបន្តិច។ ហើយផ្តល់ការយកចិត្តទុកដាក់ដោយមិនបែងចែកអារម្មណ៍

របស់អ្នកមកខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំនឹងផ្តល់ឧទាហរណ៍ដល់អ្នក ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹង ឃើញវា។

151 ឥឡូវនេះនៅក្នុងកម្មវិធីវីដេអូខ្សែវីដេអូសវាបានសរសេរនៅទីនោះ ខ្ញុំកំពុងឈរ នៅទីនោះ យើងមានមនុស្សចំនួន២៧០០នាក់រង់ចាំទទួលការអធិស្ឋានដោយ ឈរនៅទីនោះ។ អ្នកអានអត្ថបទ។ ហើយបុរសម្នាក់មកពីប្រទេសកាណាដា ហើយគាត់មានក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ដែលធ្លាប់ទៅ ម៉ាយូស និង ចន ហាបយិន ជំងឺខួរក្បាលធ្ងន់ធ្ងរដែលទាញដៃតូចរបស់គាត់ដូចនេះ ហើយទាញជើងរបស់វា ឡើងលើ។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “គ្មានសូម្បីតែការរះកាត់ឬគ្មានអ្វីអាចធ្វើ បាន។”

152 ដូច្នេះគាត់បានយកវាទៅកាណាដាវិញ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនទាន់ បោសសម្អាតនៅឡើយទេ។” អ្នកទទួលបានរឿងខែវិច្ឆិកានៃកម្មវិធីវីដេអូ ខ្សែវីដេអូ ហើយវាត្រូវបានគេហៅថា—ថា—ការអស្ចារ្យរបស់ដុននីម៉ាតុន។ ហើយ —ហើយបន្ទាប់មកបាននិយាយថា នៅទីនោះថា—បុរសនោះនិយាយថា “ខ្ញុំ មិនទាន់បោសសម្អាតនៅឡើយទេ ព្រោះខ្ញុំស្គាល់អ្នកព្យាបាលដែលជំនឿម្នាក់ ឈ្មោះវីលៀមប្រាណហាំ ដែលបណ្តាលឱ្យមិត្តភក្តិខ្ញុំពីរនាក់ដែលគង្វែងនិងមិន ចេះនិយាយអាចនិយាយនិងស្តាប់បាន។”

153 ហើយពួកគេបានទូរស័ព្ទមកដើម្បីព្យាយាមរកកន្លែងដែលខ្ញុំនៅ—កាលនៅ អាមេរិកនៅឡើយ។ ហើយខ្ញុំបានបញ្ចប់នៅកូស្តាមេសា រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ ហើយ វាជាអត្ថបទមួយ នៅពេលអ្នកអានវាសូមត្រៀមខ្លួនយំ។ វាគ្រាន់តែនឹងធ្វើឱ្យ ខូចចិត្ត។ របៀបដែលគាត់ឆ្លងកាត់ព្រិល និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ជាមួយទារកនោះ! គាត់បាននិយាយថា “សូមប្រយ័ត្ន ដុននី។” បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ យើងមិន ចុះចាញ់ឡើយ។” ហើយក្មេងប្រុសតូចមិនអាចសូម្បីឮញឹម គាត់ពិបាកចិត្តខ្លាំង ណាស់។ បាននិយាយថា “យើងមិនចុះចាញ់ឡើយ យើងនឹងទូលសូមដល់ព្រះ។ យើងនឹងទៅរកហោរារបស់ព្រះហើយសួរគាត់។”

154 ដូច្នេះពួកគេឆ្លងកាត់ព្រិល។ ហើយទីបំផុតពួកគេបានចុះទៅទីនោះ ហើយ ម្តាយបានមកជាមួយពួកគេ ហើយពួកគេមិនមានប្រាក់គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ជិះ យន្តហោះទេ ដូច្នេះពួកគេបានបញ្ជូនម្តាយត្រឡប់មកវិញ។ ហើយក្មេងប្រុសនិង ពួកត្រូវជិះឡានក្រុង ហើយពួកគេជិះពេញពីទីក្រុងវីននីដេក ប្រទេសកាណាដា ទៅ

កូស្តាមេសា រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ ហើយពួកគេបានចូលទៅក្នុងនោះ ចិត្តខ្លួនខ្លាំងប្រាប់ ព្រះបិតាអំពីការផ្លាស់ប្តូរក្រណាត់កន្ទបទារកតូច ក្មេងប្រុសអាយុប្រហែលប្រាំពីរ ឬប្រាំបីឆ្នាំ គ្រាន់តែគ្មានទីពឹង។ និងរបៀបដែលគាត់នឹង...មិនអាចមានឱកាស ញ៉ាំឬអ្វីទេ ហើយនិយាយថាកូនតូចរបស់គាត់គ្រាន់តែពូកែនិយាយ។ ហើយ គាត់អាចប្រាប់ពីរបៀបដែលភ្នែករបស់គាត់មើលទៅ ថាគាត់ជាអ្វី—គាត់ព្យាយាម ញញឹម អ្នកដឹងទេ។ ហើយដឹងថាគាត់...គាត់នឹងប្រាប់គាត់ពីទេសភាពផ្សេងៗ ដែលគាត់បានឃើញនៅអាមេរិក។

155 ហើយនៅពេលពួកគេទៅដល់ទីនោះ ទៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ពួកគេបាន និយាយទៅកាន់ជំនួយរបស់អ្នកដំណើរថា គាត់មកមើលអ្វី។ គាត់បាននិយាយថា “មកមើលព្រះជាអ្វី?” ហើយវាជាសញ្ញាសួរជំមួយ។

156 ពិតណាស់ អ្នកអាចស្រមៃថាពាក្យអ្វីដែលអាមេរិកនិយាយអំពីវា អ្នកឃើញ ទេ។ ឃើញទេ នោះហើយជាយើង ឃើញទេ “យើងស្អាតណាស់! យើងដឹងអ្វីៗ ទាំងអស់ អ្នកដឹងទេ ហើយមិនចាំបាច់ប្រាប់យើងអ្វីទាំងអស់។ យើងទទួលបាន ទាំងអស់សរសេរចុះ។” ឃើញទេ?

157 ដូច្នោះ ដូច្នោះ “ទេវភាពជាអ្វី? មកពីរឺននីដេកប្រទេសកាណាដា?” ហេតុអ្វីបានជាពួកគេគិតថានោះជារឿងដ៏គួរឱ្យរន្ធត់។

158 ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ កាសែតនេះបានយកក្រដាស—ឡានហើយបញ្ជូន គាត់ទៅទីនោះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា នៅពេលដែលពួកគេទៅដល់ជួរ ដែលវាស្ថិតនៅនោះ បាននិយាយថា មនុស្សចំនួនម្ភៃប្រាំពីររយនាក់កំពុងរង់ចាំ ការអធិស្ឋាន។ ប៉ុន្តែបាននិយាយថា នៅពេលដែលពួកគេឃើញក្មេងប្រុសដែល មានរាងតូចច្រឡឹងនិងពុកជីកំសត់នោះដោយពាក់មួក អារក្សរបស់គាត់ គេ បាននិយាយថា មនុស្សគ្រប់គ្នាគ្រាន់តែបោះជំហានទៅឆ្ងាយហើយផ្តល់កន្លែង ឱ្យគាត់។ នៅពេលគាត់ប៉ះវេទិកា...

159 វាប្រឆាំងនឹងច្បាប់ក្នុងការប្តូរប័ណ្ណអធិស្ឋាន។ នរណាម្នាក់ត្រូវតែមកប្រជុំ ហើយទទួលបានកាតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ជាប់នៅក្នុងជួរ ផ្លាស់ប្តូរកាតអធិស្ឋានទៅអ្នកផ្សេង កាតអធិស្ឋានត្រូវបានគេមើលងាយ។ ឃើញ ទេ? ព្រោះអ្នកត្រូវតែមកស្តាប់ការណែនាំហើយដឹងពីរបៀបទទួលវា។ ស្រេចតែ

អ្នក។ អ្នកមិនអាចយកវាទៅអ្នកផ្សេងបានទេ។ អ្នកត្រូវតែមកយកវាដោយខ្លួនឯង ដូច្នោះអ្នកឮ។ មនុស្សធំខ្លះនិយាយថា “បើ...អញ្ចឹងខ្ញុំមិនជឿច្រើនលើរឿងនេះ ទេ។ ប៉ុន្តែ ប្រហែលជាប្រសិនបើគាត់នឹងព្យាបាលខ្ញុំ ខ្ញុំ...” អ្នកឃើញទេ? ហើយ បន្ទាប់មកដែលបណ្តាលឱ្យមានការអាក់អន្លូលនៅវេទិកា ដូច្នោះពួកគេគ្រាន់តែរុះរើ វត្ថុនោះចេញ មុនពេលវាទៅដល់ទីនោះ។

160 ដូច្នោះនៅពេលក្មេងប្រុសចាប់ផ្តើមឬពួកចាប់ផ្តើមនៅលើវេទិកា នៅចំពោះមុខ ប្រជាជន បីលីបានសុំកាតអធិស្ឋានរបស់គាត់។ គាត់មិនមានទេ។ បាននិយាយ ថា “បន្ទាប់មកខ្ញុំសុំទោស លោក” បាននិយាយថា “អ្នកត្រូវរងចាំ។”

161 គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ។” បន្តថា “ខ្ញុំនឹងរងចាំ។” បន្ថែមថា “បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងប្តូរវេនខ្ញុំដូចអ្នកដទៃ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំត្រូវធ្វើបែបនេះទេ។”

162 ដូច្នោះខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយនរណាម្នាក់ ខ្ញុំបានឮវា។ ខ្ញុំឃើញឪពុកនោះទៅ ឆ្ងាយ ហើយខ្ញុំនិយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វី?”

គាត់បាននិយាយថា “គាត់មិនមានកាតអធិស្ឋានទេ។”

ហើយអ្វីមួយបាននិយាយមកខ្ញុំថា “នាំគាត់មកវិញ។”

163 ដូច្នោះខ្ញុំបាននិយាយថា “នាំគាត់មកទីនេះ។” ឪពុកឡើងមកហើយទឹកភ្នែក ហូរធ្លាក់មកលើមុខដែលត្រូវការការ។ ហើយលោក—គាត់បានដើរឡើង ហើយ នេះគឺជាសៀវភៅរបស់វិដេឌីឌីហ្គេស។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិនសួរសំណួរទេ ប៉ុន្តែមើល ត្រង់មុខកុមារនោះ ប្រាប់កុមារនោះថាវាមកពីណា។ វាបានទៅគ្លីនិកម៉ាយយូស ហើយអំពីអ្វីដែលជាបញ្ហា តើវាលឺប៉ុណ្ណានិងអ្វីៗទាំងអស់។

164 ដូច្នោះឪពុកចាប់ផ្តើមយំ ហើយចាប់ផ្តើមចាកចេញ។ ហើយបាននិយាយថា គាត់ចាប់ផ្តើមចេញពីវេទិកា ហើយគាត់បានងាកមកវិញគាត់និយាយថា “ត្រឹមត្រូវ ហើយ លោកគ្រូ។” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែតើកូនខ្ញុំនឹងនៅរស់ទេ?”

165 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដែលខ្ញុំមិនអាចនិយាយបាន។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្រាន់តែចាំមួយភ្លែត។” ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តលេចឡើង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នក នឹងមិនចង់ជឿរឿងនេះទេ ពីព្រោះម៉ាយូសនិងហាបយីនទាំងពីរបាននិយាយថា ការវះកាត់មិនអាចត្រូវបានអនុវត្តលើខួរក្បាលនោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែល អ្នកធ្វើ។ អ្នក ថ្ងៃស្អែក អ្នកគ្រាន់តែបន្តទៅមុខជាមួយកុមារនេះ។ ក្នុងរយៈពេល

បីថ្ងៃខាងមុខនេះអ្នកនឹងជួបស្រ្តីក្បាលខ្មៅម្នាក់នៅតាមផ្លូវ ហើយស្រ្តីនោះនឹងសួរអ្នកថាតើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយកុមារនោះ? ហើយបន្ទាប់មកនាងនឹងប្រាប់អ្នកអំពីវេជ្ជបណ្ឌិតប្រទេសតូចមួយចំនួននៅទីនេះដែលអាចធ្វើការវះកាត់បាន ហើយអ្នកនឹងមិនចង់ជឿទេ ព្រោះម៉ាយូសបានបដិសេធហើយនិយាយថា ‘មិនអាចធ្វើទៅបានទេ។’ ប៉ុន្តែនោះគឺជាឱកាសតែមួយគត់ដែលកូនរបស់អ្នកមាន តាមរយៈអំណាចរបស់ព្រះ សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះ និងការវះកាត់នោះ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ទ្រង់ សូមទៅដូចដែលខ្ញុំប្រាប់អ្នក។’ ដូចជាការដាក់ស្លឹកល្ងាលើហេសេតាជាដើម។

គាត់បាននិយាយថា គាត់បានដាក់ហើយនិយាយថា “សូមអរគុណ។” បានដើរចេញ។

166 ពីរថ្ងៃប្រច័ន្ទជាងនេះបានកន្លងផុតទៅ ហើយគាត់នៅតាមផ្លូវថ្ងៃមួយ ហើយស្រ្តីម្នាក់បានដើរមក បាននិយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយកូនអ្នក?”

167 បាននិយាយថា “វាមាន—ជំងឺខួរក្បាល។” ហើយគាត់បានបន្តនិយាយដូចនេះ។ ហើយពួកគេ—ពួកគេគិតថាវាធ្ងន់ធ្ងរខ្លាំង អ្នកដឹងទេ។

168 ដូច្នោះគាត់បាននិយាយប៉ុន្មាននាទីក្រោយមកមានអ្វីកើតឡើង។ នាងបាននិយាយថា “លោក ខ្ញុំស្គាល់នរណាម្នាក់ដែលអាចធ្វើការវះកាត់បាន។”

169 គាត់បាននិយាយថា “ស្រ្តីអើយ មើលចុះ បងប្រុសម៉ាយូសបោះបង់វា ហើយនិយាយថាវាមិនអាចធ្វើបានទេ។” បាននិយាយថា “បុរសម្នាក់នៅទីនេះកំពុងអធិស្ឋានសំរាប់វាឈ្មោះបងប្រាណហាំ” បាននិយាយថា “គាត់បានអធិស្ឋានសម្រាប់កុមារនេះ។” គាត់បាននិយាយថា “ចាំបន្តិច! ស្រ្តីក្បាលខ្មៅពាក់អាវពណ៌ប្រផេះ។” បាននិយាយថា “នោះគឺនាង។” បាននិយាយថា “តើវេជ្ជបណ្ឌិតនោះនៅឯណា?” ហើយគាត់បានប្រាប់គាត់។ នាំគាត់ទៅទីនោះហើយគ្រូពេទ្យធ្វើការវះកាត់កុមារនោះបានជោគជ័យ។

170 ឥឡូវនេះអ្វីដែលកើតឡើងតាមរយៈកម្មវិធីវីដេខ្មីឌីហ្គេស អ្នកឃើញទេ? ហើយបងប្រុសម៉ាយូសបានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំក្នុងបទសម្ភាសន៍មួយសម្រាប់រឿងនោះ។ បាននិយាយថា “លោកប្រាណហាំ តើអ្នកបានធ្វើអ្វីដល់កុមារនោះ?”

171 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្មានអ្វីទេ។ ខ្ញុំមិនដែលប៉ះវាទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់នូវអ្វីដែល ព្រះប្រាប់ខ្ញុំឱ្យប្រាប់វាប៉ុណ្ណោះ។ បុរសនោះគោរពតាម។”

172 ឥឡូវនេះ រឿងគួរឱ្យអស់សំណើចអំពីវា ប្រហែលពីសេចក្តីបញ្ចប់បន្ទាប់ពីនោះ ឬពីសេចក្តីបញ្ចប់មុននោះ ឬបី នៅក្នុងអត្ថបទរបស់វិវេខីឌីឌីហ្គេស ប្រហែលជាមួយ ខែខាងមុខអត្ថបទរបស់ កញ្ញាកីកី នឹងមកដល់។ ឥឡូវនេះ នាងគឺជាអាបធ្មប់ ពិតប្រាកដ ឬជាមជ្ឈឹម។ ឥឡូវនេះ មានរបស់ពិតហើយមាននរណាម្នាក់ក្លែងបន្លំ។ ពួកគេមានស្ត្រីម្នាក់នោះតាំងពីឆ្នាំ ១៨៩៧។ បច្ចុប្បន្ននាងមានអាយុជាងមួយ រយឆ្នាំហើយ នៅទីក្រុងញូវយ៉ក... ថ្លង់ដូចជាការប្រកាស។ រឿងវិវេខីឌីឌីហ្គេស ទទួល... ខ្ញុំគិតថាវាកើតឡើងប្រហែលពីខែឬមួយខែមុនពេលរឿងរបស់ខ្ញុំ ហើយ អ្នកអាចរកឃើញវា នៅដើមរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ។ លោកបាត់ដើមានវានៅទីនេះនៅ ថ្ងៃមុន។ ប្រសិនបើខ្ញុំគិតអំពីវា ខ្ញុំនឹងមានគាត់... ឬដឹងថាខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងនេះ ខ្ញុំ ចង់—ខ្ញុំមានវាជាមួយវា។ ខ្ញុំអាចមានឱ្យអ្នក។ ហើយវាផ្តល់ឱ្យប្រហែលដប់ពីរឬ ដប់បួនទំព័រ។ នាងគ្រាន់តែជាស្ត្រីមេផ្ទះធម្មតាម្នាក់។ ហើយនៅថ្ងៃមួយនាងបាន ធ្លាក់ក្នុងភាពតប់ប្រមល់ ហើយនាងចាប់ផ្តើមនិយាយជាមួយអ្នកស្លាប់។ ហើយ ពួកគេមានស្ត្រីម្នាក់នោះនៅទូទាំងពិភពលោក គ្រប់ទីកន្លែង។ ពួកគេបាននាំនាង ទៅប្រទេសអង់គ្លេស។ បានផ្លាស់ប្តូរសម្លៀកបំពាក់របស់នាងជាច្រើនដង ហើយ មើលថាតើមានអ្វីអិលនិងរបស់របរដែរឬទេ? ហើយទៅដល់ទីនោះហើយក្លែងបន្លំ នរណាម្នាក់ដោយពាក់ម៉ាសនៅលើមុខ ជាជនជាតិក្រិច ហើយលេងដូចជាគាត់ ជាជនជាតិអង់គ្លេស។ ហើយនាងបានប្រាប់គាត់ទាំងអស់អំពីវា។ ហើយលោក —គាត់—គាត់ចង់ហៅដៃគូស្លាប់ម្នាក់របស់គាត់។

173 ឥឡូវនេះ រឿងតែមួយគត់ដែលនាង... នៅទូទាំងពិភពលោក ហើយនេះគឺជា សៀវភៅរបស់វិវេខីឌីឌីហ្គេសបាននិយាយនៅទីនោះ នៅទីនេះពីរបីយប់មុន ឬពីរបី ខែមុនរឿងមួយក្នុងចំណោមរឿងទាំងនោះត្រូវបានលាតត្រដាង។ បុរសម្នាក់ត្រូវ បានគេសន្មត់ថាចើបដៃខ្មោចម្តាយរបស់គាត់ ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់វាត្រូវបានបង្ហាញ នៅតុលាការប៉ូលីសថាគាត់ចើបតែក្រណាត់សមួយដុំប៉ុណ្ណោះ។ មនុស្សជាច្រើន ក្លែងបន្លំខ្ពង់ខ្ពស់ណាស់! ពួកគេគ្រាន់តែជាអ្នកអានចាស់ៗទាំងនេះប៉ុណ្ណោះដែល អង្គុយនៅម្ខាងផ្លូវ ដែលមិនមែនជាមធ្យោបាយដំបូងឡើយ។ ពួកគេគ្មានអ្វីក្រៅពី អ្នកក្លែងបន្លំ។ ប៉ុន្តែមានមធ្យោបាយពិតប្រាកដ។

174 ហើយយើងជាអ្នកជឿ យើងមានអ្នកក្លែងបន្លំជាច្រើនទាំងសងខាង។ ឥឡូវនេះសូមរង់ចាំពីរបីនាទី។

175 ឥឡូវនេះសូមកត់សំគាល់ថាកញ្ញាកីកីគឺជាមធ្យោបាយពិតប្រាកដ។ ហើយ ទស្សនាវដ្តីបាននិយាយថា “នេះគឺជារឿងមួយដែលអាចធានាបានថានៅពេល មនុស្សស្លាប់ទៅ គាត់មិនស្លាប់ទេ។ គាត់រស់នៅកន្លែងណាមួយ ពីព្រោះស្រ្តីនោះ ហៅវិញ្ញាណរបស់ពួកគេមកវិញ ហើយនិយាយជាមួយប្រជាជន។”

176 “ឥឡូវនេះ តើនាងធ្វើអ្វី? បងប្រុស ប្រាណហាំ? តើអ្នកជឿទេ?” បាទលោក។ ព្រះគម្ពីរនិយាយដូច្នោះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំជឿវា។ ហើយនាងមកពី អារក្ស។ វិញ្ញាណនិយមគឺជាល្អិតរបស់អារក្ស។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ សូម មើលពួកគេទាំងពីរនាក់។

177 ហើយបន្ទាប់មកអ្នកគួរតែឃើញអារក្សហោះមករកខ្ញុំ បន្ទាប់ មក នៅពេល អត្ថបទរបស់ខ្ញុំដើរតាមនាង។ តើវាមិនចម្លែកទេ ដែលមុនគ្រាចុងក្រោយ ព្រះ បាននិយាយរឿងទាំងនេះ? ហើយកម្មវិធីអានរបស់វិដេខ្វីខ្វីហ្គេសត្រូវបានបោះពុម្ព ផ្សាយគ្រប់ភាសាក្រោមមេឃ។ ឃើញទេ? សូមកត់សម្គាល់តើវាមិនចម្លែកទេឬ ដែលពួកគេដើរតាមគ្នា?

178 ឥឡូវនេះអារក្សមកក្នុង និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ បង្ហាញថាអ្នកគ្មានអ្វី ក្រៅពីជាត្នាក់ងារម្នាក់។” បាននិយាយថា “នោះបង្ហាញឱ្យឃើញ។ សូមមើលនៅ ទីនេះ អ្នកបានប្រាប់ស្រ្តីនោះថានាងនឹងទៅរក...មើលស្រ្តីនេះ?”

179 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចាំបន្តិច។” ខ្ញុំបានទទួលលិខិតផ្លូវការមួយ (សុំទោស) ដើម្បីផ្ញើទៅប្រជាជន។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើគ្រូអធិប្បាយដឹងតិចតួចប៉ុណ្ណា។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ជំនួសឱ្យការធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់រាងកាយរបស់អ្នក អ្នក ត្រូវការខ្សែក្បាលរបស់អ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។” ត្រូវហើយ។ “អ្នកមិនឈប់គិត រឿងអ្វីទេ? អ្នកមិនព្យាយាមពិចារណាវាទេ។”

180 នោះគឺជាវិធីដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។ ពួកគេបានឃើញ ព្រះយេស៊ូវ។ ពួកគេដឹងថាទ្រង់អាចធ្វើបាន...ទ្រង់ដឹងពីអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តរបស់ ពួកគេ។ ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើដូចនេះ។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “ទ្រង់គឺជាមេរបស់អារក្ស។ ទ្រង់គឺជាបេលសេប៊ូល ដែលជាអ្នកនិទានរឿងដ៏ល្អ

បំផុតនៅលើពិភពលោក។” ពួកគេមិនឈប់ព្យាយាមរកវិធី ដើម្បីដឹងថានោះគឺជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះទេ។ ពួកគេមិនមានភាពខាងវិញ្ញាណគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងអំពីវា ទេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេអានអំពីរឿងនេះ។ ប្រាកដណាស់ ថាព្រះយេស៊ូវ ត្រូវយាងមកក្រុងយេរូសាឡឹមដោយជិះសត្វលាជាដើម ប៉ុន្តែពួកគេសម្លឹងមើលការ យាងមកជាលើកទីពីរ

181 ហើយរឿងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ! ពួកគេកំពុងសម្លឹងមើលកំពូលនៃវត្តពិត។ ហា លេលូយ៉ា! ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំដឹងថាព្រះនៅទីនេះ រសៀលនេះ ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំ ចំណាយពេលច្រើនរបស់អ្នក ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវមើលរឿងនេះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនដែល ឃើញអ្នកទៀតទេ អ្នកត្រូវដឹងថាអារក្សជាអ្វី អ្នកត្រូវដឹងថាអ្វីជាការពិតនិង កំហុស។ ហើយវាជិតដល់ហើយ អ្នកត្រូវបំបែករឿងនេះ។

182 ឥឡូវសូមចងចាំថា វានឹងមិននៅទីនោះទេ គឺមានអ្វីនៅខាងនេះដូចជាពួកដារិ ស៊ី ឬអ្វីដែលត្រលប់មកវិញនៅផ្នែកនោះ។ វានៅក្រុងនេះនៅមាត់ទ្វារជិតវា។ មើល វា។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើខ្ញុំយក...

183 សូមឱ្យពួកគេយកករណីពីរ។ ប្រសិនបើខ្ញុំយកហើយផ្តល់ប្រាក់ដុល្លារដល់ អ្នក ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវប្រាក់ដុល្លារក្លែងក្លាយ។ យើងនឹងប្រើ ឧទាហរណ៍ដើម្បីឱ្យអ្នកឃើញ។ រឿងដំបូងដែលអ្នកនឹងធ្វើ ប្រសិនបើអ្នកជាមនុស្ស ន្នាត បើអ្នករើសបានមួយដុល្លារហើយមើលវា រឿងដំបូង អ្នកនឹងមានអារម្មណ៍ថា វានិងឃើញអ្វីដែលវាត្រូវបានបង្កើតឡើង។ តើវាត្រូវទេ? អ្នកនឹងមើលអ្វីដែលវាប ង្កើតឡើង។ អ្នកនឹងមើលពីភាពសក្តិសមរបស់វា។ ប្រាក់ដុល្លារពិតប្រាកដមិន ត្រូវបានផលិតចេញពីក្រដាសទេ វាជាក្រដាសនិងសូត្រ។ ហើយរឿងដំបូងអ្នកត្រូវ មើលពីតម្លៃរបស់វា។ នោះគឺជាការចង្អុលបង្ហាញដំបូង។

184 ហើយឥឡូវនេះសូមយកនាងទៅដាក់នៅខាងនេះ ហើយយកព្រះអម្ចាស់មក នៅខាងនេះដែលទាក់ទងនឹងយើង។

185 ឥឡូវនេះមើល រឿងដំបូងដែលអ្នកត្រូវកត់សំគាល់ អ្វីគ្រប់យ៉ាង...មើល អត្ថបទរបស់អ្នក។ នៅក្នុងឆ្នាំហាសិប-មួយចំនួននៃការទស្សន៍ទាយរបស់នាង និងការហៅវិញ្ញាណនៃអ្នកស្លាប់ នាងមិនដែលនិយាយអំពីព្រះ ព្រះគ្រីស្ទ ការ

ព្យាបាលដ៏ទេវភាព ការដោះលែង ការជំនុំជំរះឬគ្មានអ្វីសោះ។ គ្មានអ្វីក្រៅពីភាព
ឆោតល្ងង់និងភាពល្ងង់ខ្លៅនៅក្នុងនោះទេ។

186 ប៉ុន្តែនៅលើផ្នែកនេះ វាជាព្រះ ការវិនិច្ឆ័យ ការយាងមករបស់ព្រះយេស៊ូវ ការ
ព្យាបាលដ៏ទេវភាព អំណាចនៃព្រះ ការដោះដោះ។ សូមក្រឡេកមើលតម្លៃរបស់វា។
អ្នកមិនឃើញគ្រូទាយនិងគ្រូធ្មប់ចេញផ្សាយដំណឹងល្អទេ? តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយ
មនុស្សនោះ? ខ្ញុំអើយ! សូមកត់សម្គាល់!

187 ហើយអ្វីដែលត្រូវធ្វើពិតប្រាកដ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងថាវាជាប្រាក់ដុល្លារពិត
ឬអត់ ប្រសិនបើវាមើលទៅដូចជាមែន ចូរយកលេខចេញពីវាហើយបញ្ជូនវាត្រលប់
ទៅភាពដើមវិញ។ ហើយប្រសិនបើមានលេខនៅទីនោះដែលត្រូវនឹងលេខនោះ
ប្រាក់ដុល្លារកំពុងរង់ចាំវា។ តើវាត្រូវទេ?

188 អញ្ចឹង បងប្រុស យកអ្វីដែលនាងបានធ្វើហើយយកវាទៅព្រះគម្ពីរវិញ អ្នកនឹង
ឃើញថាវាជាអាបធ្មប់របស់អេនឌឺរ។

189 ហើយអ្នកយកអ្វីនៅទីនេះ អ្នកនឹងរកឃើញមកវិញ វាមាននៅលើសៀវភៅនៅ
ទីនេះក្នុងភាពត្រឹមត្រូវ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូត
ទៅ។ ប្រាកដណាស់ កិច្ចការដូចគ្នារបស់ទ្រង់! ទ្រង់មិនទៅហើយល្ងង់និងមិន
សមហេតុសមផលជាមួយមនុស្សទេ។ វាគឺសម្រាប់រឿងល្អខ្លះ ដើម្បីជួយនរណា
ម្នាក់ ដើម្បីនាំពួកគេទៅរកព្រះ។ អាម៉ែន! ខ្ញុំមិនមែន “អាម៉ែននឹង” ខ្លួនខ្ញុំ ប៉ុន្តែអាម៉ែ
នមានន័យ “ដូច្នេះត្រូវ” ហើយខ្ញុំ...ខ្ញុំជឿវា។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាការពិត។

190 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ អ្នកនៅទីនេះ។ ឥឡូវលឿនៗទៅព្រោះខ្ញុំមិនចង់
ទុកអ្នកទៀតទេ។

191 នៅទីនេះ សូមផ្តល់រូបភាពតូចមួយនៅទីនេះ រូបភាពផ្លូវចិត្តបន្តិច។ នេះគឺជា
ដងស្ទឹងឆ្លងកាត់ទីនេះ ចុះក្រោមតាមផ្លូវនេះ ឆ្លងកាត់ជីវិត។ ឥឡូវនេះមើល។ វាជា
នាវានៃល។ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការយកចិត្តទុកដាក់មិនបែងចែករបស់អ្នក ឥឡូវនេះដូច្នេះ
អ្នកនឹងមិនខកខានរឿងនេះទេ។ ចុះក្រោមដូចនេះ។ ឥឡូវនេះនៅក្នុងនាវានៃលតូ
ចមួយនេះ នៅទីនេះជាកន្លែងរស់នៅរបស់មនុស្សរមែងស្លាប់ អ្នកនិងខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ
នៅទីនោះ សូមមើលថាតើវាជាអ្វី។ វាគឺជាភាពល្ងង់ខ្លៅនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតប៉ុន្តែយូរ
ៗម្តងអ្នកនឹងឃើញពន្លឺ។ អ្នកឃើញភាពខ្មៅងងឹតនិងផ្លូវដែលគួរឱ្យស្តាប់ខ្លឹម និង

បណ្តាលឱ្យមានអារក្សចូលមនុស្ស។ អូ ពួកគេស្លៀកពាក់ល្អណាស់ ខ្ញុំអើយ និង មានវប្បធម៌ខ្ពស់ដូចដែលពួកគេអាច ជាអ្នកប្រាជ្ញដែលពូកែ ប៉ុន្តែនៅតែជាអារក្ស។ ប៉ុន្តែមានការកើតជាថ្មីម្តងទៀតអង្គុយនៅទីនោះ។

192 ឥឡូវនេះ មនុស្សទាំងនេះនៅក្នុងនាវានៃលនេះទទួលឥទ្ធិពលពីភាគីពីរ ផ្សេងគ្នា។ ឥឡូវនេះ នៅផ្នែកម្ខាងនៃផ្លូវនេះ មានព្រះត្រីឯក។ ហើយនៅផ្នែកម្ខាង ដែលដើរតាមផ្លូវនេះ មានព្រះត្រីឯក។

193 ឥឡូវនេះ នៅពេលណា កន្លែងដំបូង នៅផ្នែកនេះ គឺជាព្រលឹងនៃ មនុស្សអយុត្តិធម៌ នៅពេលដែលមនុស្សស្លាប់គាត់ចូលទៅក្នុងកន្លែងរង់ចាំការ ជំនុំជម្រះ។ ព្រះយេស៊ូវិយាងទៅហើយអធិប្បាយដល់ព្រលឹងដែលជាប់គុក នៅទីនោះ។ បន្ទាប់មកគឺអារក្ស។ បន្ទាប់មកគឺអារក្សនៅក្នុងនរក។ ឡើងទៅ លើកដំបូង ឥឡូវនេះ ពួកគេនៅក្នុងនោះមានខ្មោច ព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ដែល មិនដែលប្រើចិត្ត។ ពួកគេកំពុងរង់ចាំសាលក្រម។ រឿងតែមួយគត់ដែលពួកគេដឹង គឺភាពល្ងង់ខ្លៅនិងអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។

194 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ពួកគ្រីស្ទានទាំងនេះទទួលឥទ្ធិពលពីខាងលើ។ នេះគឺជា រឿងប្រៀបប្រដូច។ នៅទីនេះមានវិញ្ញាណមួយទៀត គឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជា វិញ្ញាណរបស់បុរសម្នាក់ គឺព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធមានឥទ្ធិពលលើក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នៅក្នុងអាណាចក្ររ៉ែមេងស្លាប់នេះ។

195 អារក្ស ដោយវិញ្ញាណទាំងនេះ មានឥទ្ធិពលលើមនុស្ស។ ឥឡូវនេះ មើលចុះ បន្ទាប់មកគឺទេវតា។ បន្ទាប់មកគឺព្រះ។ ឥឡូវនេះ រាល់ជីវិតរ៉ែមេងស្លាប់នៅទីនេះត្រូវ បានជះឥទ្ធិពលដោយពិភពលោកមួយក្នុងចំណោមពិភពលោកទាំងនេះ។ តើអ្នក ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយទេ?

196 ឥឡូវនេះអ្វីដែលស្ត្រីនោះបានធ្វើនាងបានចូលទៅក្នុងអាណាចក្រនោះ។ ហើយនាងកំពុងនិយាយជាមួយបុរសដែលមានអារក្សចូល តាំងពីដំបូង ដែល ជាវិញ្ញាណរបស់ទេវតាធ្លាក់ចុះនោះ ដែលមិនបានប្រើចិត្តគ្រលប់មកវិញនៅដើម ដំបូងសោះ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យចរិតពួកគេមានកម្មសិទ្ធិលើពួកគេ។ ហើយពួកគេ កំពុងរង់ចាំសាលក្រម។

197 ហើយអ្វីៗទាំងនេះនៅទីនេះត្រូវបានជះឥទ្ធិពលនិងកើតជាថ្មីដោយ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ហើយអារក្សមានហោរារបស់វា ហើយព្រះមានរបស់ព្រះ។ សូមមើល តើខ្ញុំចង់មានន័យអ្វី? វាមានឥទ្ធិពល ហើយយើងទៅ។ ឈប់ដើម្បី បំបែកវា។ ព្រះយេស៊ូវនៅពេលដែលទ្រង់គង់នៅលើផែនដីនេះ...

198 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ គាត់មិនអាចចូលទៅក្នុងអាណាចក្រនោះហើយយកមនុស្ស សុចរិតម្នាក់ចេញពីអាណាចក្រនោះបានទេ។ គាត់មិនអាចធ្វើបានទេ ព្រោះមនុស្ស សុចរិតមិននៅទីនោះនៅកន្លែងដែលពួកគេធ្លាប់នៅ នៅឋានសួគ៌ឡើយ។ ទេ បាទ។ ឋានសួគ៌ត្រូវបានបញ្ចប់នៅពេលដែលព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវបាន យកវាចេញ។ មើលទៅទីនេះ។ ខ្ញុំអើយ!

199 ប្រសិនបើខ្ញុំអាចគិតពីរបៀបដែលព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់សុគត នោះ ទ្រង់បានយាងទៅអធិប្បាយដល់ព្រលឹងដែលនៅក្នុងគុក។ ទ្រង់បានស្លាប់ ជា មនុស្សមានបាប ដោយមិនដឹងថាមានបាបទេ តែបាបរបស់យើងគឺនៅលើទ្រង់។ ហើយព្រះ ចំពោះបាបលើទ្រង់ បានបញ្ជូនទ្រង់ទៅឋាននរក។ ព្រះគម្ពីរបាន និយាយថា “ទ្រង់បានទៅហើយអធិប្បាយដល់ព្រលឹង។”

200 មនុស្សខ្លះនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំមិនអាចយល់បានទេ។” បាន និយាយថា “ព្រះយេស៊ូវបានរស់ឡើងនៅថ្ងៃទីបី។ ទ្រង់បានស្លាប់នៅសៀល ថ្ងៃសុក្រ ហើយក្រោកឡើងនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ស្លាប់តែមួយ ថ្ងៃប៉ុណ្ណោះ។”

201 គាត់បាននិយាយថា “នៅក្នុងពេលវេលាពួកគេ” ដ្បិតទ្រង់មានបទគម្ពីរ មួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលទ្រង់អាចឈរបាន។ ដាវីឌជាមនុស្សម្នាក់ដែលជឿ ថយក្រោយនៅពេលក្រោយ ប៉ុន្តែគាត់បានសង្គ្រោះ ប៉ុន្តែហោរាក្រោមការ បំផុសគំនិតពីព្រះ បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនទុកព្រលឹងរបស់ទ្រង់នៅក្នុងនរក ទេ ហើយខ្ញុំក៏នឹងមិនធ្វើឱ្យព្រះដ៏វិសុទ្ធរបស់ខ្ញុំឃើញអំពើពុករលួយដែរ។” ហើយ គាត់ដឹង បីថ្ងៃនិងយប់ ថារូបកាយនោះនឹងត្រូវពុករលួយ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បាន ធ្វើដល់ហោរាថា “គាត់នឹងមិនឃើញអំពើពុករលួយទេ។”...?...[កន្លែងទទេនៅលើ ខ្សែអាត់—អដង។]

ហាលេលូយ៉ា! ទ្រង់បានយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ទ្រង់បានផ្តល់អារក្សសាតាំងគ្រប់ពេលនៅលើវា។ ទ្រង់បានយកឈ្នះសេចក្តីស្លាប់តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហាលេលូយ៉ា! ទ្រង់បានយកឈ្នះសេចក្តីស្លាប់។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានសំលាប់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានសោយទិវង្គតជាមនុស្សមានបាប អំពើបាបរបស់ខ្ញុំនិងអំពើបាបរបស់អ្នកលើទ្រង់ ទ្រង់បានធ្លាក់ចុះ ខ្ញុំអាចឃើញទ្រង់គោះទ្វារនោះនៅទីនោះ។

ហើយព្រលឹងដែលបាត់បង់បានចេញមក ហើយនិយាយថា “អញ្ជឹង តើអ្នកជាអ្នកណា?”

202 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនស្តាប់អេណុក? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនស្តាប់ពួកហោរាដទៃទៀតដែលបានអធិប្បាយ?” ពួកគេត្រូវបានថ្កោលទោស។ “ខ្ញុំជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលធ្លាប់មានជីវិត។ ខ្ញុំមាន...ឈាមខ្ញុំត្រូវបានបង្ហូរ។ ខ្ញុំមកប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំបានចំពេញនូវអ្វីដែលពួកហោរាបាននិយាយថាខ្ញុំនឹងធ្វើ។” ចូលទៅក្នុងនរក អារក្ស ដោយយកកូនសោនៃសេចក្តីស្លាប់និងឋាននរកចេញពីអារក្សព្យួរពួកគេនៅឯទ្រង់ ហើយចាប់ផ្តើមរស់ឡើងវិញ ហាលេលូយ៉ា!

203 ក្រោកពីព្រលឹង។ ហាលេលូយ៉ា! គោះគូររូបភាពតូចមួយនៅទីនេះ។ នៅពេលព្រឹកព្រលឹម មានក្រុមមួយផ្សេងទៀតកំពុងដេកនៅទីនេះនៅឋានសួគ៌។ ពួកគេមិននៅទីនោះទេឥឡូវនេះ។

204 ឥឡូវនេះ អ្នកជាមិត្តភាពលិកដ៏ធំដែលជឿលើការអង្វររបស់ពួកបរិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងនិយាយជាមួយពួកបរិសុទ្ធនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក បុរសនោះគឺជាមនុស្សមានបាប គាត់នៅក្នុងនរក—ប្តូរចាំការជំនុំជម្រះរបស់គាត់នៅខាងមុខ ហើយប្រសិនបើគាត់ជាពួកបរិសុទ្ធ គាត់នៅក្នុងសិរីល្អរបស់ព្រះហើយមិនអាចត្រឡប់មកវិញបានទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់បានថា។ ឈាមរបស់គោឈ្មោលនឹងមិនយកអំពើបាបចេញទេ ប៉ុន្តែព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវបានលោះអំពើបាប។

205 ខ្ញុំអាចឃើញព្រះយេស៊ូវយាងឡើងទៅទីនោះ ឯឋានសួគ៌ មានអំប្រាហាំ អ៊ីសាក និងយ៉ាកុបចាស់ ហើយពួកគេនៅទីនោះ សាំយូអែលនិងពួកគេទាំងអស់ដែលនៅទីនោះ។ ខ្ញុំអាចឮទ្រង់គោះទ្វារ ប្រុងប្រុសប្រាណហាំគោះលើវេទិកា

ប្រាំមួយដង—អដៗ។ អាម៉ែន! អូ ខ្ញុំចូលចិត្តរឿងនេះ។ ខ្ញុំនិយាយត្រូវ...មាន
អារម្មណ៍បែបសាសនាឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំអាចឃើញទ្រង់មើលទៅទីនោះ។ ខ្ញុំអាចឮ
ទ្រង់និយាយថា “តើអ្នកណានៅទីនោះ? តើអ្នកណានៅទីនោះ?” គាត់បាននិយាយ
ថា “ខ្ញុំនេះគឺជាអំប្រាហាំនិយាយ។ អ្នកណាគេ?”

206 “ខ្ញុំជាពូជរបស់អំប្រាហាំ” អាម៉ែន។ ខ្ញុំអាចឃើញអំប្រាហាំមកដល់មាត់ទ្វារ
បើកទ្វារ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។”

ជានីយ៉ែលបាននិយាយថា “មើលនៅទីនោះ! មានច្នៃដែលខ្ញុំបានឃើញពីលើ
ភ្នំ។”

207 ខ្ញុំអាចឮអេសេគាលនិយាយថា “នោះគឺជាទ្រង់ហើយ! ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់
ដូចជាឆ្ងល់ដីក្រោមជើងរបស់ទ្រង់ ពពកមានចលនា នៅពេលចៀមឈ្មោល...
ទះដៃ ស្លឹកឈើ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាបានស្រែក។” អូ ខ្ញុំអាចឃើញរបស់ប្លែក
ៗនៅទីនោះក្នុងឋានសួគ៌ រង់ចាំទ្រង់។

208 ខ្ញុំអាចឮទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឆាប់ឡើង! វាកំពុងបំផ្លាញពន្លឺថ្ងៃនៅក្រុង
យេរូសាឡឹម។ យើងត្រូវចេញពីទីនេះ។ យើងនឹងឡើងទៅលើ ព្រោះអ្នកបានជឿ
លើឈាមគោនិងពពែដោយរង់ចាំពេលវេលានៃឈាមខ្ញុំ ប៉ុន្តែឈាមខ្ញុំត្រូវបានបង្ហូរ
នៅទីនោះលើកាល់រ៉ាវី។ ខ្ញុំជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ បំណុលបាបទាំងអស់ត្រូវបាន
បង់។ យើងនៅតាមផ្លូវរបស់យើង!” ហាលេលូយ៉ា! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!

209 ខ្ញុំអាចឃើញអំប្រាហាំចាប់ដៃសារ៉ាដោយដៃ ហើយនៅទីនេះពួកគេចេញមក
ភ្លាម! នៅក្នុងម៉ាថាយ ២៧ នៅពេលដែលគាត់ចេញមក ខ្ញុំអាចឮពួកគេយប់
បន្តិចនៅក្រុងយេរូសាឡឹមនៅទីនោះ។ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ខ្ញុំអាចឃើញ
កែជាសនិងពួកគេឈរនៅតាមផ្លូវនិយាយថា “ពួកគេប្រាប់ខ្ញុំថាបុរសនោះបានរស់
ឡើងវិញ។ និយាយថា តើបុរសម្នាក់នោះទៅណា? មិត្តរយក្មេង ក្មេងស្រីនោះ?”

210 មិនចាស់ទៀតទេ នោះគឺអំប្រាហាំនិងសារ៉ា។ ហើយពួកគេបានបាត់ខ្លួន។
ពួកគេមើលទៅ “មាននរណាម្នាក់កំពុងមើលយើង។” ពួកគេអាចរលាយបាត់ដូច
ទ្រង់បានឆ្លងកាត់ជញ្ជាំងដែលជារូបកាយតែមួយ។ ហាលេលូយ៉ា! ត្រឹមត្រូវ។ នេះ
គឺជាហោរានិងពួកគេទាំងអស់ ដើរជុំវិញ ដោយមើលជុំវិញទីក្រុង។

211 ហើយព្រះយេស៊ូវបានដឹកនាំឡើងលើ ឬឡើងលើផ្កាយ ព្រះចន្ទ ពពក និង នាំមនុស្សដែលជាប់ជាឈ្លឹយ ផ្តល់អំណោយទានដល់មនុស្ស។ ព្រះយេស៊ូវបាន កំណត់នៅថ្ងៃនេះនៅខាងស្តាំដៃនៃព្រះវរបិតា ឡើងទៅទីនោះ ចុះក្រោម រហូតដល់ សត្រូវទាំងអស់របស់ទ្រង់ត្រូវបានដាក់នៅទាមជើងទ្រង់។

212 ហើយថ្ងៃនេះ មិត្តភក្តិគ្រីស្ទានជាទីស្រឡាញ់ អារក្សកំពុងធ្វើការនៅគ្រប់ដៃ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះកំពុងធ្វើការភ្លាមៗ ដើម្បីប្រឆាំងវាគ្រប់ពេល។ ហាលេ លូយ៉ា! ហ្នឹងហើយ។ កាសែតនិងព័ត៌មានសង្ខេបនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតកំពុងប្រកាស ពីវា។ ពួកគេកំពុងមើលវា។ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញថាវាជាអ្វីទេ។ តើវាគឺជាអ្វី? វាគឺជាស្រមោលនៃការប្រកួតដ៏អស្ចារ្យដែលនឹងមកដល់ក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ រវាង ព្រះនិងអារក្ស ទទួលខាងព្រះហើយត្រឹមត្រូវនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ អាម៉ែន។

213 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានខ្ញុំបានក្រោកឡើងនៅតូឡេដូដូដូហ្វេដេយ៉ូដោយមាន ការប្រជុំមួយ។ ខ្ញុំនឹងបញ្ចប់។

214 អ្នកឃើញពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយអំពីអារក្សទេ? ពួកគេកំពុងធ្វើការ។ ពួកគេ មានជំនឿសាសនា ដូចសាសនាដែរ! អូ ពួកគេទៅព្រះវិហាររៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ និយាយឡើងវិញនូវគោលលទ្ធិរបស់ពួកសាវក ហើយច្រៀងចម្រៀង ទំនុកសរសើរ។ អូ ខ្ញុំអើយ គ្រាន់តែជាសាសនាដូចដែលពួកគេអាចធ្វើបាន!

“បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកមានន័យថានោះជាការពិត?”

215 នោះគឺជាប្រភេទនៃវិញ្ញាណដែលព្យួរព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅលើឈើឆ្កាង។ ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកគឺជាឪពុករបស់អ្នកអារក្ស។”

216 ឥឡូវនេះពួកគេខ្លះនិយាយថា “អូ រុស្ស៊ីគឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ។” អត់ទេ! រុស្ស៊ីមិនមែនជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទេ។ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទគឺជាអ្នកកាន់សាសនា ដូច្នោះវានឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំងប្រសិនបើអាច។

សូមចងចាំថា ព្រះយកមនុស្សរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែមិនដែលមានព្រះវិញ្ញាណ របស់ទ្រង់ឡើយ។ អារក្សយកមនុស្សរបស់វា ប៉ុន្តែមិនដែលយកវិញ្ញាណរបស់វា ទេ។ ឥឡូវនេះ ពួកគេមាន។ សាកសមនឹងខ្លួនឯង។ ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវតែចំពោះ ការពិត។

217 អារក្ស ធ្វើការ! កាលពីម្សិលមិញ ខ្ញុំមានពួកគេនៅក្នុងពិភពសាច់ឈាម។ ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំកំពុងបង្ហាញអ្នកនៅក្នុងពិភពខាងវិញ្ញាណ ដែលពួកគេស្ថិតនៅក្នុងពិភពសាសនា។ កន្លែងដែលពួកគេនៅខាងក្រៅ ហៅថាមហារីក ហើយពួកគេហៅវាថានេះនោះនិងផ្សេងទៀតប៉ុន្តែខ្ញុំបានបង្ហាញដល់អ្នកដោយព្រះគម្ពីរថា ពួកគេជាអារក្ស។ ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ថ្ងៃនេះ ពួកគេនៅទីនេះក្នុងពិភពសាសនា ដែលជាសាសនាមានការគោរពយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ។

218 ប្រសិនបើអ្នកចាប់ផ្តើម សូមគិតហើយគិតទៀតថា កាអ៊ីនដែលជាដើមដំបូងរបស់វា គឺជាបុរសដែលមានជំនឿសាសនាខ្លាំង។ អេសាគឺជាបុរសដែលមានជំនឿសាសនាខ្លាំង។ យូដាសជាបុរសដែលមានជំនឿសាសនាខ្លាំង។ វាជាសាសនា។ វាមិនមែនជាពិភពខាងក្រៅទេ។ វាត្រឹមត្រូវនៅក្នុងជួរ សូមមើលការនោះ ជាអារក្សនិយម! ប្រហែលជាបន្តិចក្រោយមក ពេលខ្លះ ខ្ញុំអាចយល់បានបន្តិចទៀត។ យើងយឺតពេលហើយ។

219 កុំប្តោលទោសនរណាម្នាក់។ ស្រឡាញ់គ្នា។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចស្រឡាញ់ចេញពីបេះដូងទេ នោះព្រះគ្រីស្ទមិននៅជាមួយអ្នកទេ។

220 នៅតូឡេដូដូអូហៃយូ ខ្ញុំបានចូលទៅក្នុងអាជនីយដ្ឋានតូចមួយ។ ខ្ញុំបានញ៉ាំនៅកន្លែងមួយ កន្លែងតូចហៅថាដុងកាត់ កន្លែងតូចគួរឱ្យស្រឡាញ់ ពួកគេល្អណាស់។ នៅរសៀលនោះពួកគេបានបិទទ្វារដើម្បីទៅសាលាថ្ងៃអាទិត្យ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើ ខ្ញុំត្រូវដើរឆ្លងកាត់ផ្លូវ ទៅកាន់ពិភពតូចមួយ ហើយខ្ញុំបានដើរនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំដឹងថាវាខុសច្បាប់ក្នុងការលេងល្បែងនៅអូហៃយូ។ ហើយនៅទីនេះមានប៉ូលីសរដ្ឋឈរកាន់ដៃក្មេងស្រីម្នាក់ ដែរបស់គាត់ព្យួរនៅលើទ្រូងរបស់នាង ដោយលេងម៉ាស៊ីនស្តុក។ ច្បាប់នៃរដ្ឋនិងប្រទេសរបស់យើងទាំងអស់បានបាត់បង់។ គួរឱ្យអាណិត!

221 ខ្ញុំទុកចិត្តលើព្រះគ្រីស្ទជាថ្មដ៏រឹងមាំ ខ្ញុំឈរ ហើយដីផ្សេងទៀតកំពុងលិចដោយខ្សាច់ គ្មានសល់អ្វីទៀតទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

222 ខ្ញុំមើលទៅខាងក្រោយ ហើយមាននារីរយក្មេងស្រស់ស្អាតម្នាក់ ប្រហែលជានៅក្នុងវ័យជំទង់របស់នាង ដប់ប្រាំបួន ដប់ប្រាំបី អាយុដប់ប្រាំបួនឆ្នាំ ហើយអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ ពួកគេជាក្មេងប្រុសត្រឡប់មកនៅជុំវិញតុ វាពិតជាគួរឱ្យនូវ

ណាស់ ខ្ញុំបានអង្គុយនៅទីនោះ។ ហើយឥឡូវនេះធ្វើឱ្យខ្ញុំភ្ញាក់ផ្អើល អង្គុយនៅត្រង់នេះដែលមានស្រ្តីម្នាក់មកនិយាយថា “តើអ្នកនឹងមានកៅអីទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណ។ ខ្ញុំចង់បានអាហារពេលព្រឹក។”

223 ហើយអង្គុយលើកៅអីមួយ នៅទីនេះមានស្រ្តីវ័យចំណាស់ម្នាក់ដែលមានអាយុដូចម្តាយខ្ញុំ អាយុហាសិបប្រាំ ហាសិបប្រាំបីឆ្នាំ។ នាងមានសម្លៀកបំពាក់មិនសមរម្យមួយគូដែលពួកគេពាក់។

224 ពួកគេគិតថាឈ្នាំវិទ្យាសាស្ត្រនិយាយថា “អ្នកគឺមនុស្សឆ្លាត។” ប្រាកដណាស់វាមិនមែនទេ។ អ្នកគ្រាន់តែចង់បង្ហាញពីភាពអាក្រាតរបស់អ្នក។ វាជាការអាម៉ាស់មួយ ការអាម៉ាស់មួយ។ ស្រ្តីនោះនឹងមិនពាក់ពួកគេទេ។ ស្រ្តីគួរតែពាក់ ប៉ុន្តែស្រ្តីនោះមិនធ្វើទេ។

225 ហើយបន្ទាប់មក បន្ទាប់មកពួកគេ...នៅទីនោះ នាងអង្គុយនៅទីនោះ។ សាច់ដ៏ក្រៀមក្រំរបស់នាងមានសភាពទន់។ នាងមានក្រចកដូចផ្កាអំរីគីដេ ដែលអ្នកហៅវា នៅលើបបូរមាត់របស់នាង។ និងការកាត់សក់បន្តិចបន្តួចដូចបុរស ដែលធ្វើឱ្យមានភាពច្របូកច្របល់។ អ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ដែលជាការអាម៉ាស់មួយ។ ហើយស្រ្តីម្នាក់នោះ ធ្វើជាបុរស...

226 ព្រះគម្ពីរអះអាងថា ប្រសិនបើស្រ្តីម្នាក់កាត់សក់ បុរសមានសិទ្ធិដកនាងចេញ គឺការលែងលះ។ ព្រោះនាងមិនស្មោះត្រង់ជាមួយគាត់។ យើងត្រូវតែចុះហើយអធិប្បាយព្រះគម្ពីរនៅទីនេះខ្លះនៅថ្ងៃនេះ។ បាននិយាយថា “បើនាងកាត់សក់នាង នាងនឹងបង្ហាប់ប្តីរបស់នាង។” ប្រសិនបើនាងមិនស្មោះត្រង់ នាងគួរតែត្រូវគេបោះបង់ចោល។ អ្នកមិនអាចរៀបការជាមួយអ្នកផ្សេងបានទេ ប៉ុន្តែអ្នកអាចបោះបង់នាងចោល។ វ៉ែ! ក្មេងប្រុសអើយ នោះហើយ ជាការលំបាក ខ្ញុំអាចមានអារម្មណ៍ពីវា។ ប៉ុន្តែនោះគឺជាការពិត។

227 អូ ធ្លាប់មាន យើងមានវានៅក្នុងអាណាចក្រព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែយើងទុករនាំងចុះ។ បងប្រុសចាស់ធ្លាប់និយាយថា “យើងអនុញ្ញាតឱ្យរនាំងចុះ យើងសម្របសម្រួលជាមួយអំពើបាប។ យើងអនុញ្ញាតឱ្យរនាំងចុះ ចៀមចេញ ប៉ុន្តែតើពេញលេញយ៉ាងដូចម្តេច?” អ្នកបានទម្លាក់រនាំង។ នោះគឺជាអ្វីដែលជាបញ្ហា។ អ្នកបានទម្លាក់រនាំង អ្នកធ្វើឱ្យរង្វះរង្គើពិភពលោកនិងក្រុមជំនុំលាយឡំគ្នា។ ដូចម្តេច

អាបំនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត និងបាឡាមនិងរបៀបដែលគាត់រៀបការជាមួយពួកគេ នោះ គឺពិតជាដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ហើយក្រុមជំនុំទាំងអស់ត្រូវបានបំពុល ហើយសម័យ ពេនទីកុស្ត គឺជាសម័យឡៅឌីសេ ដែលទទួលបានភាពកក់ក្តៅ ហើយបាន ហូរចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ ហើយចេញពីក្រុមទាំងមូល ព្រះហោរអ្នកដែលនៅ សេសសល់របស់ទ្រង់ យកផ្ទះរបស់នាង ដែលពិតជាត្រឹមត្រូវ ពិតប្រាកដ តាមរយៈ ការរស់ឡើងវិញ។

228 ហើយនៅទីនោះ នាងបានអង្គុយនៅទីនោះ លាបបបូរមាត់ពេញផ្ទៃមុខរបស់ នាង ហើយវាបានកើតឡើងដូចនេះ។ ហើយនាងមានវត្ថុខ្មៅនៅពីលើភ្នែករបស់ នាង ហើយនាងកំពុងបែកញើស ហើយវាកំពុងធ្លាក់ចុះ។ ហើយរឿងចាស់ដ៏កំសត់ ប្រហែលជាមានចេតនា។ ហើយនាងកំពុងអង្គុយនៅទីនោះជាមួយបុរសចំណាស់ ពីរនាក់ ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេមានក្រម៉ាចាស់នៅជុំវិញករបស់គាត់ ហើយ នៅក្នុងខែមិថុនា អង្គុយនៅទីនោះ។ ហើយគាត់បានក្រោកឡើង ហើយផឹក ហើយ នាងក៏ផឹកដែរ។ ហើយនាងកំពុងសម្លឹងមើលជុំវិញ។

229 ខ្ញុំគិត “ឱព្រះជាម្ចាស់! ព្រះអើយ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនលុបអ្វីៗចេញពី ផែនទី? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនធ្វើ? តើសារ៉ុនតូចរបស់ខ្ញុំ...ទារកតូចរបស់ខ្ញុំ សារ៉ាតូចរបស់ខ្ញុំនិងបេកាតូចរបស់ខ្ញុំត្រូវតែធំឡើងនៅក្នុងជំនាន់នោះ ដើម្បីមក ប្រឈមមុខនឹងរឿងបែបនេះ?” ខ្ញុំគិត “រកមើលនៅទីនេះនៅក្នុងឧទ្យាននិងវត្ត ទាំងនេះ ហើយតើមានអ្វីកើតឡើង?” ខ្ញុំគិត “ឱព្រះជាម្ចាស់! អូ ខ្ញុំរីករាយដែល អ្នកបានយកសារ៉ុនប្រសិនបើវាជាឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ តើបេកាតូចរបស់ខ្ញុំនិង—សារ៉ា តូចត្រូវតែធំឡើងនៅក្រោមវត្តបែបនេះឬ?” ដែល ហើយពួកគេជាមនុស្សហៅ ពួកគេ...ច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀងនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “តើវាមិន គួរឱ្យខ្មាស់ទេឬ?” ខ្ញុំគិត “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ តើសេចក្តីសុចរិតបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ អាចទ្រាំទ្របានយ៉ាងដូចម្តេច? មើលទៅកំហឹងដ៏សុចរិតរបស់ទ្រង់នឹងហោះហើរ នៅទីនោះ—ហើយបំផ្ទុះកន្លែងនេះ។”

230 ហើយខ្ញុំបានឮទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់និយាយថា “មកម្ខាង។” ខ្ញុំបានដើរនៅ ទីនោះ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ឆ្លងកាត់ខ្ញុំ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាមនុស្សផ្សេង។ “តើអ្នកច្តោលទោសនាងពីអ្វី?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមមើលនោះគឺជារបៀបដែលនាងមាន។” ហើយនេះ គឺជាអ្វីដែលគាត់...

231 ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តមួយ។ ខ្ញុំបានឃើញពិភពលោកដូចនេះជុំវិញពិភពលោក មួយទៀត។ ប៉ុន្តែពិភពលោកនៅទីនេះ វាមានឥន្ទនូនៅជុំវិញវា ហើយនោះគឺជា ព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលការពារកំហឹងរបស់ព្រះ។ ទ្រង់មិនអាចមើលទៅ លើវា បានទេ—ទ្រង់នឹងបំផ្លាញអ្វីៗនៅពេលនេះ ពីព្រោះទ្រង់បាននិយាយហើយ “ថ្ងៃដែលអ្នកញ៉ាំវា អ្នកនឹងស្លាប់នៅថ្ងៃនោះ។” ដូច្នេះទ្រង់នឹងធ្វើ។

232 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតដូចនេះ។ ខ្ញុំបានឃើញខ្លួនឯង។ ទោះបីខ្ញុំមិនបាន ធ្វើដូច្នេះក៏ដោយ ប៉ុន្តែខ្ញុំជាមនុស្សមានបាប ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ហើយ បន្ទាប់មកព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើសកម្មភាពចំពោះយើងដូចជា កាង។ ឃើញទេ? នោះគឺនៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើបាប អំពើបាបរបស់ខ្ញុំបានវាយទ្រង់ ហើយធ្វើឱ្យក្បាលរបស់ទ្រង់ជាំ ហើយខ្ញុំអាចឃើញទឹកភ្នែកនិងឈាមហូរចុះមក។ “អត់ទោសឱ្យគាត់ បិតាអើយ គាត់មិនដឹងថាគាត់កំពុងធ្វើអ្វីទេ។” ហើយខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វី ផ្សេងទៀតហើយវាយវា។ “អត់ទោសឱ្យគាត់បិតាអើយ។”

233 ប្រសិនបើវាធ្លាប់ឆ្គងកាត់ទ្រង់ ខ្ញុំនឹងត្រូវបំផ្លាញ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិនដែល ទទួលយកព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ហើយថ្ងៃដែលព្រលឹងខ្ញុំធ្វើដំណើរហួសពីនេះ ខ្ញុំត្រូវ បានគេវិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ ខ្ញុំបានបដិសេធ។ គ្មានអ្វីនៅសល់ទេក្រៅពីការវិនិច្ឆ័យ។ វិនិច្ឆ័យ ខ្ញុំត្រូវបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ ព្រះបាននិយាយថា “ថ្ងៃដែលអ្នកញ៉ាំវា អ្នក នឹងស្លាប់នៅថ្ងៃនោះ។” អ្នកត្រូវបានវិនិច្ឆ័យឱ្យត្រឹមត្រូវ។ នេះគឺជាសាលក្រមនៅ រសៀលនេះ អាកប្បកិរិយារបស់អ្នកចំពោះព្រះគ្រីស្ទ។

234 ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតថា “បាទ វាគឺត្រឹមត្រូវ។” ហើយខ្ញុំបានឃើញ ថ្ងៃមួយខ្ញុំបានលូនចូលទៅរកទ្រង់។ ខ្ញុំបានឃើញសៀវភៅចាស់របស់ខ្ញុំដាក់នៅ ទីនោះ មនុស្សមានបាប មានអ្វីដាក់នៅលើវា ខ្ញុំបានឃើញអំពើបាបរបស់ខ្ញុំគឺជា អ្វីដែលកំពុងធ្វើ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើទ្រង់នឹងអត់ទោស ឱ្យខ្ញុំទេ?”

235 យកដៃរបស់ទ្រង់នៅខាងទ្រង់ យកឈាមខ្លះចេញមកសរសេរនៅខាងលើ ហើយនិយាយថា “អត់ទោស។” បោះវាទៅក្នុងសមុទ្រភ្លេច ដើម្បីកុំឱ្យចងចាំវា

ទៀត។ វាបានបាត់ជាង្រងរហូត! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំអភ័យទោសឱ្យអ្នក ប៉ុន្តែ អ្នកថ្កោលទោសនាង។”

នោះបានធ្លាក់ប្តូរគំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូម អាណិតមេត្តា។”

236 បន្ទាប់ពីខ្ញុំចេញពីវា ខ្ញុំបានដើរទៅហើយចុះចត។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើ អ្នកសុខសប្បាយជាទេ លោកស្រី?”

នាងបាននិយាយថា “អូ ជំរាបសួរ។”

237 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគឺលោក ប្រាណហាំ ជាអ្នកបម្រើព្រះ។”

នាងបាននិយាយថា “អូ សុំទោស សូមអភ័យទោស ឃើសប្រាណហាំ។”

238 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ស្រ្តីអើយ។” ខ្ញុំបានប្រាប់នាងរឿងមួយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំឈរនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំកំពុងថ្កោលទោសអ្នក ហើយគិតថា នេះជាអ្វីដែលគួរឱ្យ រន្ធត់! ប្រហែលជាអ្នកមានកូនហើយ។”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមាន។”

239 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្វីបណ្តាលឱ្យអ្នកដើរផ្លូវខុស?” នាងចាប់ផ្តើម លាតត្រដាងរឿងមួយមកខ្ញុំដែលនឹងធ្វើឱ្យបេះដូងមានអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ខ្ញុំបាន និយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងសួរព្រះថាហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនបញ្ជាញផែនដី បែបនេះ។ នៅទីនេះ អ្នកនៅទីនេះជាមួយបុរសស្រវឹងពីរនាក់នេះ ហើយអ្នកស្រវឹង ខ្លួនឯង។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយ...ឈាមនោះកំពុងទប់កំហឹង របស់ព្រះចេញពីអ្នក អ្នកនឹងស្លាប់នៅថ្ងៃណាមួយ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកគឺជា —អ្នកគឺជាភ្នាក់ងារសីលធម៌សេរី ឥឡូវនេះអ្នកអាចបដិសេធបទទូល។” ខ្ញុំបាន និយាយថា “ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយព្រលឹងអ្នកនឹងទៅហួសទីនោះដែលគ្មានសេចក្តី មេត្តាករុណានៅសល់ឡើយ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបរបស់អ្នក អ្នកត្រូវបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយ ហើយអ្នកនឹងធ្លាក់ទៅនរក។”

240 អ្នកដឹងអ្វីទេ? ស្ត្រីនោះបានចេញពីកៅអីនោះនៅក្នុងភោជនីយដ្ឋាននោះ។ យើងមានការប្រជុំអធិស្ឋានដូចអ្នកមិនដែលឮសោះក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ហើយនាង មករកព្រះគ្រីស្ទ។ តើវាជាអ្វី? កុំថ្កោលទោសពួកគេ ប្រាប់ពួកគេពីដំណឹងល្អដល់

ពួកគេ។ មានអារក្សចូល ពួកគេជាមនុស្សស្លាប់នៅក្នុងអាណាចក្រនេះ។ ពួកគេ ទទួលឥទ្ធិពលពីទីនេះ។ ឥទ្ធិពលរបស់យើងមកពីខាងលើ។ សូមមើលថាតើ យើងអាចធ្វើអ្វីបានជាមួយនឹងទេពកោសល្យរបស់យើង ដើម្បីឈ្នះអ្នកដទៃចំពោះ ព្រះគ្រីស្ទ។

241 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង សូមអរព្រះគុណទ្រង់ចំពោះសេចក្តីល្អនិង សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំសុំទោសព្រះអម្ចាស់ ប្រហែលជាមនុស្ស ខ្ញុំបាន រក្សាទុកពួកគេនៅទីនេះយូរដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែជាការបិទភ្នែកច្របុះពេលសៀវភៅនេះ ខ្ញុំ ចង់ប្រាប់ពួកគេថា “អារក្ស” ហើយខ្ញុំបានកាត់វាច្រើនពេកនៅកន្លែងតែមួយ ក្នុង សេចក្តីអធិប្បាយមួយ ប៉ុន្តែប្រហែលជាពួកគេអាចជ្រើសរើសវា នៅទីនេះនិង ទីនោះ ហើយយល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ។ ទ្រង់ដឹងពីចេតនានៃដួងចិត្តខ្ញុំដែល នាំវាមក។

242 សូមឱ្យមនុស្សចេញពីទីនេះនៅសៀវភៅនេះ ហើយបុរសនិងស្ត្រីមើលរាល់ ចលនាដែលពួកគេធ្វើ ប៉ុន្តែរស់នៅដោយសប្បាយរីករាយនិងឥតគិតថ្លៃ។ សូម ឱ្យពួកគេដឹងថាព្រះបានសង្គ្រោះពួកគេ។ ហើយសូមឱ្យពួកគេសម្លឹងមើលទៅទ្រង់ បំភ្លេចចោលនូវអ្វីទាំងអស់ដែលនៅជុំវិញពួកគេ ហើយរស់នៅដោយសុខសាន្តនិង ដោយសុភាពរាបសា ហើយកោតខ្លាចដល់ព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មក ព្រះអង្គអើយ នៅពេលដែលទ្រង់ចង់ប្រើពួកវាសម្រាប់អ្វីក៏ដោយ ទ្រង់អាចនិយាយដោយផ្ទាល់ ទៅពួកគេហើយបញ្ជូនពួកគេទៅកន្លែងណាដែលទ្រង់ចង់ឱ្យពួកគេទៅឬអ្វីដែល ទ្រង់ចង់ឱ្យពួកគេធ្វើ។ សូមឱ្យមនុស្សបន្ទាបខ្លួនហើយស្វែងរកព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងចិត្ត របស់ពួកគេ។ សូមអភ័យទោសដល់យើងខ្ញុំផង ព្រះអម្ចាស់ រាល់ការខ្វះខាត របស់ យើងរាល់គ្នា។

243 ហើយយើងដឹងថា—ថាសាតាំងបានទៅដូចជាតោគ្រហឹម នៅគ្រប់ទីកន្លែង ដោយលេបគ្របបាក់អ្វីដែលវាចង់ ពាក់អាវសាសនា។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ក្មេងតូច ដ៏កំសត់ទាំងនេះ សូមមើលពួកគេគ្រប់ទីកន្លែង។ ពួកគេបើកចំហនិងបង្ហាញដល់ មនុស្ស។ ហើយទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានដល់ទ្រង់ សូមអាណិតមេត្តាដល់ពួកគេ ហើយសង្គ្រោះអ្នកបាត់បង់ទាំងអស់ ប្រោសអ្នកជំងឺ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់អើយ យើងដឹងថាអារក្សចាស់ៗទាំងនេះនៃជំងឺបានមករកកូនទ្រង់ ថាទ្រង់មានជង្វាយ ធួននៅពីមុខ ដើម្បីថែរក្សាពួកគេ។ ហើយអារក្សទាំងអស់ដែលនឹងធ្វើឱ្យពួកគេ

ធ្វើបាប ទ្រង់មានដង្ហាយធួននៅពីមុខនោះ នឹងថែរក្សាវា។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន
ថាទ្រង់នឹងផ្តល់វានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើមាន...



អារក្ស — អាណាចក្រសាសនា KHM53-0609A

(Demonology — Religious Realm)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅរសៀលថ្ងៃ ព្រហស្បតិ៍ ថ្ងៃទី ១ មិថុនា 1953 នៅឯរ៉ូប៊ីតផាក អាកីអេតធ័រ ក្នុងខនណើរីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG